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Drage Koprivnicanke 
i dragi Koprivnicanci,

Mišel Jakšić, gradonačelnik  
i saborski zastupnik

Pred nama je 665. rođendan našeg grada, 
grada koji zajedno stvaramo i oblikujemo 
i koji stvara i oblikuje nas. Reći da je 
Koprivnica samo još jedna točka na karti 
Lijepe naše, simpatičan podravski gradić, 

bilo bi nepravedno prema svemu što se ovdje napravilo, 
što se radi i što nam tek predstoji. Svi koji smo danas 
ovdje imamo jednostavan, a opet iznimno važan cilj: 
svakoga dana, sa svakim svojim djelom i idejom činiti 
našu Koprivnicu sve boljom, ljepšom, naprednijom, 
ugodnijom, otvorenijom. Bio to novi vrtić za naše 
najmlađe, gradnja škole za one koji su već sadašnjost, 
a ne samo budućnost, bolja infrastruktura za sigurniji 
život, metri i kilometri cijevi, žica, asfalta za lakšu 
svakodnevicu svih dijelova grada... Od milijunskih 
projekata pa do popravka klupe u parku, sve je važno. 
Važno je zato što s našim gradom rastemo i svi mi. Kao 
što smo svi mi, građanke i građani, dio slagalice ove 
Koprivnice, Koprivnica je neraskidiv dio nas. 
Protekla godina nije bila laka, okolnosti koje još uvijek 
traju primorale su nas da se zagledamo u sebe i 
preispitamo što je doista važno, u što ulagati svoje 
vrijeme, energiju i riječi, a što nam ih samo oduzima. 
Hvala vam svima što ste bili i nastavljate biti odgovorni, 
brižni i organizirani i što pokazujete srce kakvo samo 
građani Koprivnice mogu imati. Veliko srce koje kuca 
za nas, za druge i za Koprivnicu. Jer se samo sa srcem 
može dalje.
Hvala vam što nam svakoga dana poklanjate 
povjerenje, sretan nam svima 665. rođendan  
naše prelijepe Koprivnice!
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KOPRIVNICA POSTAJE ITU GRAD

MLADA KOPRIVNIČKA PJESNIKINJA OBJAVILA SVOJU PRVU ZBIRKU POEZIJE

Grad Koprivnica će u financijskom raz-
doblju 2021. – 2027. imati mogućnost 
korištenja financijskih sredstava za reali-
zaciju gradskih projekata iz ITU (Integri-
rana teritorijalna ulaganja) mehanizma.  
ITU mehanizam je specifičan instrument 
Europske unije za korištenje europskih 
strukturnih i investicijskih fondova nami-
jenjen provedbi teritorijalnih strategija in-
tegriranim korištenjem sredstava iz više 
europskih fondova ili više operativnih pro-
grama, odnosno integriranje projekata iz 
različitih sektora, zatim isti tipovi proje-
kata na različitim lokacijama ili integri-
ranje projekata iz više različitih fondova.  
Primjer je povezivanje revitalizacije kul-
turno-povijesne baštine s turizmom i 
održivim prometom ili da se obnovom 

napuštenih industrijskih ili vojnih pod-
ručja stvaraju uvjeti za razvoj poduzet-
ništva, kulture ili obrazovanja, ne samo 
u Koprivnici već na cijelom širem urba-
nom području. Ovaj složeni mehanizam 
savršeni je alat za realizaciju specifičnih 
lokalnih potreba koje se možda ne vide s 
nacionalne razine kada se raspisuju na-
tječaji i upravo je u tome njegova najveća 
kvaliteta. Koprivnici će biti dodijeljeno oko 
112 do 150 milijuna kuna iz različitih EU 
fondova koje će moći potrošiti na razvojne 
projekte kojima se podupiru poduzetniš-
tvo, kultura, obrazovanje, civilno društvo, 
ali na održiv i uključiv način.
Veći dio iznosa ide Gradu kao nosite-
lju projekata, a manji općinama, no 
cilj je zajednički – razvoj cijelog kraja. 
Od 2021. broj ITU područja povećao se u 
odnosu na prethodno razdoblje te uklju-
čuje četiri grada središta urbanih aglo-
meracija, Zagreb, Split, Rijeku i Osijek, 10 

gradova središta većih urbanih područja, 
Zadar, Slavonski Brod, Pulu, Karlovac, 
Sisak, Varaždin, Šibenik, Dubrovnik, Bje-
lovar i Vinkovce te osam gradova središta 
manjih urbanih područja (sjedišta župa-
nija), Koprivnicu, Vukovar, Čakovec, Po-
žegu, Viroviticu, Krapinu, Gospić i Pazin.  

Urbano područje Koprivnice obuhvatit će 
sam grad Koprivnicu te okolne općine Pe-
teranec, Đelekovec, Novigrad Podravski, 
Drnje, Rasinju, Sokolovac, Koprivničke 
Brege, Hlebine i Koprivnički Ivanec koje 
su zadovoljile osnovni kriterij, a to je više 
od 30 posto dnevnih migracija prema Ko-
privnici.

Una Bebek učenica je šestog razreda 
Osnovne škole „Braća Radić“ koja je kra-
jem prošle godine na nagovor ujaka obja-
vila svoju prvu zbirku poezije „Srce mi se 
smije“. Ova razigrana djevojčica počela je 
pisati u drugom razredu, a njezin talent 
prepoznala je učiteljica Ines Turk koja ju 
je prijavljivala na brojne književne natječa-
je. Danas se i samostalno prijavljuje na 
književne natječaje zato što voli izazo-
ve i natjecanja, a cijela je obitelj pono-
sna na mladu pjesnikinju. 
Piše na kajkavskom i štokavskom, 
najčešće o svakodnevnom životu i si-
tuacijama koje se događaju u njezinoj 
obitelji, a inspiraciju pronalazi svugdje oko 
sebe. Poznata dječja književnica Željka 
Horvat-Vukelja napisala je recenziju njezi-
ne zbirke i istaknula da bi se Unine pjesme 
trebale naći u školskim čitankama. 
Njezina su književna djela dobila neke od 
najvažnijih hrvatskih književnih nagrada. 

Tako je pjesma „Želim brata, 
a ne robota“ dobila prvo mje-

sto na Sferakonu, pjesma „Moj predragi 
pes“ uvrštena je u Zbornik malih pjesnika, 
a s pjesmom „Kaj je to moj japek skrivil“ 
sudjelovala je na ovogodišnjem Festivalu 
kajkavskih popevki u Krapini. Njezine su 
pjesme i igrokaz tiskani u brojnim zajed-

ničkim zbornicima, a brojne pohvalnice go-
tovo svaki mjesec stižu na njezinu adresu. 
Posljednji veliki Unin uspjeh čini posebna 
pohvala za pjesmu „Legende podravskog 
kraja“ koju je dobila na ovogodišnjim Ma-
lim Vinkovačkim jesenima. Una trenutno 
piše svoju drugu zbirku poezije, a planira 
ju objaviti u osmome razredu.

NOVIM MILIJUNIMA IZ EUROPSKE 
UNIJE GRAD POSTAJE POKRETAČ 
RAZVOJA CIJELOG KRAJA

UNA BEBEK OSVOJILA SRCA ČITATELJA

JEDINA U SPORTSKOJ POVIJESTI KOPRIVNICE

Josipa Mikulec učenica je prvog razreda 
koprivničke Gimnazije „Fran Galović“ te 
jedina atletičarka u sportskoj povijesti Ko-
privnice koja je ušla u kadetsku reprezen-
taciju Hrvatske u disciplini bacanja koplja. 
Od sedme godine života bavi se sportom, a 
iskušala se u svim atletskim disciplinama 
te se zaljubila u bacanje vorteksa koje služi 
kao priprema za bacanje koplja. Trenira u 

Atletskom klubu Koprivnica. Krajem ruj-
na sudjelovala je na susretu kadetskih 

reprezentacija Hrvatske i Slovenije 
održanom u Čakovcu na inicijativu 
Hrvatskog atletskog saveza i Atletske 
zveze Slovenije. Kako se zbog loše 

epidemiološke situacije nije mogao 
održati kadetski peteromeč u Znojmu u 

Češkoj, slovenska i hrvatska reprezentacija 
odlučile su omogućiti svojim mladim atleti-
čarima nastup za reprezentaciju. Josipa je 
u Čakovcu bacila koplje 34,61 metar, čime 
je srušila osobni rekord te osvojila četvrto 
mjesto. Ova petnaestogodišnja djevojka 
nema mnogo slobodnog vremena. Ujutro 
je u školi, nakon škole uči, a zatim slijede 
treninzi koji se održavaju gotovo svaki dan 
u tjednu. Voli provoditi slobodno vrijeme, 
kojega ima malo, u društvu obitelji u ko-
joj se svi bave sportom te čitati zanimljive 
knjige. Obitelj joj je velika potpora, a najve-
ća sportska inspiracija joj je Ludbrežanka 
Sara Kolak. Zahvaljujući Josipi, koprivnička 
atletska scena postala je bogatija za jedan 
vrhunski sportski uspjeh.

Koprivnici će biti dodijeljeno 
oko 112 do 150 milijuna kuna 
iz različitih EU fondova

Na susretu kadetskih reprezentacija Hrvatske i Slovenije 
bacila je koplje 34,61 metar, čime je srušila svoj osobni 
rekord te osvojila četvrto mjesto u ovoj disciplini

U Koprivnici stasaju 
neki novi klinci, puni 

entuzijazma i energije, 
a Una je jedna od njih

Una Bebek neumorno stvara umjetnička djela

TOP 
priča 

03

Josipa Mikulec ušla u kadetsku 
reprezentaciju Hrvatske

TOP 
priča 

01

Novac dodijeljen Koprivnici 
kao ITU gradu moći će se 
koristiti za realizaciju projekata 
iz različitih područja

Urbano područje obuhvatit će Koprivnicu i devet okolnih općina

TOP 
priča 
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Koprivnica se i ove godine našla među 
najboljim gradovima u kategoriji gos-
podarske razvijenosti. Naime, riječ je o 
analizi koju provode Jutarnji list, portal 
gradonačelnik.hr i agencija Ipsos. Ana-
liza je rađena na temelju 14 pokazatelja, 
od proračunske politike do ekonomskih 
pokazatelja grada. U dijelu koji se odnosi 
na javne financije gradova uzeti su u ob-
zir, među ostalim, prosječni izvorni pri-
hodi gradskog proračuna po stanovniku, 
stopa prireza, udio prikupljenih poreza u 
ukupnim prihodima grada i učinkovitost 
gradske uprave. Za rangiranje gradova 
prema ukupnim ekonomskim pokazate-
ljima, od značaja su, među ostalim, bili 
prosječni iznosi bruto plaće zaposlenog 
na području grada, broj obrtnika na 1000 
stanovnika i prosječan broj nezaposlenih.
Koprivnica  se, među ostalim, u samom 
vrhu našla zahvaljujući pokrivenosti 

gradskih rashoda prihodima, odnosno 
pripadajućim pokazateljem pokrivenosti 
od 103 posto, dosegom efikasnosti grad-
ske uprave od 2,9 milijuna kuna prihoda 

po zaposlenome i prosječnome dohotku 
po stanovniku od 34 863 kune. Također, 
Koprivnica je jedan od rijetkih gradova 
koji ne naplaćuje prirez.

Entuzijasti Matija Rušak i Tomislav 
Mihac Kovačic pokrenuli hvalevrijednu 
inicijativu s ciljem promocije trčanja

INICIJATIVA RUN, MAN, RUN

GOSPODARSTVO – U SAMOM VRHU PO GOSPODARSKOJ RAZVIJENOSTI

PRVACI DRUŠTVENO ODGOVORNOG POSLOVANJA

Run, man, run inicijativa je nastala ove 
godine kako bi se u Koprivnici povećala 
ponuda sportskih aktivnosti za rekrea-
tivce, posebice na području trčanja. Idejni 
začetnici ove inicijative su profesor kine-
ziologije Matija Rušak te zaljubljenik u tr-
čanje i frontmen koprivničke grupe Ogenj 
Tomislav Mihac Kovačic.
Ova dva entuzijasta htjela su Koprivničan-
cima omogućiti da se okušaju u razno-
vrsnim trkačkim aktivnostima. Njihova 
inicijativa namijenjena je svima koji se 
trenutno bave trčanjem, ali i onima koji se 
dvoume trebaju li krenuti trčati i kretati se 

prirodom ili ne. Posebnu pažnju posvetili 
su najmlađima jer smatraju da je od naj-
manje dobi važno krenuti sa stjecanjem 

radnih navika pa su u Šumsku ligu uklju-
čena djeca od druge godine života. Cilj ini-
cijative je pokrenuti ljude, ponovno otkriti 
snagu čovjeka i ljepotu prirode. 
Imaju puno planova, no nemaju dovoljno 
slobodnog vremena sve ih realizirati. Na-
kon što su uspješno organizirali 1. šumski 
trail u kolovozu, početkom listopada kre-
nuli su sa Šumskog ligom, koja ima osam 
kola, a trajat će do veljače 2022. godine te 
su u nju uključena djeca od druge godine 
života. Ova dva mlada entuzijasta zasluž-
na su za promociju trčanja i zdravog nači-
na života u našemu gradu.

Koprivnička tvrtka Sana deli-
katese jedna je od hrvatskih 
tvrtki koje već godinama 
doniraju značajnu količinu 
hrane. Za svoje humani-
tarno djelovanje i društveno 

odgovorno poslovanje 2019. 
godine primila je prestižno 

priznanje kao prvi „Najdonator“ 
u novoj kategoriji malih i srednjih tvrtki. 
Priznanje je potvrda velike društvene od-
govornosti ove tvrtke smještene u Podu-
zetničkom inkubatoru, a danas zapošljava 
12 ljudi te ima 14 dobavljača. 
Silvija Repić, vlasnica Sana delikatesa, od 
samih je početaka poslovanja vodila brigu 
o raspodjeli svojih proizvoda onima kojima 
je to najpotrebnije, a danas su na to izuzet-
no ponosni svi članovi Sana tima.
Iza vrijednosti donirane hrane stoji zna-
čajan angažman i trud zaposlenika Sana 
delikatesa jer je donirana hrana spašena 
prije isteka roka valjanosti, a ne hrana do-
nirana od viška prihoda. To ih čini dvostru-
ko ponosnima jer ne samo da su hranu 
donirali onima kojima je to najpotrebnije 
te time pokazali svoju socijalnu osjetlji-

vost, već su hranu spasili od uništavanja 
i pokazali veliku brigu o okolišu. Osnovni 
ciljevi ovoga poduzeća su briga za dobrobit 
ljudi i okoliša te zadovoljstvo zaposlenika.
Silvija je tržištu htjela ponuditi hranu koja 
daje dobar osjećaj, a u tome je i uspjela. 
Iako su na tržištu tek nešto više od sedam 
godina, Sana delikatese uspjele su lansi-
rati više od 150 proizvoda koji se prodaju 
na više stotina prodajnih mjesta diljem 
Hrvatske. Posljednji veliki hit proizašao iz 
ovog inovativnog  poduzeća su Cool jesti-
ve slamke i žličice. Prve jestive slamke i 
žličice s vlaknima jabuke u svijetu koji su 
svojevrsna revolucija u europskoj gastro 
ponudi.  Ovo perspektivno poduzeće prati 
niz pozitivnih priča, a Sana delikatese do-
kaz su da su uspjeh i društveno odgovorno 
poslovanje neraskidivo povezani.

Koprivnica i ove godine među najboljima

SANA DELIKATESE JEDAN OD NAJVEĆIH DONATORA 
HRANE U KATEGORIJI MALIH I SREDNJIH TVRTKI

Posebnu 
pažnju 

posvetili su 
najmlađima 
jer smatraju 

da je od 
najmanje dobi 
važno krenuti 
sa stjecanjem 
radnih navika 

pa su u 
Šumsku ligu 

uključena 
djeca od 

druge godine 
života

TOP 
priča 

04
TOP 

priča 

05

Silvija Repić s 
priznanjem za 
„Najdonatora“

TOP 
priča 

06
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TEKUĆINA KOJA ŽIVOT ZNAČI

GRAD PO MJERI MLADIH

KON2RE STUDIO

Dobrovoljni darivatelj krvi Stjepan Lon-
čar krv je darovao više od 200 puta te je 
jedini u našoj županiji i među rijetkima u 
zemlji koji se može pohvaliti tom brojkom. 
Krv je počeo darivati davne 1973. godine. 
U tadašnjoj koprivničkoj Gimnaziji Ivo 
Marinković učenike su posjetili djelatnici 
koprivničke bolnice i objasnili im da daju-
ći krv mogu nekome spasiti život i da je 
krv nezamjenjiva jer se ne može umjetno 
stvoriti. Nakon tog prvog darivanja Stje-
pan je imao dobar osjećaj da je nekome 
pomogao, a dalje se darivanje nastavilo 
samo od sebe. 
Ovaj umirovljeni koprivnički inspektor do-
sad je darovao više od 80 litara krvi. Više 
puta odazivao se i na pozive iz Zavoda za 
transfuzijsku medicinu u Zagrebu da na 
staničnom separatoru donira krvne pri-
pravke, plazmu i eritrocite. Darivanje krvi 

traje desetak minuta i to je za višestruke 
darivatelje jedan oblik obveze. Na njego-
vu inicijativu te inicijativu skupine dariva-
telja i nekoliko liječnika 2014. godine na 

području naše 
županije osno-
van je „Klub 100“ 
koji okuplja dobro-
voljne darivatelje krvi, 
žene sa 75 i više davanja te muškarce sa 
100 i više davanja. Cilj im je da nekoga 
potaknu, baš kao što su i drugi nekada 
potaknuli njih, na ovu humanu djelatnost. 
Trenutno imaju 146 članova među kojima 
je jedanaest žena.
Stjepan ima 66 godina pa prema pravili-
ma krv može dati samo dva puta godišnje, 
a nakon 70. godine života više ne može 
biti dobrovoljni darivatelj. No on je svoju 
misiju ionako davno ispunio i pomogao 
Koprivnici da zauzme treće mjesto u Hr-
vatskoj po broju prikupljenih doza krvi u 
odnosu na broj stanovnika. 

Koprivnica je ove godine bila jedan od pr-
vih devet gradova u Hrvatskoj koji su dobili 
prestižan certifikat Grad za mlade. Certifi-
kat dodjeljuje Udruga gradova u suradnji 
s brojnim partnerima, a pred 32 grada 
koja su konkurirala za cerfitikat po-
stavljen je 71 kriterij te se procjenjivalo 
koliko su gradovi prilagođeni mladima 
u osam tematskih područja. 
Grad Koprivnica svojim odlukama u 
prvi plan stavlja mlade i njihove potrebe, u 
čemu gradskim čelnicima uvelike pomaže 
Savjet mladih Grada Koprivnice, čiji članovi 
sudjeluju na sjednicama Gradskog vijeća i 
uključeni su u proces donošenja odluka ve-
zanih za mlade. 
Volontiranje je jedan od kriterija za dodje-
lu certifikata, a Grad aktivan angažman 
mladih u lokalnoj zajednici potiče volonti-

ranjem. Javnim sred-
stvima sufinacira se i 

dodjela nagrade Zlatni vol 
kojom se nagrađuju najbolji ko-

privnički volonteri, a volontiranje je i jedan 
od kriterija za dodjelu gradske stipendije. 
Mlade se brojnim demografskim mjerama 
potiče na život u Koprivnici. Tako su osi-
gurana zemljišta po povoljnijim uvjetima, 
ostvaruje se pravo na naknadu za novo-
rođenče, sufinanciran je boravak djece u 

vrtićima ili kod dadilja, učenici imaju pravo 
na besplatne udžbenike, radne bilježnice i 
pakete bilježnica te se nude brojne druge 
pogodnosti.
Obrazovanje je korak u bolju budućnost, 
što je Grad prepoznao pa mladima daje sti-
pendije, nagrađuju se učenici i mentori koji 
su sudjelovali na natjecanjima te se ulaže 
u sve razine obrazovanja. Nakon obrazo-
vanja, slijedi zapošljavanje, koje se također 
potiče raznim mjerama.

Torbe koje dizajnira i vlastoručno izrađu-
je Melina Marelja pod brendom Kon2re 
Studio posebne su na prvi pogled. Gotovo 
minimalistički dizajn jednostavnih linija i 
prepoznatljivi „nabori“ privlače da uzmete 
neku od njih, a tada slijedi još jedno izne-
nađenje - jasno je da su izrađene od ne-
čeg što nemate u rukama baš svaki dan. 
Riječ je o Pinatexu, materijalu od lišća 
ananasa, koji pojam održive mode diže 
na novu razinu. S obzirom na svoju znati-
želju o inovacijama i novim materijalima 
s kojima bi mogla stvarati, Pinatex joj je 
„legao“ na prvu. Za njegovu proizvodnju 
ne trebaju nikakvi dodatni resursi, radi 

se praktički od biljnog otpada, na dodir 
je ugodan i lagan, a opet čvrst. Idealan za 
torbe i ruksake, koje od njega ova diplomi-
rana dizajnerica radi protekle dvije godine. 
Radni prostor joj je u Inkubatoru kreativnih 
industrija, a u grad se doselila iz Zagreba 
sa suprugom prije nekoliko mjeseci. Tražili 
su, kaže, mjesto gdje bi mogli podići novi 
dom i izbor je pao na Koprivnicu. Iako u 
njoj prije nije ni bila, oduševila ju je u prvom 
posjetu, a zadovoljstvo ne jenjava ni danas 
- kombinacija manjeg grada, svega što je 
nadohvat ruke, mirne prirode, ali i živah-
nih događanja bilo je baš ono što je tražila. 
Iz svog kreativnog ureda u Inkubatoru 
kreacije šalje u cijeli svijet. Kupci joj dola-
ze putem webshopa, no prava, „opipljiva“ 
trgovina nešto je što planira ostvariti u 
budućnosti. Njene torbe i ruksaci zovu da 
se isprobaju, dodirnu i osjete, a to će biti 
slučaj i sa širim asortimanom kojemu se 
planira posvetiti. Prirodni materijali poput 

konoplje, lana i pamuka put je kojim želi ići 
u dizajniranju i izradi odjeće, što će joj biti 
iduća stepenica u svijetu mode. Cilj joj je 
odmaknuti se u potpunosti od sintetičkih 
materijala, koje kupci još uvijek traže, no 
dobar dio njih odluči se na Pinatex kao pri-
rodnu alternativu. 

Sve je to pokazatelj da za modu koja ne 
ovisi o trendovima, koja se odupire svepri-
sutnom konzumerizmu i koja je odgovorna 
prema okolišu ima mjesta, pogotovo kada 
je vrhunski osmišljena i kvalitetno naprav-
ljena - a toga u koprivničkoj radionici Meli-
ne Marelje ne manjka.

KOPRIVNICA DOBILA CERTIFIKAT GRAD ZA MLADE

TOP 
priča 
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Stjepan darovao krv više od 200 puta

Melina Marelja u Koprivnici 
izrađuje torbe od ananasovog lišća

Grad Koprivnica u prvi 
plan stavlja mlade i 

njihove potrebe, a to 
potvrđuje i činjenica da 

je ove godine Koprivnica 
bila jedan od prvih devet 

gradova u Hrvatskoj 
koji su dobili prestižan 

certifikat Grad za mlade

Za proizvodnju Pinatexa 
ne trebaju nikakvi dodatni 

resursi, radi se praktički od 
biljnog otpada, na dodir je 

ugodan i lagan, a čvrst

TOP 
priča 

08
Dobiveni certifikat samo potvrđuje 
da je Koprivnica grad po mjeri mladih

Radni prostor joj je u Inkubatoru 
kreativnih industrija, a u grad se 
doselila iz Zagreba sa suprugom 
prije nekoliko mjeseci

TOP 
priča 
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KOPRIVNICA POSTALA FILMSKA KULISA

Scenaristica, producentica i redateljica 
Karla Lulić osnovala je “Dobar film”, pro-
ducentsku kuću koja se bavi proizvodnjom 
hrvatskih i međunarodnih dobrih filmova. 
Iza nje su brojni uspjesi, predsjednica je 
Kulturnog vijeća Grada Koprivnice, zavr-
šila je magisterij na pariškom sveučilištu 
Sorbonne, članica je u dva filmska udru-
ženja te autorica tri kratka filma. 
Debitantskim filmom „U ime Jagode, 
Čokolade i Duha Svetoga“, u kojemu je 
glavnu ulogu igrao Goran Navojec, obišla 
je više od 20 festivala diljem svijeta, a film 
je nagrađen u Rimu i New Yorku. Ujedno, 
to je i prvi kratkometražni film u povije-

sti Pulskog filmskog festivala koji je na 
otvorenju u Areni gledalo 5000 gledatelja, 
kasnije je prikazan dva puta u Los Angele-
su, a otkupio ga je HRT. Filmom „Slijedi“ 
osvojila je nagradu za najbolju režiju u 
New Yorku, a u Bagdadu za najbolju glu-
micu te je još u festivalskoj distribuciji. 
Koprivnica je ovoga ljeta zahvaljujući Kar-
li postala filmska kulisa. Pod njezinom 
redateljskom palicom snimao se krat-
kometražni film „Ostrižena” u produkciji 
“Dobrog filma”. Projekt se razvijao dvije 
godine te je u potpunosti snimljen u Ko-
privnici, na lokacijama u središtu grada, 
u kući Malančec i Muzeju ljekarni na Flo-

rijanskom trgu. Za potrebe snimanja na 
Trgu bana Josipa Jelačića osvanuo je i 
frizerski salon Meduza. 
U produkciji je sudjelovalo više od 30 ljudi 
iz filmske ekipe, angažirano je 25 statista 
svih profila, a snimanje je trajalo sedam 
dana. Cijeli je grad za vrijeme snimanja 
bio dio filmske ekipe, a film je trenutno u 
fazi post-produkcije. 
Karla trenutno razvija svoj debitantski 
dugometražni film „Ogledalo za slavuja” 
koji se također snima u okolici Koprivnice 
i koji će naš grad i okolicu opet pretvoriti u 
filmsku kulisu. 

Karlini se 
filmovi gledaju 

i nagrađuju 
u cijelome 

svijetu, a film 
„Ostrižena“ 

ovoga se ljeta 
snimao na 

lokacijama u 
centru grada, 

u kući 
Malančec 
i Muzeju 

ljekarni na 
Florijanskom 

trgu

TOP 
priča 
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Scenaristica, producentica i 
redateljica Karla Lulić niže uspjehe

Za potrebe snimanja na Trgu bana Josipa Jelačića osvanuo je i frizerski salon Meduza
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CESTITAMO DAN 
GRADA KOPRIVNICE!
CESTITAMO DAN 

GRADA KOPRIVNICE!

Čuvajmo 
zdravlje zajedno!



Rezultati koje smo ostvarili samo su još 
jednom pokazali koliko smo odgovorno i 
racionalno pristupili financijskoj konsoli-
daciji i zato danas možemo reći da je Ko-
privnica jedan od financijski najstabilnijih 
gradova u RH. Važno je također reći da je 
sve to dobar temelj i razlog za optimizam, 
ali sigurno nije razlog za uljuljkivanje, po-
glavito kad vidimo inflatorne pritiske koji 
se danas događaju u cijelome svijetu i koji 
vrlo lako mogu usporiti ekonomske tokove. 
Pred nama je novo proračunsko razdoblje 
EU, brojni drugi fondovi i ITU-mehanizam 
za koji smo se izborili, sve to otvara nam 
jednu sjajnu priliku i novu perspektivu za 
nikad veći iskorak u životu našeg grada. 
Zato ćemo i u vremenima koja dolaze i 
dalje pažljivo voditi financijsku politiku, uz 
čuvanje našeg snažnog gospodarstva koje 
je i u Covid pandemiji pokazalo svoju snagu 
i fleksibilnost. ITU, odnosno integrirana te-
ritorijalna ulaganja, poseban su EU meha-
nizam koji omogućuje pristup prema više 
europskih fondova i programa istovremeno 
i zatim provođenje projekata kojima se jača 
uloga grada kao pokretača gospodarskog 
razvoja cijelog kraja - dakle i Koprivnice i 
Podravine.

- Jeste li zadovoljni realizacijom mjera 
olakšavanja poslovanja tijekom zatvaranja 
zbog pandemijskih okolnosti i reakcijom 
samih poduzetnika na njih?
Nema razvoja gospodarstva bez komuni-
kacije i suradnje s našim obrtnicima, ma-
lim i srednjim poduzetnicima, naravno i 
velikim gospodarskim sustavima. U teškim 
okolnostima neizvjesnosti ne samo gos-
podarstva nego i života na koji smo navikli 
uspjeli smo svi zajedno doprinijeti tome da 
život u Koprivnici ide dalje, da ipak neke 
projekte i u tim okolnostima zajedno ostva-
rimo i da posložimo temelje za budućnost. 
U nikad težim uvjetima i u nikad težoj situ-
aciji mislim da danas možemo reći da smo 
u tome uspjeli. Sigurno je da će pandemija 
i inflacija donijeti još izazova, ali vjerujem 
u naše građane, naše gospodarstvo, vje-
rujem u našu Koprivnicu. Moram samo još 
naglasiti da su se i naše mjere poticanja u 
poduzetničkim zonama pokazale kao pun 
pogodak, jer u Dravskoj i Radničkoj imamo 
tri nove hale, a ostale su na ishođenju gra-
đevinskih dozvola.

- Koje biste veće i važnije projekte i 
investicije u gradu izdvojili od prošlog 
Dana grada?
Najvažnije, Koprivnica je ostala stabilan 
i uređen grad, pa i otvoren duhom. Čuvali 
smo visoku kvalitetu života i u tome smo 
uspjeli. Nije bilo lako ni jednostavno u sve-
mu ovome sačuvati određene programe, 
projekte, radna mjesta i ipak jedan opti-
mizam koji nosimo u sebi. Uspjeli smo u 

tome. Kad pričamo o samim investicijama, 
izgrađen je novi vrtić u Starigradu, nova 
dvorana OŠ „Đuro Ester“, nova komposta-
na oko koje je bilo prijepora, ali dokazali 
smo da znamo što radimo, pokrenuta je 
gradnja dugoočekivane škole na Podolica-
ma, polako se vide radovi na Aglomeraci-
ji, kao što se vide i radovi vezani uz drugi 
kolosijek pruge Rijeka-Zagreb-Koprivni-
ca-Budimpešta koja će donijeti ogromnu 
šansu našemu kraju. Ima još jako puno 
infrastrukturnih zahvata koje bismo mogli 
spomenuti, od rotora u Sabolićevoj do rje-
šavanja prometne infrastrukture u našim 
prigradskim naseljima. Naš komunalni 
sustav je i dalje među najboljima u državi, 
od razvrstavanja otpada do gubitaka u vo-
dovodnoj mreži. Mi to znamo uzimati pod 
normalno, no pogledajmo kako to izgleda 
u Zagrebu i kakve im probleme stvara. Sa-
čuvan je i visok društveni standard, unatoč 
zatvaranjima naši su umirovljenici dobivali 
božićnice i uskrsnice, kao što su i studenti 
redovito dobivali stipendije.

- Zemljišta za mlade u zonama Cvjetno 
i Podolice pokazala su se jako dobrom 
mjerom. Imate li u planu nastaviti s 
takvim poticajima za mlade obitelji? 
Apsolutno da, interes i veselje koje osjeća-
mo provođenjem te mjere nam najbolje go-
vore koliko je naša Koprivnica i dalje mlada 
i ima volje i potencijala za daljnji razvoj. Ta 
mjera sigurno ide dalje, kao što i svo ovo 
vrijeme intenzivno radimo na novim pake-
tima mjera za naše mlade i za sve koji žele 
doći u Koprivnicu. Imamo visoku kvalitetu 
života, uređenost, sigurnost, mir, odlične 
škole, Sveučilište Sjever, snažno gospodar-
stvo i siguran sam da svi zajedno možemo 
ići samo naprijed.

- Nova godina donijela Vam je i velike 
promjene u privatnom životu. Kako ste se 
snašli u ulozi oca? 
Kaži svi da jako dobro, čak i iznad očeki-
vanja. :-) Najljepša životna uloga i sigurno 
motiv i nova energija za dalje.

- Što je u planu do Dana grada Koprivnice 
2022. godine, Koji projekti su prioritet 
Gradske uprave u idućem razdoblju?
Puno je projekata, planova i želja. Uskoro 
ćemo izaći s prezentacijom svega onoga 
što planiramo ostvariti kroz ITU. Svakako 
otvaranje škole na Podolicama, novi vrtićki 
objekti, novi rotori, veliki prometni zahvati 
koji prate drugi kolosijek pruge, Aglomera-
cija voda koja će značajno mijenjati na bolje 
naša prigradska naselja, rekonstrukcija 
trga… i da, nastavak borbe za brzu cestu 
koju je Koprivnica odavno zaslužila i zbog 
svojih ljudi i Sveučilišta i gospodarstva 
predvođenog Podravkom. A borba ide da-
lje…

MIŠEL JAKŠIĆ GRADONAČELNIK I SABORSKI ZASTUPNIK

Mišel Jakšić u svibnju je na lokalnim iz-
borima osvojio svoj drugi četverogodišnji 
mandat na čelu Koprivnice pobjedom u pr-
vom krugu. Uz svakodnevne obaveze koje 
ga vežu uz grad, tu je i Hrvatski sabor, gdje 
je aktivan kao SDP-ov zastupnik. Brojne su 
odgovornosti na te dvije funkcije, no unatoč 
tome, za budućnost Koprivnice ne manjka 
ideja, projekata, odluka i ambicija da grad u 
svakom području napreduje. U povodu 665. 
rođendana Koprivnice, razgovarali smo s 
gradonačelnikom Mišelom Jakšićem. 

- Ovu je godinu za Vas obilježilo osvajanje 
novog gradonačelničkog mandata, i to 
većim glasačkim povjerenjem nego 2017. 
Što je presudilo u izbornoj utrci?
Ne postoji u izbornoj utakmici jednoznačan 
odgovor ili neki univerzalni recept. Ono što 
želim naglasiti je da osjećam veliku zahval-
nost, poštovanje i odgovornost zbog ukaza-
nog povjerenja i podrške. Svaka podrška, 
svaki prijedlog kao i svaka kritika je nešto 
što nam jako puno znači u svakodnevnom 
radu i planiranju daljnjeg razvoja naše Ko-
privnice. No, sigurno da su tome doprinijeli 
svi oni projekti koje smo zajedno ostvarili u 
protekle četiri godine, svaki novi iskorak u 
životu i kvaliteti života za naše sugrađanke 
i sugrađane kao i rezultat na brojnim po-
dručjima gdje smo lideri u Republici Hrvat-
skoj. 

- Svoj tim najužih suradnika u Gradskoj 
upravi praktički uopće niste mijenjali u 
novom mandatu, znači li to da smatrate 

da ste „pogodili“ s odabirom ljudi koji s 
Vama vode grad?
Niti projekata, niti rezultata, niti podrške 
građana ne bi bilo bez jednog doista snaž-
nog i motiviranog tima na koji sam neiz-
mjerno ponosan. Ono što mi je još draže 
je pozitivna energija koja se osjeća na sva-
kom projektu koji zajedno pripremamo. 
Pred nama je novo vrijeme, novi iskoraci i 
sigurno je da će biti određenih promjena u 
samim procesima, jer bez brze prilagodbe 
u današnjem svijetu nema uspjeha, no tim 
za sada ostaje isti.

- Osim obaveza na čelu grada, također 
ste i saborski zastupnik. Jeste li uspjeli 
uskladiti te dvije dužnosti, što ste morali 
promijeniti u radnoj svakodnevici?
Sigurno je da neki dani traju duže, no od-
ličan tim, nove tehnologije komuniciranja, 
pa i relativna blizina Zagreba nije nešto što 
bi trebala biti nepremostiva prepreka. Ipak, 
najveće zadovoljstvo mi je što se u Saboru 
čuje o Koprivnici i što mogu na nekim ra-
spravama i razgovorima doprinositi tome 
da naš grad i naša županija ipak idu prema 
naprijed. Dosta je bilo podravske šutnje i 
prihvaćanja da smo dobri samo kada treba 
raditi i stvarati, a kad država nama treba ne-
što vratiti, onda se očekuje da ćemo šutjeti.

- Gradska blagajna je u plusu 9 milijuna 
kuna, unatoč prošlogodišnjim sivim 
prognozama za sve segmente javnog 
života u vrhuncu koronakrize. Kako je to 
postignuto?

Intervju u povodu Dana grada Koprivnice

Rezultati koje smo 
ostvarili su samo 

još jednom pokazali 
koliko smo odgovorno 
i racionalno pristupili 

financijskoj konsolidaciji 
i zato danas možemo reći 
da je Koprivnica jedan od 
financijski najstabilnijih 

gradova u RH

Izgrađen je novi vrtić u Starigradu, nova dvorana 
OŠ „Đuro Ester“, nova kompostana oko koje je bilo 
prijepora, ali dokazali smo da znamo što radimo, 
pokrenuta je gradnja dugoočekivane škole na 
Podolicama, polako se vide radovi na Aglomeraciji, 
kao što se vide i radovi vezani uz drugi kolosijek 
pruge Rijeka-Zagreb-Koprivnica-Budimpešta koja 
će donijeti ogromnu šansu našemu kraju

Novim projektima 
za još snažniji 
razvoj grada
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MAJA MARKOVIĆ
potpredsjednica Gradskog 
vijeća (SDP)
Izabrana s kandidacijske 
liste: SDP, HSS, HSU,  
HSLS, GLAS

IVAN PAL
predsjednik Gradskog 
vijeća (HSS)
Izabran s kandidacijske 
liste: SDP, HSS, HSU,  
HSLS, GLAS

FRANJO MARKOVIĆ
potpredsjednik Gradskog 
vijeća (HDZ)
Izabran s kandidacijske 
liste: HDZ

IVAN PAL, PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA

GRADSKO VIJEĆE GRADA KOPRIVNICE

Velika mi je čast i zadovoljstvo 
da i u idućem četverogodiš-
njem mandatu mogu predsje-
dati Gradskim vijećem Grada 
Koprivnice kao predstavnič-

kim tijelom izabranim voljom građana na 
lokalnim izborima u svibnju ove godine.
S obzirom na nedavne zakonske promjene, 
Gradsko vijeće djelovat će s nešto manjim 
brojem vijećnika nego u prijašnjim manda-
tima, 19 članova umjesto dosadašnjih 21. 
Građani su se i na ovim izborima odlučili 
za kontinuitet u upravljanju gradom. Tako 
izražena volja građana i njihovo povjerenje 
obavezuje nas da nastavimo sa započetim 
projektima kako bismo zadovoljili broj-
ne potrebe građana upravljajući gradom 
u naredne četiri godine, na čemu im u 
ime svih vijećnika Gradskog vijeća zahva-
ljujem. Iskreno se nadam da ćemo svo-
jim radom opravdati njihovo povjerenje. 
Iako u ovom Gradskom vijeću sjede vijećnici 
koji pripadaju različitim političkim opcijama 
(iz osam stranaka), očekujem konstruktiv-
nu suradnju i potporu vijećnika za projekte 
radi što boljeg i učinkovitijeg funkcioniranja 
grada, bez obzira na opciju kojoj pripadaju.
Grad Koprivnica kontinuirano podiže stan-
darde u svakom segmentu nad kojim ima 
ovlasti i mogućnosti. Naši su infrastruktur-
ni standardi visoki, no mjesta za napredak 
itekako postoji. Namjera nam je da tu lje-
stvicu djelovanjem Gradskog vijeća i dalje 
podižemo, unapređujući komunalnu i dru-
gu infrastrukturu prvenstveno radi naših 
građana, ali i našeg gospodarskog razvoja. 
Ono što moramo učiniti tijekom ove četiri 
godine našeg mandata jest slušati građane, 
voditi vjerodostojan dijalog, biti konstruk-
tivni i usredotočiti se na stvarne potrebe 
građana. Prije svega moramo imati ja-
snu viziju koja će nas ujediniti u pitanjima 
održivog razvoja, lokalnog gospodarstva 
i radnih mjesta, digitalizacije, obrazo-
vanja i svih naših europskih vrijednosti. 
Mnoge naše zamisli, ideje i planove ne-
ćemo moći realizirati sami pa se na-
dam da ćemo nailaziti na razumijevanje 
državnih vlasti, dobiti stručnu pomoć, 
ali i  financijska  sredstva za ostvare-
nje naših planova i konkretnih projekata. 
U sljedećim godinama čekaju nas i mno-
ge teške odluke, no konačni ishod mora 
biti daljnji razvoj našeg grada kao mje-
sta poželjnog za život  i po mjeri čovjeka. 

Želim da vijećnici budu što aktivniji i kon-
struktivniji, da vijećnica bude mjesto pred-
laganja novih rješenja i ideja, gdje će se 
prijedlozi usvajati snagom argumenata. 
Vjerujem da zajedno, radom, znanjem, 
zalaganjem i kreativnošću, a radeći za 
Koprivnicu, možemo ostvariti i najambici-
oznije planove i riješiti najteže probleme. 
Vjerujem kako ćemo znati iskoristiti nove 
tehnologije i velike razvojne mogućnosti 
kroz ulaganje novca iz europskih fondova.  
Ovim putem zahvaljujem sugrađanima 
i svima koji na bilo koji način doprinose 
razvoju grada na svim poljima, obrazov-
nim, sportskim, kulturnim ili gospodar-
skim. Hvala vam na podršci koju iz dana 
u dan pružate gradskoj vlasti, kako pred-
stavničkoj tako i izvršnoj. Bez vas sve ovo 
što radimo ne bi imalo nikakvog smisla. 
Zahvaljujem vam na vjeri u bolje sutra, 
na vašim kritikama, ali i na jasnim i kon-

struktivnim prijedlozima koje razrađuje-
mo i provodimo u djelo, kako u gradskoj 
upravi tako i u našim ustanovama, agen-
cijama i gradskim trgovačkim društvima. 
Ovo je grad vrijednih ljudi, grad velikih mo-
gućnosti koje proizlaze iz bogatstva koje 
nas okružuje i koje smo dužni vrednovati, 
jer Koprivnica se i dalje mora razvijati odr-
živo i kvalitetno. Činjenjem danas budućim 
naraštajima moramo stvarati kvalitetnu 
podlogu za nadogradnju, oblikovanje i dalj-
nji napredak.
Ujedno, da bismo bili još bolji, u ime svih 
gradskih vijećnika upućujem poziv svim 
gospodarstvenicima, obrtnicima i poduzet-
nicima, ravnateljima ustanova, direktorima 
trgovačkih društava, mjesnim odborima, 
udrugama, predstavnicima nacionalnih 
manjina i ostalim dionicima da se aktivno, 
svojim znanjem i sposobnostima, uključe 
u planiranje i razvoj grada. Samo dobro 
osmišljenim projektima koji vode održivom 
razvoju i napretku, a najviše zajedništvom, 
možemo biti sigurni da djelujemo u općem 
interesu, a to je ono što od nas očekuju gra-
đani ovog grada. Hvala svima i budimo još 
inovativniji, tolerantniji i pozitivniji.
Dragi moji sugrađani, sretan vam  
665. rođendan naše Koprivnice.

Radom, znanjem, zalaganjem i kreativnošću 
možemo ostvariti najambicioznije 
planove i riješiti najteže probleme

Samo dobro osmišljenim 
projektima koji vode 

održivom razvoju i napretku, 
možemo biti sigurni da 

djelujemo u općem interesu, 
a to je ono što od nas 

očekuju građani ovoga grada

Sastav Gradskog vijeća mandat 2021. – 2025.

PETRA 
ROŽMARIĆ
vijećnica (SDP)
Izabrana s 
kandidacijske 
liste: SDP, 
HSS, HSU, 
HSLS, GLAS

MIHAELA 
LONČAREK
vijećnica (SDP)
Izabrana s 
kandidacijske 
liste: SDP, 
HSS, HSU, 
HSLS, GLAS

DRAGUTIN 
JEĐUD
vijećnik (nez.)
Izabran s 
kandidacijske 
liste: SDP, 
HSS, HSU, 
HSLS, GLAS

KRISTINKA 
MIKULIĆ
vijećnica (SDP)
Izabrana s 
kandidacijske 
liste: SDP, 
HSS, HSU, 
HSLS, GLAS

ŽELJKO 
ŠEMPER
vijećnik (HSU)
Izabran s 
kandidacijske 
liste: SDP,  
HSS, HSU, 
HSLS, GLAS

KSENIJA 
KRALJIC BABIĆ
vijećnica (SDP)
Izabrana s 
kandidacijske 
liste: SDP,  
HSS, HSU, 
HSLS, GLAS

NENAD 
MARTINAGA
vijećnik (HSS)
Izabran s 
kandidacijske 
liste: SDP,  
HSS, HSU, 
HSLS, GLAS

TIMON 
FABIJANEC
vijećnik (SDP)
Izabran s 
kandidacijske 
liste:SDP,  
HSS, HSU, 
HSLS, GLAS

VESNA PERŠIĆ 
KOVAČ
vijećnica (HSS)
Izabrana s 
kandidacijske 
liste: SDP,  
HSS, HSU, 
HSLS, GLAS

SAŠA CESTAR
vijećnik (HDZ)
Izabran s 
kandidacijske 
liste: HDZ

MLADEN 
FAJDETIĆ
vijećnik (HDZ)
Izabran s 
kandidacijske 
liste: HDZ

IVICA SUVALJ
vijećnik 
(MREŽA)
Izabran s 
kandidacijske 
liste: 
MREŽA, HNS

GORAN 
PAKASIN
vijećnik (HNS)
Izabran s 
kandidacijske 
liste:
MREŽA, HNS

JOSIP 
VEČENAJ
vijećnik (nez.)
Izabran s 
kandidacijske 
liste:
NEZAVISNI

DRAŽEN 
MIKULEC
vijećnik (nez.)
Izabran s 
kandidacijske 
liste:
NEZAVISNI

DAVOR 
MILAKOVIĆ
vijećnik (DP)
Izabran s 
kandidacijske 
liste: DP
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KSENIJA OSTRIŽ, ZAMJENICA GRADONAČELNIKA

Na početku, hvala na povjere-
nju za još jedan četverogo-
dišnji mandat tima kojeg sam 
dio, ali hvala i na kritikama i 
komentarima koje ste nam 

uputili tijekom prošlog razdoblja. Oboje 
znače puno. Vođeni idejama o Koprivnici 
kao održivom, uključivom i zelenom malom 
gradu, usmjereni i pohvalama i kritikama, 
naš mali tim odradio je dosta projekata i 
osmislio još više novih. Svaki pomak u gos-
podarstvu, kulturi, obrazovanju, civilnom 
društvu ili infrastrukturi znači da je neki 
problem riješen, otvoreno neko novo rad-
no mjesto, osmišljen neki novi program ili 
aktivnost, omogućen bolji pristup komunal-
noj, obrazovnoj ili društvenoj infrastrukturi. 
Koprivnica je u prošloj godini postala set za 
snimanje filmova, grad u kojem gimnazijal-
ci imaju kajake i šatore, a nastavu održavaju 
ploveći Dravom, grad aktivnih mladih ljudi 
koji su svojim znanjem i trudom sami stvo-
rili prostore za svoje umjetničke projekte, 
muziciranja i programe, grad u kojem se uz 
jaku industriju, broj obrta približava toliko 
željenoj brojci od 1000. 
Sveučilište nam je postalo peto u državi po 
broju studenata, uložilo znatna sredstva u 
uređenje novih laboratorija prehrambene 
tehnologije u Kampusu, otvorilo novi stu-
dij Zaštite okoliša, recikliranja i ambalaže, a 
mi s veseljem čekamo njihove prijedloge i 
ideje kako još bolje unaprijediti sustav re-
cikliranja te gospodarenje otpadom doista 
transformirati u kružnu ekonomiju. Dobar 
početak imamo u novoj biokompostani s 
jedinstvenom, zaštićenom tehnologijom 
proizvodnje komposta. To je, nadam se, 
početak razvoja potpuno nove vrste poslo-
va (a zapravo stare kao i civilizacija) koja 
će biti značajna u budućnosti, ekonomije 
razvoja nasuprot ekonomije rasta, eko-
nomije temeljene na uvažavanju svakog 
čovjeka, njegovog intelektualnog kapitala 
i truda. Ekonomije koja cijeni okoliš i štiti 
ga, koristeći kao sirovinsku bazu recikla-
te, stvarajući energiju iz energije sunca i 

vjetra. Hoće li ta dva ključna segmenta u 
poslovanju – sirovine iz reciklata i energen-
ti iz obnovljivih izvora energije biti dovoljni 
da poduzetnici svojim zaposlenicima mogu 
značajno više plaćati za njihov rad? Hoćemo 
li odgajati svoju djecu da kulturu potrošnje, 
natjecanja i dominacije zamijene kulturom 
suradnje i održivosti? Kako god, na nama 
je da mijenjamo stvari na bolje, malim i na-
izgled nevažnim, svakodnevnim odlukama. 
Na nama je da odbacujemo zastarjele kon-
cepte i promoviramo jasne vrijednosti kako 
bismo svaki dan pomalo kreirali bolje druš-
tvo u kojem ćemo se osjećati mirno, dobro 
i sigurno. A sasvim sigurno, koncepti takve 
dobre ekonomije temeljene na održivom 
razvoju učinit će dobro okolišu, te, kako pri-
mjeri iz nekih manjih gradova i regija Euro-
pe pokazuju, učinit će dobro i novčanicima 
građana. Bili oni digitalni, kožni ili plastični. 
Bila valuta koju imamo euro, kuna ili krip-
tokuna.
Kako već petu godinu zaredom imam pri-
vilegiju u Godišnjaku s vama dijeliti neka 
svoja razmišljanja, iskoristit ću prostor i za 
najavu što ćemo raditi. Na početku smo no-
vog financijskog sedmogodišnjeg razdoblja 
Europske unije za koje smo se vrijedno pri-

premali. Analizirali smo resurse, okružje, 
prilike i prijetnje. Izrađivali smo planove i 
projekte, učili, ali istovremeno i puno truda 
uložili u osiguranje novog izvora financira-
nja za naš grad kojem do sada nismo imali 
pristupa zbog zakonskih ograničenja – tzv. 
mehanizama za integrirana teritorijalna 
ulaganja, specifičnog alata fondova Europ-
ske unije kojima se mogu financirati slo-
jeviti projekti kojima je cilj razvoj ne samo 
grada već i šireg urbanog područja koje uk-
ljučuje i općine koje nam gravitiraju. Jer, da 
parafraziram naslov knjige Nitko nije otok – 
Koprivnica nije otok. Tako će razdoblje koje 
je pred nama donijeti projekte usmjerene 
na razvijanje poduzetničkog potencijala i 
grada i okolnih općina, valorizacije kulturne 
i povijesne baštine, ali i sporta u turističke 
svrhe, razvoja kreativnih i kulturnih indu-
strija, organiziranog stanovanja, obrazovne 
infrastrukture na svim razinama obrazova-
nja, od vrtića do fakulteta, te potporu cije-
lom spektru javnih usluga koje smo do sada 
znali uspješno razvijati.
U želji da nam iduća godina bude zdrava i 
vesela te da našu Koprivnicu učinimo još 
malo boljim mjestom za život, čestitam 
vam 665. Dan grada!

Na nama je da odbacujemo 
zastarjele koncepte i 

promoviramo jasne vrijednosti 
kako bismo svaki dan pomalo 
kreirali bolje društvo u kojem 

ćemo se osjećati mirno, 
dobro i sigurno

Budućnost grada temeljena 
na održivoj ekonomiji
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31.776 STANOVNIKA, 9971 ZAPOSLENIH, 260. 633.000 KUNA PRORAČUN GRADA KOPRIVNICE, 

2,31 MILIJARDI KUNA IZVOZA, 6,04 MILIJARDI KU  NA PRIHODA, 951 MILIJUN KUNA GRADSKE IMOVINE, 

797 PODUZETNIKA, 928 OBRTA, 0% PRIREZ, 99  20 KUNA PROSJEČNA BRUTO PLAĆA, 14 AKTUALNIH 

EU PROJEKATA, 37.654.439 KUNA UGOVORNI  IZNOS EU PROJEKATA, 3 OSNOVNE ŠKOLE, 3 SREDNJE 

ŠKOLE, 1 UMJETNIČKA ŠKOLA, 1 CENTAR ZA ODGOJ, O BRAZOVANJE I REHABILITACIJU, SVEUČILIŠTE SJEVER 

( 1 POSLIJEDIPLOMSKI STUDIJ, 4 DIPLOMSKA STUDIJA,  7 PREDDIPLOMSKIH STUDIJA), 550 KUNA MJESEČNO 

STUDENTSKA STIPENDIJA, 800 KUNA MJESEČNO ST IPENDIJA ZA STUDIRANJE DEFICITARNIH ZANIMANJA, 

449 STIPENDIRANIH STUDENATA, 12 OBRTA ZA ČU VANJE DJECE, 4 VRTIĆA, 500 KUNA CIJENA VRTIĆA
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Aktualno

Radovi na rekonstrukciji središnjih 
gradskih trgova uskoro će započeti. 
Naime, u tijeku je donošenje odluke 
o odabiru izvođača radova, planirani 
početak radova je studeni, dok se 
završetak očekuje u roku godine 
dana, naravno ovisno o vremenskim 
prilikama. Procijenjena vrijednost 
radova je oko 15 milijuna kuna s 
PDV-om. Rekonstrukcija trgova po-
čet će rekonstrukcijom podzemnih 

instalacija (vodovodne, kanaliza-
cijske, plinske te elektromreže), a 
nakon toga na red dolazi površinsko 
uređenje.
Rekonstrukcija će se obaviti suklad-
no provedenom urbanističko-arhi-
tektonskom projektnom natječaju 
za izradu idejnog rješenja, na kojem 
je izabrano rješenje projektnog tima 
NFO.

Grad Koprivnica i u 2021. godini zbog veli-
kog je interesa nastavio poticati demograf-
sku obnovu, urbanu regeneraciju naselja 
te pomogao mladim obiteljima da sagrade 
svoj dom. Ove je godine u svibnju prodano 
pet građevinskih zemljišta po povoljnijim 
cijenama na Podolicama, a u listopadu je 
prodano još šest zemljišta u istome dijelu 
grada. Za kupnju svih povoljnijih gradskih 
zemljišta bilo je moguće ostvariti popust 
od 50 do 80 posto, prema različitim kriteri-
jima. Popust u iznosu 50 posto bio je nami-
jenjen osobama do 45 godina koje nemaju 
zadovoljavajući stambeni prostor. Po deset 
posto popusta bilo je moguće dobiti za 
maloljetno dijete, ako je u obitelji osoba s 
invaliditetom ili teškoćama u razvoju, ako 
je podnositelj zahtjeva branitelj u Domo-
vinskome ratu ili član obitelji smrtno stra-
dalog hrvatskog branitelja u Domovinsko-

me ratu te ako osoba ima status osobe od 
posebnog interesa za Koprivnicu. Status 
osobe od posebnog interesa za Koprivni-
cu imaju liječnici, stomatolozi, medicinske 
sestre, magistri farmacije, nastavnici i pro-
fesori, inženjeri elektrotehnike, strojarstva 
i građevine te odgojitelji, psiholozi i struč-
njaci edukacijsko-rehabilitacijskog profila.
Prošle godine prodano je šest građevinskih 
zemljišta u Cvjetnoj ulici, a dio obitelji već 

dobro napreduje s radovima pa se očekuje 
da će se uskoro useliti u svoje nove domo-
ve. Tako je Grad dosad pomogao ukupno 
17 mladih obitelji koje su kupile zemljišta 
u veličini od 506 do 944 kvadratnih metara. 
U planu su i novi natječaji za prodaju ze-
mljišta po povoljnijim cijenama budući da 
se na svaki natječaj javilo više zainteresi-
ranih obitelji nego što je bilo raspoloživih 
zemljišta.

REKONSTRUKCIJA ZRINSKOG TRGA I TRGA BANA JOSIPA JELAČIĆA

 NOVI DOMOVI U CVJETNOJ I NA PODOLICAMA

Proveden natječaj za odabir izvođača 
radova, čeka se donošenje odluke

GRAĐEVINSKA ZEMLJIŠTA ZA MLADE 
OBITELJI POVOLJNIJA I DO 80 POSTO

Budući izgled Zrinskog trga

Trg bana Josipa Jelačića

Grad Koprivnica stipendira redovne stu-
dente s područja grada na preddiplom-
skom i diplomskom studiju. Stipendija 
iznosi 550 kuna mjesečno za studente koji 
studiraju u Hrvatskoj, a 1100 kuna ako stu-
diraju u inozemstvu. 
Studenti koji imaju utvrđen invaliditet veći 
od 50 posto dobivaju 800 kuna mjesečno 

ako studiraju u Hrvatskoj, odnosno 1600 
kuna mjesečno ako studiraju u inozem-
stvu.
Ove godine na raspolaganju je i 12 sti-
pendija za deficitarna zanimanja u iznosu 
800 kuna mjesečno. Natječaj za dodjelu 
stipendija završio je ovih dana, a krajem 
godine studenti će dobiti obavijest o odo-

bravanju stipendija. Grad je za stipendije u 
akademskoj godini 2021./2022. izdvojio tri 
milijuna kuna, a trenutno gradske stipen-
dije prima 449 studenata. 

STIPENDIJE GRADA KOPRIVNICE

Status osobe od posebnog interesa za Koprivnicu imaju 
liječnici, stomatolozi, medicinske sestre, magistri farmacije, 
nastavnici i profesori, inženjeri elektrotehnike, strojarstva 
i građevine te odgojitelji, psiholozi i stručnjaci edukacijsko-
rehabilitacijskog profila

U Cvjetnoj su ulici izgrađene kuće

Potpis ugovora

I OVE GODINE STIPENDIJE ZA 
SVE KOPRIVNIČKE STUDENTE

Kod Doma mladih, u Ulici Hrvatske 
državnosti izgrađeno je novo dječje 
igralište. Vrijednost investicije, u 
što su uključeni projektna doku-
mentacija, radovi i oprema za igra-
lište, iznosi oko 150 tisuća kuna s 
PDV-om. 
Koprivnički mališani tako su dobili 
još jedno mjesto za bezbrižnu igru 
i druženje. Novo igralište opre-
mljeno je kombiniranom dječjom 
spravom tobogana i ljuljačke, klac-
kalicom i dvije dječje kućice. 
Investitor na postavi igrališta je 
Gradsko komunalno poduzeće Ko-
munalac.

Novo igralište 
kod Doma mladih

Mjesto za igru
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Aktualno Aktualno

Gradnja škole na Podolicama ide sigurnim 
tijekom i škola će biti spremna primiti prve 
učenike 2022. godine. Radovi na izgradnji 
započeli su 10. svibnja, kada je u temelje 
škole položena vremenska kapsula koju 
su izradili vrtićarci Dječjeg vrtića Tratinči-
ca, objekta Vjeverica. S njima su kapsulu 
spustili Zoran Milanović, predsjednik Re-
publike Hrvatske, i Mišel Jakšić, grado-
načelnik Koprivnice i saborski zastupnik. 
Tom je prilikom gradonačelnik Jak-
šić istaknuo važnost nove škole koja je 
san brojnih naraštaja i koja pokazuje da 
se razvijaju svi dijelovi grada te da Ko-

privnica prednjači u izgradnji visokog 
društvenog i obrazovnog standarda. 
Trenutno se radovi odvijaju u skladu s 
usvojenim terminskim planom te se radi 
na izvedbi AB nosive konstrukcije kata, 
montaže čelične krovne konstrukcije 
dvorane, na razvodima unutarnjih insta-
lacija te je izvršena priprema za uređenje 
vanjskih igrališta izradom tampona sa 
zbijanjem. Izrada projekta opreme je u za-
vršnoj fazi te će Grad Koprivnica do kraja 
godine pokrenuti postupak javne nabave 
za nabavku opreme za kompletno opre-
manje škole, vanjskih igrališta i okoliša. 
Vrijednost investicije na Podolicama je 
gotovo 51 milijun kuna s PDV-om. Ško-
la će se izgraditi na potpuno komunalno 
opremljenoj parceli površine otprilike 20 
tisuća četvornih metara, a bit će prilago-

đena i učenicima s teškoćama. Ugovor o 
gradnji potpisan je s tvrtkom Radnik d.d. 
Sva projektna dokumentacija izrađena je 
u skladu s Državnim pedagoškim stan-
dardom, što znači da će se kod izgradnje 
i opremanja paziti da svaki detalj odgo-
vara potrebama učenika. Škola je na-
mijenjena za provedbu jednosmjenske 
nastave s kapacitetom 16 razrednih odje-
ljenja, od čega će osam biti namijenjeno 
za razrednu, a osam za predmetnu na-
stavu. Škola će moći primiti 448 učenika. 
Projekt uključuje i izgradnju jednodijelne 
sportske dvorane s pripadajućim vanjskim 
terenima. Dvorana je projektirana tako da 
će biti dostupna svim korisnicima odgoj-
no-obrazovnog kompleksa, ali i vanjskim 
korisnicima koji će ju moći koristiti u vre-
menu kad se u njoj ne održava nastava.

GRADNJA NA PODOLICAMA DOBRO NAPREDUJE

PLANIRANO ULAGANJE U INFRASTRUKTURU

Prvi školarci ulaze u novu osnovnu 
školu već iduće nastavne godine

Projekt uključuje i izgradnju jednodijelne sportske dvorane s pripadajućim vanjskim terenima

Škola je namijenjena za 
provedbu jednosmjenske 

nastave s kapacitetom 16 
razrednih odjeljenja

Završeni su radovi na rekonstrukciji križanja ulica braće Ra-
dić i Ivana Sabolića. Novim prometnim rješenjem križanje je 
rekonstruirano u kružno. Također, obnovljena je prometnica 
od križanja pa sve do rotora kod Poslovne zone Radnička, 
a vrijednost radova iznosi 4,9 milijuna kuna. Investiciju su 
provele Hrvatske ceste, dok je Grad Koprivnica osigurao sve 
preduvjete za početak radova. Realizacijom projekta pri-
donijelo se sigurnosti prometovanja navedenim prometni-
cama, što je posebno važno s obzirom na to da se u blizini 
nalazi i osnovna škola.

Početkom svibnja otvorena je novoizgra-
đena sportska dvorana u sklopu Osnovne 
škole „Đuro Ester“. Radovi na izgradnji 
započeli su u listopadu 2020., a završeni 
su u travnju ove godine. Investitor izgrad-

nje dvorane je Komunalac Koprivnica, vri-
jedna je nešto više od 13 milijuna kuna s 
PDV-om, dok je vrijednost opremanja 937 
tisuća kuna s PDV-om. Školska zgrada OŠ 
„Đuro Ester“ tako je dobila prostor za tje-

lesnu i zdravstvenu kulturu za 745 učeni-
ka koji pohađaju školu, koji su do sada na-
stavu tjelesnog održavali u učionicama. U 
dvorani je iscrtano pet različitih sportskih 
terena. Vanjske dimenzije dvorane su 
54×27 metara, površine oko 1420 četvor-
nih metara i visine oko 12 metara tako da 
će se u njoj moći odigravati i odbojkaške 
utakmice. Ključna konstrukcija napravlje-
na je od suvremenog materijala alucinka, 
a ovo je jedan od prvih projekata u Re-
publici Hrvatskoj koji ga koristi. Dvoranu 
osim učenika OŠ „Đuro Ester“ svakodnev-
no koriste i brojne koprivničke sportske 
udruge te je prostor moguće iskoristiti i 
za kulturna događanja i razna okupljanja.

U cilju modernizacije prometnog su-
stava na području grada te u skladu s 
procjenom prometne struke, ali i na za-
htjev građana projektirana su dva rotora. 
Riječ je o rotorima kod Trga mladosti i 
kod raskrižja ulica Ivana Mažuranića, 
Starogradske te Špoljarske (kod HAK-a). 
S obzirom na preporuke struke i u cilju 
osiguravanja bolje prometne sigurnosti 
na navedenim raskrižjima, Grad Kopriv-

nica naručio je izradu idejnih prometnih 
rješenja za navedena raskrižja.
Nakon izrade idejnih prometnih rješenja 
ista su bila predstavljena i pregledana na 
sjednici Povjerenstva za promet te je do-
neseno pozitivno mišljenje. 
Kružni tok kod HAK-a planiran je prora-
čunom za 2022. godinu, dok je onaj kod 
Trga mladosti planiran za 2023. godinu. 
Za rotor kod HAK-a do kraja godine pla-

nirana je provedba razrade projektne 
dokumentacije u svrhu rješavanja imo-
vinsko-pravnih odnosa, kao i za potrebe 
ishođenja građevinske dozvole. Ovim pro-
jektom planira se i uređenje autobusnog 
stajališta koje se nalazi u Ulici Ivana 
Mažuranića i to s južne strane kolnika s 
izvedbom pristupnih pješačkih staza.

Novi rotor na križanju ulica 
braće Radić i Ivana Sabolića

UČENICI I SPORTAŠI DOBILI NOVU SPORTSKU DVORANU

REKONSTRUKCIJA ČETVEROKRAKOG 
RASKRIŽJA MAŽURANIĆEVE, STAROGRADSKE 
TE ŠPOLJARSKE U KRUŽNO RASKRIŽJE

SIGURNOST U PROMETU

OTVORENA DVORANA U SKLOPU OŠ „ĐURO ESTER“

Idejno rješenje novog kružnog toka
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Grad Koprivnica ove je godine donio Od-
luku o subvencioniranju troškova sterili-
zacije odnosno kastracije pasa i mačaka s 
područja grada. Riječ je o jednoj od mjera 
sprečavanja nekontroliranog razmnoža-
vanja kućnih ljubimaca te je cilj doprinijeti 
smanjenju broja pasa i mačaka lutalica.
Grad subvencionira troškove tih zahvata od 
160 do 500 kuna, odnosno ovisno o traženoj 
usluzi. Tijekom kalendarske godine može 
se ostvariti maksimalno jedna subvencija 
za sterilizaciju ili kastraciju psa i jedna za 
mačku po kućanstvu na području grada. 
Od 1. ožujka 2021. do 1. rujna 2021. godine 
u tu je svrhu utrošeno 162 420 kuna.

Aktualno Aktualno

Nova kompostana otvorena je u srpnju

EU PROJEKTOM SUFINANCIRANA IZGRADNJA I MODERNIZACIJA INFRASTRUKTURE

SIGURNOST U PROMETU

Otvorena nova Kompostana Herešin

U planu nova prometnica od NK Zagorec do Herešina

Kompostana Herešin kojom upravlja tvrt-
ka Komunalac Koprivnica otvaranjem i pu-
štanjem u probni rad u srpnju ove godine 
postala je kompostana s najsuvremenijim 
sustavom kompostiranja u Hrvatskoj. Pro-
jekt modernizacije i proširenja postojeće 
kompostane vrijedan je 14,3 milijuna kuna, 
od čega 4,5 milijuna kuna sufinancira Eu-
ropska unija iz Kohezijskog fonda.

Zaštita okoliša smanjenjem odlaganja ot-
pada na odlagalištima prioritet je Komu-
nalca, a ovom kompostanom kapaciteta 
9000 tona godišnje dodatno će se dopri-
nijeti povećanju udjela odvojeno prikuplje-
nog otpada i smanjenju količine otpada 
koji odlažemo na odlagališta.
U kompostani u kojoj su smještene dvije 
proizvodne hale i skladišni prostor proi-
zvodi se kompost DomKo u kontroliranim 
uvjetima u vremenu od šest do osam tje-
dana, a do sada se proizvodio u trajanju 
šest mjeseci. Primjenjivat će se i najsuvre-
menija tehnologija razvijena u kompaniji 
Tehnix zajedno s Akademijom tehničkih 
znanosti i stručnjacima u Republici Hrvat-
skoj. 
U sklopu hala smješten je i laboratorij za 

praćenje samog procesa kompostiranja. 
Ugrađene su dvije sabirne jame za teh-
ničke vode, a napravljena je i recirkulacija 
vode za daljnje zalijevanje. Uz dvije hale 
sagrađen je i natkriveni dio gdje se skla-
dišti gotov kompost DomKo, nova pakir-
nica, a nabavljeno je i sito za prosijavanje, 
drobilica za usitnjavanje, novi utovarivač za 
manipulaciju biorazgradivim otpadom te 
automatska praonica za pranje podvozja 
vozila. 
Novi način kompostiranja, osim što sma-
njuje vrijeme potrebno za dobivanje kvali-
tetnog komposta, neizostavan je dio suvre-
menih svjetskih pogona za kompostiranje 
jer omogućuje bolju kontrolu koja se od-
nosi na zaštitu okoliša kao što je nastajanje 
mirisa, plinova, prašine i izgleda okoliša.

U tijeku je izrada projektne dokumentacije 
za izgradnju prometnice od sportskih tere-
na Nogometnog kluba Zagorec do naselja 
Herešin. Namjena predmetnog zahvata je 
rasterećenje prometa u naselju Herešin 
i Herešinskoj ulici. Novom prometnicom 
povećat će se prometna sigurnost te ži-

votni standard mještana naselja Herešin, 
osobito onih koji žive u Herešinskoj ulici.
Prometnica je planirana na postojećoj ma-
kadamskoj cesti od Nogometnog kluba 
Zagorec do reciklažnog dvorišta u Here-
šinu.
Duljina prometnice je 653 metra, a pla-

nirana širina šest metara. Prometnica će 
biti prilagođena za dvosmjerni promet, sa 
završnom izvedbom bez cestovnih rubnja-
ka. Odvodnja oborinskih voda s prometnih 
površina, gdje je to moguće, bit će riješena 
postojećim i novim otvorenim odvodnim 
jarcima.

Novi način kompostiranja, 
osim što smanjuje vrijeme 

potrebno za dobivanje 
kvalitetnog komposta, 

neizostavan je dio 
suvremenih svjetskih 

pogona za kompostiranje

U sklopu programa Javni rad Mjere aktiv-
ne politike zapošljavanja Hrvatskog zavo-
da za zapošljavanje za 2021. godinu Grad 
Koprivnica zaposlio je 14 teže zapošljivih 
nezaposlenih osoba. Prilikom potpisiva-
nja ugovora o radu gradonačelnik Mišel 
Jakšić istaknuo je kako ova mjera puno 
znači Gradu, ali i ljudima koji se zapošlja-
vaju zahvaljujući istoj. 
Da je tome tako, potvrdio je i Darko Bali, 

zaposlen u Gradskoj upravi. Naime, na-
kon što je ostao bez posla zbog krize iza-
zvane koronavirusom, zahvaljujući mjeri 
javnih radova dobio je priliku za rad. U 
Gradskoj upravi obavlja poslove dostav-
ljača Odjeljka pisarnice. Novim radnim 
mjesto stekao je i nova radna iskustva 
koja će mu zasigurno biti korisna u budu-
ćem zapošljavanju, a za njega zaposlenici 
Gradske uprave imaju samo riječi hvale.

Zaposleno 14 teže zapošljivih osoba

GRAD KOPRIVNICA POMAŽE U TROŠKOVIMA 
STERILIZACIJE I KASTRACIJE PASA I MAČAKA

JAVNI RAD MJERA AKTIVNE POLITIKE

SUBVENCIONIRANJE TROŠKOVA

Za kastraciju i sterilizaciju pasa i mačaka 
građani se mogu javiti jednoj od triju 
veterinarskih stanica odnosno ambulanti 
na području grada:
1. Veterinarska stanica Koprivnica d.o.o., 
Mihovila Pavleka Miškine 66, Koprivnica, 
2. Veterinarska stanica – Nova d.o.o., 
Mihovila Pavleka Miškine 46, Koprivnica
3. Veterinarska ambulanta PETS2VETS, 
Ulica Ivice Hiršla 11, Koprivnica.

KOME SE OBRATITI?

Duljina prometnice je 653 metra, 
a planirana širina šest metara. 
Prometnica će biti prilagođena za 
dvosmjerni promet, sa završnom 
izvedbom bez cestovnih rubnjaka
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Aktualno Aktualno

Bolja prometna povezanost grada Ko-
privnice s okolnim općinama, naseljima 
i susjednom Mađarskom, kao i brže i si-
gurnije putovanje, počinje se ostvarivati 
projektom rekonstrukcije postojećeg i 
izgradnje drugog kolosijeka željezničke 
pruge na relaciji Križevci-Koprivnica-dr-
žavna granica.
HŽ infrastruktura je za ovaj veliki projekt 
potpisala ugovor s turskom tvrtkom Cen-
giz Insaat Sonavi ve Ticaret A.S. vrijedan 
više od 3 milijarde kuna s PDV-om. Ra-
dovi na području grada obuhvatit će, osim 
same pruge, i izgradnju brojnih poprat-
nih objekata i prometne infrastrukture, 
čime će se promijeniti, a što je najvažni-
je, i unaprijediti uvjeti na prometnicama. 
Tako će, primjerice, željeznički kolodvor 
u Koprivnici proći temeljitu obnovu, a ko-

lodvor Mučna Reka postat će stajalište. 
Od Đelekovečke ceste prema Peteranskoj 
cesti gradit će se nadvožnjak, kao i jedan 
prema Zagrebačkoj ulici. Pružni prijelaz 
Čarda planira se zatvoriti te će tamo biti 
pješačko-biciklistički pothodnik. Podvo-
žnjak će biti i ispod pruge u Pavelinskoj 
ulici prema Ulici Ivana Česmičkog. Pro-
jekt će obuhvatiti još radova i u okolnim 
općinama, poput rekonstrukcije kolod-
vora Lepavina, izgradnje kolodvora Novo 
Virje, rekonstrukcije stajališta Majurec, 
Carevdar, Vojakovački Kloštar i Sokolovac 
i izgradnje novoga u Peterancu. Ukupno 
će se graditi sedam mostova, galerija, 

prolaz za divlje životinje uz još dva vija-
dukta, osam cestovnih nadvožnjaka, tri 
podvožnjaka i devet pothodnika, ceste 
paralelno uz prugu kako bi se moglo do 
svih čestica do kojih će pruga prekinuti 
dosadašnji pristup, modernizirat će se 
oprema, postrojenja i svi potrebni sustavi. 
Što se uvjeta putovanja vlakom tiče, omo-
gućit će se brzina od 160km/h, s ograni-
čenjem od 150 km/h u Lepavini i 100 km/h 
u Koprivnici jer se radi o gradskim po-
dručjima sa specifičnim ograničenjima.  
Završetak svih radova očekuje se do kraja 
2023. godine.

REKONSTRUKCIJA PRUGE I GRADNJA NOVOG KOLOSIJEKA

Opsežnim radovima mijenja se način 
kojim ćemo prometovati gradom

Najvećim projektom u povijesti 
Koprivnice poboljšava se 
vodnokomunalna infrastruktura

Radovi na području grada 
obuhvatit će, osim same 
pruge, i izgradnju brojnih 
popratnih objekata i 
prometne infrastrukture, 
čime će se promijeniti, a što 
je najvažnije, i unaprijediti 
uvjeti na prometnicama

Procijenjena vrijednost projekta iznosi 410 milijuna kuna, 
za koji je ugovoreno sufinanciranje EU od 283,8 milijuna kunaRekonstrukcijom će biti obnovljena zgrada kolodvora

Regionalna energetska agencija Sjever 
(REA) trenutno provodi šest novih proje-
kata, ukupne vrijednosti gotovo 40 miliju-
na kuna. 
Jedan od, za građane zanimljivih projeka-
ta koji provode, je Green AURA koji će na 
interaktivan način, uz pomoć proširene 
stvarnosti (AR – augmented reality) pru-
žiti mogućnost učenja. Na 14 lokacija bit 
će postavljene table koje će sadržavati QR 
kod pomoću kojeg će građani biti u mo-
gućnosti skinuti aplikaciju koja će ih kroz 
proširenu stvarnost upoznati s rješenjima 
i sustavima povezanima s energetskom 
učinkovitosti, na koji način učinkovito 
upravljati resursima i energentima te 
kako ih racionalno koristiti i očuvati. Svr-
ha projekta je povezati energetsku učin-
kovitost s proširenom stvarnošću kako bi 
se pojmovi i sustavi lakše i bolje razumjeli 
i bili primjenjivi u svakodnevici. 
Osim projekata, kao i svake godine do 
sada, Agencija je nastavila pružati teh-
ničku pomoć građanima, posebno u pri-
premi prijava za javni poziv za energetsku 
obnovu obiteljskih kuća pa je tako ove go-
dine sufinanciranje projekata dobilo više 
od 60 naših građana.

Počeli su radovi u sklopu projekta Po-
boljšanje vodnokomunalne infrastrukture 
aglomeracije Koprivnica sufinanciranog 
iz Europske unije. Riječ je o najvećem eu-
ropskom infrastrukturnom projektu u po-
vijesti Koprivnice i Koprivničko-križevačke 
županije. Cjelokupni projekt pripreman je 
nekoliko godina. Osim Koprivnice, u pro-
jekt su uključene općine  Peteranec, Đe-
lekovec, Koprivnički Bregi, Rasinja, Drnje 
i Hlebine. 
Projekt obuhvaća izgradnju i rekonstruk-
ciju sustava javne odvodnje, dogradnju i 
rekonstrukciju sustava javne vodoopskrbe 
te tehnološke zahvate na UPOV-u. 
Očekivani rezultati su povećanje pokrive-
nosti područja aglomeracije Koprivnica 
uslugama odvodnje otpadnih voda, pove-

ćanje priključenosti na sustav vodoopskr-
be, smanjenje zdravstvenih rizika, pove-
ćanje priključenosti na sustav odvodnje, 
smanjenje troškova zbrinjavanja otpadnih 
voda potrošača koji sada imaju septičke 
jame te poboljšanje kakvoće vodnih cje-
lina koje su trenutno ugrožene nekon-
troliranim zbrinjavanjem otpadnih voda. 
Procijenjena vrijednost projekta iznosi 
410 milijuna kuna, za koji je ugovoreno 
sufinanciranje EU od 283,8 milijuna kuna. 
Ministarstvo gospodarstva i održivog ra-
zvoja i Hrvatske vode financirat će 92,5 
milijuna kuna, a 33,7 milijuna kuna otpa-
da na sufinanciranje Koprivničkih voda. 
Predviđeni završetak projekta je na kraju 
2023. godine.

Sunčana elektrana postavljena na krov 
kompleksa Bazena Cerine od početka 
rada krajem lipnja 2020. godine pa do li-
stopada ove godine proizvela je ukupno 
271,15 MWh električne energije, čime je 
uštedjela 202 467 kuna bez PDV-a prema 
cjeniku HEP-a. Odlični pokazatelji odnose 
se i na predvidivu godišnju proizvodnju. 
Naime, proizvodnja električne energije od 
24. lipnja 2020. do 25. lipnja 2021. godine 
za 12 posto je viša od predviđene projek-

tom. Najbolji dan proizvodnje energije od 
početka rada je 26. svibnja 2021. godine, a 
spomenimo i podatak da je Sunčana elek-

trana Cerine kao obnovljivi izvor energije 
uštedjela 64 tone CO2 emisije u Zemljinu 
atmosferu.

Projektom Green 
AURA do novih znanja

Sunčana elektrana 
Cerine premašila 
predviđenu proizvodnju

REA Sjever

Obnovljivi izvor energije koji 
doprinosi i značajnim uštedama

Elektrana je postavljena duž cijelog krova kompleksa Cerine

Konferencija za medije povodom početka radova

Brže i sigurnije prometovanje vlakom
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Aktualno

Uređuje se okoliš oko Osnovne škole 
„Đuro Ester“ Koprivnica. Bit će uređena 
pješačka površina s južne strane škole, a 
predviđena je i dogradnja postojećeg su-
stava odvodnje oborinskih voda.

Zahvat uključuje i formiranje višenamjen-
ske pješačke površine, međusobno pove-
zane stazama, koje se mogu koristiti i za 
izvanučioničku nastavu te održavanje pri-
godnih manifestacija i programa. Bit će 

uređena i zasebna površina za parkiranje 
bicikala te opremanje ukupnog područja 
tipskim betonskim klupama. Vrijednost 
radova je 405 tisuća kuna s PDV-om.

Nogometni klub Močile u sklopu pro-
jekta dobit će novu sportsku i prateću 
infrastrukturu. Zahvat predviđa izgrad-
nju i uređenje novog pratećeg sportskog 
objekta uz nogometno igralište, s potreb-
nim pratećim sadržajima za korisnike i 
gledatelje te kompletnom komunalnom 
infrastrukturom. Tako bi se svima koji 
igraju omogućili primjereni uvjeti za igra-

nje i treniranje, za održavanje nogomet-
nih utakmica seniorskih momčadi i mla-
đih kategorija, odnosno škole nogometa, 
prema propisanim kriterijima Hrvatskog 
nogometnog saveza. Uz to, predviđena je 
i izgradnja rasvjete nogometnog igrališta 
koja bi omogućavala korištenje sportskog 
terena i u večernjim satima, čime bi se po-
većali kapaciteti odnosno produžili termini 

održavanja sportskih aktivnosti. Zatvoreni 
prostori novoprojektiranih pratećih sport-
skih objekata predviđeni su kao kontejner-
ski sklopovi, potpuno opremljeni za svoje 
namjene. Također, predviđa se izgradnja 
pristupne prometnice i parkirališta te nji-
hovo osvjetljavanje, kao i uređenje okoliša 
cijelog sportskog objekta.

Bolji uvjeti za treniranje i igranje uz novu infrastrukturu

UREĐENJE OKOLIŠA OSNOVNE ŠKOLE „ĐURO ESTER“

Grad Koprivnica i u ovoj školskoj godini 
provodi projekt Odrastanje u jednakosti – 
Odjek IV, kojim se odgovara na problem 
nejednakih obrazovnih mogućnosti s ko-
jim se suočavaju učenici s teškoćama u 
razvoju te im je potrebna podrška u vidu 
pomoćnika u nastavi. Projekt je započeo 
2. kolovoza ove godine i provodit će se sve 
do 2. kolovoza 2022. godine. Glavni kori-
snik je Grad Koprivnica, dok su projektni 
partneri osnovne škole „Antun Nemčić 

Gostovinski“, „Braća Radić“, „Đuro Ester“ 
i Centar za odgoj, obrazovanje i rehabilita-
ciju „Podravsko sunce“. Odjek IV financi-
ran je iz Operativnog programa Učinkoviti 
ljudski potencijali Europskog socijalnog 
fonda. Vrijednost mu je  oko 1,8 miliju-
na kuna, od kojih je bespovratno nešto 
manje od 1,6 milijuna kuna. Projektom 
je osigurano 40 pomoćnika u nastavi za 
ukupno 46 učenika.

Električni autobusi Busko, koji su dio 
javnog prijevoza, od 12. siječnja mogu se 
puniti u prostoru kampusa zahvaljujući 
punionici koja je proradila u sklopu pro-
jekta Low Carb. Postavljena su dva pu-
njača za električne autobuse te pet novih 
prihvatnih mjesta za električne bicikle. 
Posebnost sustava je u korištenju ener-
gije koja se proizvodi iz fotonaponskih 
panela koji se nalaze na krovu nadstreš-
nice. Ukupna vrijednost investicije je 352 
tisuće kuna, od toga je 85 posto sufinan-
cirano iz EU programa Središnja Europa.  
Uz punionicu u kampusu, trenutno se u 
gradu nalazi osam javno dostupnih pu-
nionica za električna vozila. Četiri su u 
gradskom, a četiri u vlasništvu HEP-a.

Koprivničkim osnovcima i u ovoj školskoj 
godini osigurani pomoćnici u nastavi

Pokrenuta punionica 
za Busko autobuse u 
prostoru kampusa

ODJEK IV

Projekt Low Carb

Potpisan je ugovor s tvrtkom MOD d.o.o. 
za izvođenje radova na izgradnji novog 
objekta Gradskog društva Crvenog križa 
Koprivnica, u sklopu projekta Centar za 
pomoć u kući Koprivnica, a  vrijednost ra-
dova je nešto manja od 12,5 milijuna kuna.  
Projekt se provodi od srpnja 2020. godine, a 
cilj je izgradnja i opremanje prostora pučke 
kuhinje za korisnike usluge pomoći u kući 
s pripremom i dostavom obroka, dnevnog 
boravka za umirovljenike i starije osobe, 
prostora za dnevni boravak beskućnika te 
skladišnog prostora i uredskih prostori-
ja. Prizemlje i kat bit će ukupne površine 
1255 četvornih metara. Ukupna vrijednost 
projekta iznosi 14,88 milijuna kuna, a raz-
doblje provedbe je do svibnja 2023. godine.  
Grad Koprivnica je odlukom Gradskog vije-
ća za potrebe projekta dodijelio besplatno 
zemljište veličine 2455 kvadratnih metara. 
Projekt je odobren u okviru natječaja Mi-
nistartstva regionalnog razvoja i fondova 

Europske unije pod nazivom Unapređe-
nje infrastrukture za pružanje socijalnih 
usluga u zajednici kao podrška procesu 

deinstitucionalizacije – druga faza, Ope-
rativni program „konkurentnost i kohezija 
2014.-2020.

Potpisan ugovor za projekt Centra za pomoć u kući Koprivnica
NOVOM INFRASTRUKTUROM DO BOLJIH UVJETA
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Aktualno

Tijekom 2021. godine ukupno 6,5 kilo-
metara nerazvrstanih cesta uređeno je 
posebnom površinskom obradom šljun-
čanog kolnika - OB. 
Uređene su prometnice na području Vini-
ce, Starigrada, Reke, Miklinovca, Jagnje-
dovca i grada Koprivnice. Radove je izveo 
Koming i njemački partner STM.

Investicijom uređenja prometnice u Ulici Močilski odvojak I uređena je oborin-
ska odvodnja te je asfaltirana prometnica. Riječ je o rekonstrukciji prometnice s 
odvojkom u dužini oko 430 metara i širine 4,50 metara. Uz prometnicu je pret-
hodno izgrađena oborinska kanalizacija na koju se prometnica spaja kanalica-
ma i slivnicima.

U Ulici Mije Šimeka izgrađena je nova pješačko-biciklistička staza. Riječ je o 
stazi dugoj 210 metara, koja je nastavak uređenja ove ulice od raskrižja s Uli-
com Željka Selingera do raskrižja s Ulicom kneza Domagoja.

Završeno je obnavljanje vodovodne mreže i kućnih priključaka u dijelu Starogradske 
ulice od Mosne do Ivana Mažuranića u dužini 260 metara. Rekonstrukciji se pristupi-
lo zbog sve učestalijih kvarova i pucanja cijevi vodovoda izgrađenog još 1980. godine.

Izgrađena je i proširena vodo-
vodna i kanalizacijska mreža u 
naselju Štaglinec zbog proši-
renja nove poslovno-stambene 
zone. Projektom je obuhvaće-
na izgradnja 150 metara nove 
vodovodne mreže s priključci-
ma, dok je nova kanalizacijska 
mreža s priključcima duljine 
141 metar.

Krajem kolovoza završeno je obnavljanje 
vodovodne mreže i kućnih priključaka u 
Ulici Ivana Generalića u dužini otprilike 
230 metara. Rekonstrukcija je bila po-
trebna zbog učestalih kvarova i pucanja 
starih cijevi.

Sredinom listopada 2021. godine po-
čeli su radovi na prvoj dionici izgradnje 
kanalizacije i rekonstrukciji vodovoda u 
Prvomajskoj ulici u Starigradu. Radovi 
su podijeljeni u četiri dionice te obu-
hvaćaju rekonstrukciju postojeće vodo-
opskrbne mreže u duljini 205 metara, 
izgradnju nove vodoopskrbne mreže 
duljine 350 metara i izvedbu dviju dio-
nica novog sustava odvodnje ukupne 
duljine 1000 metara. Planirani rok do-
vršetka je ožujak 2022. godine. Investi-
tor radova su Koprivničke vode.

Sredinom kolovoza 2021. godine po-
čeli su radovi na izgradnji vodovodne 
mreže u Koprivničkoj ulici  u naselju  
Starigrad  i ulicama Sv. Vid i Mirni dol 
u naselju Draganovec s rekonstrukci-
jom postojećeg tlačnog cjevovoda kod 
VS Starigrad i dogradnjom hidrobloka u 
VS Starigrad. Ukupna dužina planirane 
novoizgrađene mreže je 2312 meta-
ra. Predviđeni rok završetka je veljača 
2021. godine.

Završeno je proširenje vodovoda i kanalizacije u produžetku pristupne prometnice 
– kompleks Cerine. Projektom je izgrađena vodovodna mreža za opskrbljivanje pit-
kom vodom duljine 150 metara, a kanalizacijskom mrežom iste duljine riješena je 
odvodnja sanitarnih otpadnih voda.

U poduzetničkoj zoni Radnička i dijelu Ulice Gorička izgrađen je sustav vodo-
vodne i kanalizacijske mreže s priključcima. Riječ je o produžetku sustava javne 
odvodnje u Radničkoj zoni, a u Goričkoj je izgrađen sustav javne vodoopskrbe  u 
zelenom koridoru buduće prometnice i u produžetku ulice.

U Ulici Zvirišće obavljeni su radovi na obnovi 
kolnika. Uređena je spojna prometnica pre-
ma Ulici Vinica. Izvođač radova je Koming.

Nerazvrstane ceste 
uređene OB-om
Vrijednost investicije:  
1,5 milijuna kuna 
Investitor: Grad Koprivnica

POTPUNO UREĐENA PROMETNICA  
U ULICI MOČILSKI ODVOJAK I
Vrijednost investicije: 1,7 milijuna kuna; Investitor: Grad Koprivnica

NOVA PJEŠAČKO-BICIKLISTIČKA STAZA
Vrijednost investicije: 400 tisuća kuna; Investitor: Grad Koprivnica

OBNAVLJANJE VODOVODNE MREŽE I KUĆNIH 
PRIKLJUČAKA U DIJELU STAROGRADSKE
Vrijednost investicije: 200 tisuća kuna; Investitor: Koprivničke vode

Nova vodovodna 
i kanalizacijska 
mreža u Štaglincu
Vrijednost investicije:  
400 tisuća kuna 
Investitor: Koprivničke vode

U Ul. Ivana Generalića 
obnovljena vodovodna 
mreža i priključci
Vrijednost investicije:  
280 tisuća kuna 
Investitor: Koprivničke vode

Prvomajska ulica  
u Starigradu
Vrijednost investicije:  
1,26 milijuna kuna 
Investitor: Koprivničke vode

Koprivnička ulica, 
Ulica sv. Vid  
i Ulica Mirni dol
Vrijednost investicije:  
1,15 milijuna kuna 
Investitor: Koprivničke vode

PROŠIRENJE VODOVODA I KANALIZACIJE U 
PRODUŽETKU PROMETNICE NA CERINAMA
Vrijednost investicije: 417 tisuća kuna; Investitor: Koprivničke vode

VODOVODNA I KANALIZACIJSKA MREŽA  
U PZ RADNIČKA I DIJELU GORIČKE ULICE
Vrijednost investicije: 1 milijun kuna; Investitor: Grad Koprivnica

Asfaltirana prometnica 
Ulice Zvirišće
Vrijednost investicije: 850 tisuća kuna 
Investitor: Grad Koprivnica

Buduće i investicije u tijeku
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Gospodarstvo

Grad Koprivnica otvorio je Javni poziv za 
podnošenje prijava za dodjelu nepovratnih 
subvencija iz Programa mjera poticanja 
razvoja poduzetništva na području grada. 
Radi se o subvencijama kojima se provo-
de mjere s ciljem jačanja konkurentnog 
nastupa poduzetnika na tržištu, boljeg 
informiranja u poduzetništvu, poboljšanje 
uvjeta raspoloživosti financijskih resursa 
i korištenje EU sredstava, korištenja po-
duzetničke prostorne i informativne in-
frastrukture za realizaciju poduzetničkih 
pothvata, podizanje razine poduzetničke 
kulture te rješavanje društvenih proble-
ma primjenom poduzetničkih načela. 
Mjere koje se realiziraju su subvencio-
niranje uvođenja IT sustava i aplikacija u 

poslovanje, troškova poduzetnika počet-
nika, troškova izrade projektnih prijedlo-
ga za sufinanciranje iz fondova Europske 
unije, nabave i ugradnje strojeva i opreme, 
izlaganja na sajmovima, razvoja tradicij-
skih, odnosno umjetničkih obrta, izlaga-
nja koprivničkih obrtnika na sajmovima u 
Hrvatskoj, troškova stručnog osposoblja-
vanja i usavršavanja zaposlenika te troš-
kova smještaja djece u dječjim vrtićima ili 
obrtima za čuvanje djece poduzetnicama 
početnicama za prvu godinu poslovanja. 
Korisnici su subjekti malog gospodarstva 
(poduzetnici i obrtnici), koji su u cijelosti u 
privatnom vlasništvu i koji imaju sjedište 
i/ili ulaganje na području grada.

Poduzetnicima i obrtnicima na 
raspolaganju nepovratna sredstva

SUBVENCIONIRANJE DJELATNOSTI

Poduzetnička potporna institucija 
Enter Koprivnica upravlja podu-
zetničkim inkubatorima na dvije 
lokacije. U Poduzetničkom inku-
batoru u Dravskoj čak 22 poduze-
ća koriste uredske prostore, a In-
kubator kreativnih industrija broji 
njih 16 i u potpunosti je popunjen. 
Tim Entera Koprivnica provodi 
i projekte koji su uglavnom fi-
nancirani iz fondova EU. Projekt 
RegionArts spaja kulturne dje-
latnosti i IT sektor, ECOS4IN je 
projekt namijenjen digitaliziranju 
prerađivačke industrije, Erasmus 

koji je vezan uz kreativne industri-
je i kako ih poboljšati digitalnim 
programima, projekt Usluge za 
MSP-ove putem kojeg se organi-
ziraju edukacije, individualna sa-
vjetovanja i klasične informativne 
radionice za poduzetnike te pro-

jekt EIS kojim se također provode 
radionice s ciljem jačanja interna-
cionalizacije poslovanja poduze-
ća. U suradnji s Veleposlanstvom 
SAD-a u Zagrebu u provedbi je i 
projekt Festival kreativnih indu-
strija koncipiran kroz organizaci-

Pomoć poduzetnicima brojni m 
programima, projektima, ra dionicama

ENTER KOPRIVNICA

U Poduzetničkom 
inkubatoru u Dravskoj 
čak 22 poduzeća koriste 
uredske prostore, a 
Inkubator kreativnih 
industrija broji 16 
uredskih jedinica i u 
potpunosti je popunjen

Food-X održan u Inkubatoru kreativnih industrija

Networking na CRO LinkedIn Meetupu

ju četiri događaja na kojima će se okupiti 
stručnjaci iz područja dizajna i IT-a, te 
umjetnici i kreativci iz različitih sektora 
koji će prenositi svoje znanje s ciljem po-
ticanja kreativnosti i poduzetništva, kao i 
suradnje u sektoru kreativnih industrija. 
Dosad je održan Food-X, prvi događaj u 
sklopu projekta, na kojem su američki i 
hrvatski stručnjaci kratkim predavanjima 
razmijenili iskustva o poslovanju te na taj 
način pomogli lokalnim proizvođačima 
hrane da postanu konkurentniji na tržištu. 
Uz brojne održane edukacije i radionice u 
2021. godini organiziran je i akcelerator 
program u online formatu u sklopu kojeg 
su timovi razradili šest projekata, a neki 
od njih su već i otvorili svoja poduzeća. U 
prostorima Entera u Koprivnici je prvi put 
organiziran i CRO LinkedIn Meetup s ci-
ljem poticanja networkinga. Sljedeće go-
dine u planu je organizacija seta treninga 
u sklopu dva programa koji će biti fokusi-
rani na inovacije i kreativnost kao pretpo-
stavke poduzetničkog uspjeha te na spoj 
tehnologija i kreativnosti u poduzetništvu.

U cilju poticanja gospodarskog rasta po-
duzetnicima i obrtnicima na raspolaganju 
je cijeli paket mjera. Riječ je o mjerama 
vezanim za ulaganje u poslovnim zonama 
Dravskoj i Radničkoj. Posebni uvjeti, osim 
na kupnju zemljišta u poslovnim zonama, 
ostvaruju se i prilikom plaćanja obaveze 
komunalnog doprinosa, ali i plaćanja ko-
munalne naknade. 
Mjera zahvaljujući kojoj su poslovne zone 
gotovo popunile svoje kapacitete je pravo 
građenja. Ugovore o pravu građenja pot-

pisalo je 13 poduzetnika i to za tri parcele 
u Radničkoj i 10 u Dravskoj. Neki od po-
duzetnika svoje su objekte već izgradili. 
Jedan od njih je i Boris Poljak, vlasnik 
tvrtke POBIS. Riječ je o tvrtki koja je spe-
cijalizirana u segmentu završne obra-
de brušenjem i poliranjem u metalnoj, 
drvnoj, staklarskoj, avio i auto industriji. 
Vrijednost ukupne investicije u zemljište, 
gradnju i strojeve bila je oko četiri miliju-
na kuna.

UGOVORE O PRAVU GRAĐENJA 
POTPISALO 13 PODUZETNIKA

PAKET MJERA ZA PODUZETNIKE

Novi proizvodni objekt tvrtke POBIS u Dravskoj
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Godinama se govorilo o tome kako će 
Podravka u budućnosti koristiti sirovine 
s hrvatskih polja za proizvodnju, bilo je i 
pokušaja okupljanja malih proizvođača, 
braniteljskih udruga... Je li to i dalje cilj 
Podravke i je li on izvediv?
Podravka i danas koristi sirovine s hrvatskih 
polja te nam je namjera da se udio domaće 
poljoprivredne komponente u našim go-
tovim proizvodima iz godine u godinu po-
većava. Iz uvoza nam dolazi isključivo ona 
sirovina koje nema dovoljno u Hrvatskoj, a 
kontinuirano radimo na projektima kojima 
bismo osigurali dostatnost sirovina s do-
maćih polja. Povećanjem samodostatnosti 
kroz vlastitu poljoprivrednu proizvodnju i 
jačanjem kooperacije, Podravka će u slje-
dećem petogodišnjem razdoblju doprinijeti 
smanjenju ovisnosti o uvozu.

Koji je Podravkin proizvod Vama osobno 
omiljen?
Vrlo mi je teško odlučiti se za jedan proi-
zvod s obzirom da sam praktički od malih 
nogu naučena na brojne Podravkine proi-
zvode koji su neizostavni dio našeg doma. 
Pored primjerice Vegete, koja je uostalom 
sastavni dio svake domaće kuhinje, Lino 
Lade koju posebno obožavaju moji sinovi, 
možda bi kao novi proizvod istaknula nove 
Podravkine juhe sa žitaricama koje pružaju 
zaista bogati obrok domaćeg okusa. 

Kako ste se priviknuli na Koprivnicu? 
Osjećate li razliku u načinu života, 
navikama i mentalitetu ljudi iz metropole 
poput Zagreba i manje sredine kao što je 
Koprivnica?
S obzirom da sam rođena i odrasla u Velikoj 
Gorici, nije mi nepoznat život u manjim sre-
dinama. Koprivnica kao grad svakako nudi 
ugodan, mirniji život u odnosu na veće sre-
dine koje žive jednim ubrzanim ritmom, a 
pored toga omogućuje raznovrstan sadržaj 
kao rijetko koji grad takve veličine. Svakako 
da je u razvojnom smislu Koprivnice veliku 
ulogu imala i Podravka koja zapošljava veli-
ki broj ljudi ovoga kraja te je na različite na-
čine i aktivan sudionik u lokalnoj zajednici, 
što će ostati i u budućnosti.

Poznato je da u slobodno vrijeme trčite 

“
na duge pruge”. Kako nalazite vremena 

za treninge?
Kada nešto dovoljno želite, onda pronađete 
način da to i realizirate. Trčanje doživlja-
vam, pored fizičke aktivnosti, i kao odre-
đeno emocionalno punjenje jer je poznato 
da se trčanjem podiže hormon sreće pa na 
lakši i jednostavniji način proživljavate stre-
sne situacije. S trčanjem sam krenula prije 
15-ak godina nakon jednog strašno du-
gačkog sastanka sva ukočena od sjedenja. 
Izdržala sam jedva 300 metara, a evo prije 
nešto manje od mjesec dana istrčala sam 
svoj prvi maraton (42 km) i, moram prizna-
ti, da sam jako zadovoljna ostvarenim.

Gospodarstvo Gospodarstvo

MARTINA DALIĆ, PREDSJEDNICA UPRAVE PODRAVKE

Iza Vas nije još niti puna godina dana na 
čelu Podravke, no stječe se dojam da ste 
to razdoblje proveli vrlo aktivno. Koliko ste 
zadovoljni dosad postignutim?
Nedavno usvojenom strategijom razvoja 
poslovanja zakoračili smo u jedno novo raz-
doblje naše kompanije. Provođenje usvoje-
ne strategije podrazumijeva ulaganje oko 
5,1 milijardi kuna investicija u moderniza-
ciju i digitalizaciju proizvodnih i logističkih 
procesa, u marketing za ostvarenje organ-
skog rasta te u akvizicije kojima želimo 
osnažiti svoj tržišni položaj na tržištima i u 
kategorijama koje su u fokusu daljnjeg ubr-
zanog rasta. Vjerujem da smo svi zajedno 
svjesni kako Grupa Podravka već gotovo de-
setljećima nije imala priliku za ovakav veliki 
razvojni iskorak, a na nama je da budemo 
dovoljno ustrajni u tome da to sprovedemo 
u djelo i učinimo je istinski uspješnom in-
ternacionalnom kompanijom.

U prošlosti je bilo raznih promjena, kako 
u asortimanu proizvoda i djelatnostima, 
tako i u tržištima na koja su se plasirali. 
Na što bi se, po Vama, tvrtka trebala 
fokusirati?
U narednom razdoblju poseban naglasak 
stavit ćemo na razvoj proizvoda i inovacije 
koje će biti usmjerene na povećanje dostu-
pnosti Podravkinih proizvoda te njihovu pri-
lagodbu potrebama i životnim navikama ra-
zličitih skupina potrošača. Budući ubrzani 

rast i razvoj bazirat ćemo na kategorijama 
proizvoda s većim izvoznim potencijalom 
te usmjerenosti na bogatija i potentnija tr-
žišta u Zapadnoj i Srednjoj Europi. Kada je 
riječ o domaćem tržištu odnosno tržištima 
Adria regije, ona će i u sljedećem razdoblju 

biti dominantna te će fokus, osim na daljnji 
rast, biti na očuvanju visokih tržišnih pozici-
ja. Ovakvim pristupom očekujemo znatnije 
povećanje udjela tržišta Zapadne i Srednje 
Europe u ukupnim prihodima od prodaje. 

Najavili ste rast cijena proizvoda.  
Zašto dolazi do toga?
Svi zajedno smo svjedoci poremećaja koji 
se dešavaju na globalnom tržištu što sva-
kako ima značajan utjecaj i na kretanja na 
domaćem tržište. Već duži niz godina gos-
podarstvo se nije susrelo s takvom razinom 
rasta cijena sirovina, ambalaže, troškova 
transporta, energenata i ostalih brojnih 
inputa. S navedenim pritiskom na troško-
ve morat ćemo adekvatno upravljati i to 
će svakako biti jedan od najvećih izazova u 
idućoj godini. Vrlo teško je za očekivati da 
prehrambeno prerađivačka industrija ap-
sorbira ovakav ogroman rast cijena ulaznih 
troškova isključivo kroz unutarnje rezerve.

Koprivnica kao 
grad svakako 
nudi ugodan, 
mirniji život u 
odnosu na veće 
sredine koje 
žive jednim 
ubrzanim 
ritmom, 
a pored toga 
omogućuje 
raznovrstan 
sadržaj kao 
rijetko koji 
grad takve 
veličine

Zakoračili smo u novo razdoblje 
Podravke, desetljećima nismo 
imali prilike za takav iskorak
Već duži niz godina gospodarstvo se nije susrelo s takvom razinom rasta cijena sirovina, ambalaže, 
troškova transporta, energenata i ostalih brojnih inputa. S navedenim pritiskom na troškove 
morat ćemo adekvatno upravljati i to će svakako biti jedan od najvećih izazova u idućoj godini
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Belupo svake godine na tržište lansi-
ra desetak novih proizvoda, pa su i u 
2020. i prvih šest mjeseci 2021. hrvat-
sko tržište obogatili s 10 novih Rx lije-
kova te šest bezreceptnih proizvoda, 
a inozemna tržišta s 28 proizvoda u 
2020. te 19 u prvih šest mjeseci 2021. 
U prvih šest mjeseci 2021. godine Be-
lupo se može pohvaliti rastom prodaje, 
a najveći rast zabilježen je u kategori-
ji Lijekovi na recept, čiji su prihodi od 
prodaje porasli za 4,3 posto u odno-
su na prvo polugodište 2020. godine.  
Nadzorni odbor Podravke sredinom 
godine dao je suglasnost na Strateški 
plan Grupe Podravka od 2021.- 2025., 
u što je uključena i Farmaceutika, od-
nosno Belupo. 

Belupo će u sljedećem razdoblju fo-
kus staviti na snažniji rast na me-
đunarodnim tržištima, uglavnom 
Srednje i Istočne Europe, širenje 
portfelja s proizvodima u dodatnim 
anatomsko-terapijsko-kemijskim 
(ATK) skupinama te snažniji rast do-
maćeg tržišta uvođenjem novih pro-
izvoda. Rast će biti snažno potaknut 
lansiranjem novih molekula u re-
ceptnom i bezreceptnom programu. 
Strategija predviđa i ubrzanje proce-
sa razvoja proizvoda farmaceutskog 
dijela kompanije optimizacijom ključ-
nih procesa i uspostavljanjem čvršćih 
smjernica za praćenje učinkovitosti.

BELUPO D.D.

Najveći rast zabilježen je u 
kategoriji Lijekovi na recept, 
čiji su prihodi od prodaje 
porasli za 4,3 posto u 
odnosu na prvo polugodište 
2020. godine

NOVI PROIZVODI, NOVA 
PRIZNANJA I RAST PRODAJE 
U IZAZOVNIM OKOLNOSTIMA

U protekloj godini Belupo je 
na tržište lansirao desetak 
novih proizvoda, ostvario dobre 
prodajne rezultate, otvorio nova 
tržišta, usvojio strategiju rasta 
do 2025., ali i dobio priznanja 
za kvalitetu

Gospodarstvo

Grupa Podravka sredinom ove godine 
pod vodstvom novoimenovane predsjed-
nice Uprave dr.sc. Martine Dalić usvojila 
je petogodišnju strategiju razvoja poslo-
vanja kompanije. Provođenje usvojene 
strategije podrazumijeva ulaganje oko 1,7 
milijardi kuna investicija u modernizaciju i 
digitalizaciju proizvodnih i logističkih pro-

cesa, oko 1,4 milijarde kuna u marketing 
za ostvarenje organskog rasta te oko dvije 
milijarde kuna u akvizicije. Strategija obu-
hvaća obje divizije Grupe Podravka, Pre-
hranu i Farmaceutiku (Belupo), kroz tri 
razvojna stupa: usmjerenost na odabrana 
tržišta i proizvodne kategorije, povećanje 
učinkovitosti poslovanja kroz tehnološku 
modernizaciju i digitalnu transformaciju 
proizvodnih i logističkih procesa te akvi-
zicije. Sastavni dio strateškog dokumenta 
je i integrirani plan implementacije s ja-
sno definiranim aktivnostima i pripada-
jućim rokovima za provedbu. Usvojena 
strategija definira područja za iskorake 
u poslovanju koji će dodatno osnažiti 
sposobnost Grupe Podravka da konti-
nuirano prepoznaje potrebe potrošača i 
još se brže prilagođava promjenama u 
navikama potrošnje zadržavajući visoku 
kvalitetu i najviše zdravstvene standarde 

svojih proizvoda. U narednom razdoblju 
cilj je Grupe Podravka biti još bliže svo-
jim potrošačima kako bi širokim izborom 
visokokvalitetnih proizvoda ostala njihov 
pouzdani partner u savladavanju izazova 
suvremenog načina života. Osnovna po-
ruka kojom će se Grupa Podravka voditi 
u sljedećem razdoblju provodeći usvo-
jenu strategiju jest „Znanjem i srcem do 

GRUPA PODRAVKA

ZNANJEM I SRCEM DO U KUSNE 
HRANE I DOBROG ZDRA VLJA

ukusne hrane i dobrog zdravlja za naše 
potrošače“. Sukladno navedenom stra-
teškom planu, rekonstrukcijom i moder-
nizacijom poslovne zgrade te pokrenutim 
investicijama u tehnološku modernizaciju 
i digitalizaciju proizvodnih pogona započet 
je proces snažnog investicijskog ciklusa. 
Rekonstrukcijom poslovne zgrade, kao 
i investiranjem u klimatizaciju proizvod-
nih pogona namjera je, između ostaloga, 
stvoriti zaposlenicima odgovarajuće uv-
jete za rad, koji će potpuno zadovoljavati 
propisane zakonske norme i odgovarati 
novim zahtjevima u vremenu nakon pan-
demije uzrokovane koronavirusom. Pro-
vedbom nedavno usvojenog strateškog 
plana Grupu Podravka u predstojećim go-
dinama očekuje vrlo dinamično razvojno 
razdoblje s ciljem stvaranja respektabilne 
internacionalne kompanije sa sjedištem u 
Koprivnici.

U narednom razdoblju cilj 
je Grupe Podravka biti još 
bliže svojim potrošačima 
kako bi širokim izborom 
visokokvalitetnih 
proizvoda ostala njihov 
pouzdani partner u 
savladavanju izazova 
suvremenog načina života
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Gospodarstvo Gospodarstvo

Obrtničko-gospodarski sajam IMPOK 
(Imenik male privrede općine Koprivnica) 
održan je u parku kod zgrade Udruženja 
obrtnika Koprivnica u kvartu Taraščice u 
organizaciji Udruženja obrtnika Kopriv-
nica. Prvi IMPOK u Koprivnici održan je 
davne 1984. godine te je bio među prvim 
takvim sajmovima u Hrvatskoj. Nažalost, 
od prvog pa do drugog IMPOK-a prošlo je 
čak 37 godina.
Gradonačelnik Mišel Jakšić obišao je sve 
izlagače, njih oko 20, te im zaželio mno-
go sreće na sajmu, ali i u svakodnevnom 
poslovanju. 
IMPOK je bio humanitarn, pa je tako u su-
radnji s Obrtničkom školom Koprivnica 
bila organizirana humanitarna prodaja 
hrane, a donacije su namijenjene obrtnici-
ma stradalima u potresu na Baniji. U istu 
svrhu išao je i prihod od tombole za koju su 
proizvode donirali obrtnici. Sredstva za na-

vedenu namjenu još uvijek se prikupljaju.  
Iz Udruženja obrtnika Koprivnica poručili 
su da je epidemija ugrozila brojne obrt-
nike, no upravo ovakvi sajmovi prilika su 

za sve domaće i vrijedne obrtnike. Tako-
đer, Udruženje svake godine bilježi porast 
broja članova, što pokazuje dobro stanje 
malog i srednjeg poduzetništva.

Obrtnici i građani okupili se za pomoć 
pogođenima potresom na Baniji

OBRTNIČKO-GOSPODARSKI SAJAM IMPOK

Prvi IMPOK u Koprivnici 
održan je davne 1984. godine 
te je bio među prvim takvim 

sajmovima u Hrvatskoj

Ivina radnja je prostor u 
kojem se osjeti toplina, ljubav 
i radišnost, ali to je ujedno i 
mali muzej krojačke radnje 
u kojem su izloženi vrijedni 
obiteljski materijali i zapisi

Iva Benotić ove je godine otvorila obrt 
„Lukša“ nakon 17 godina rada kod dru-
gih. Riječ je o obrtu za šivanje i popravke 
odjeće i ostalih predmeta od tekstila. Na 
ovaj korak nije se bilo lako odlučiti, ali 
ovoga se puta, izgleda, sve poklopilo. Nai-
me, početkom godine ostala je bez posla. 
Dodatna motivacija i podrška da pokrene 
vlastiti posao bila joj je obitelj, ali i pogod-
nosti Zavoda za zapošljavanje. Poticaji su, 
kaže, bili na raspolaganju, trebalo je zasu-
kati rukave i prionuti poslu, a upravo to je 
cijeloga života i navikla. Prvi korak bila je 

izrada poslovnog plana, a nakon toga sve 
ostalo. Da su joj se zvijezde ove godine do-
ista poklopile, najbolje govori činjenica da 
je radnju otvorila samo nekoliko kuća od 
one koju je imao njen djed, također krojač. 
Krojačica je bila i baka pa je ljubav prema 
ovom poslu došla prirodno. Otkad zna za 
sebe Iva šiva. Prvi gumb sašila je s tri go-
dine, a na mašini je naučila šivati već s 10 
godina. Upravo je i mašina na kojoj je nau-
čila šivati izložena u radnji. Naime, njezina 
radnja nije obična, to se vidi na prvi pogled. 
To je prostor u kojem se osjete toplina, 
ljubav i radišnost, ali to je ujedno i mali 
muzej krojačke radnje u kojem su izloženi 
vrijedni obiteljski materijali i zapisi koje je 
Iva godinama doma čuvala, a koji su sad 
dobili pravu ulogu. 
Poslom je Iva za sada zadovoljna, klijenata 
je svakim danom sve više, a nada se da će 
broj kupaca i dalje rasti. 

Madraci s memorijskom pjenom, sa žicom 
ili bez nje, sa zonom ili bez zone, prodavači 
koji vam nude najskuplji zato što je „naj-
kvalitetniji“, deseci isprobanih, a niti jedan 
savršen, neudobne noći i pokušaj povrata 
kupljenog... Scenarij je to koji su mnogi 
prošli i razlog što je 2017. godine nastala 
koprivnička tvrtka Medico Home. Pokre-
nuo ju je entuzijast Davor Lovković koji s 
obitelji živi u Hlebinama. Kada su odluči-

li pokrenuti poslovanje, plan je bio da se 
poduzeće nalazi u Koprivnici. Otvoreno je 
2017. godine, a poslovanje je u Koprivni-
cu preseljeno 2019. godine. Misao vodilja 
od samog početka bila je ta da svatko za-
služuje savršen san, ali zasnivala se i na 
gruboj istini kako se mnogi većinu života 
noću „bore“ i bude se nenaspavani. Upra-
vo zato što su svjesni da svaki madrac ne 
odgovara svima, osmislili su sustav SLEEP 
TRIAL, koji funkcionira po principu da svaki 
kupac dobiva 100 dana probnog spavanja 
na njihovom madracu. Ako im madrac ne 
odgovara, vraćaju ga besplatno i dobivaju 
svoj novac natrag. Kupnjom iz vlastitog 
doma, odnosno samo putem internetske 
trgovine, izlaze ususret svima u Hrvatskoj, 
a veseli ih i činjenica kako su sve prepo-
znatiji i priznatiji i u inozemstvu. Iako ima-

ju brojne upite za dostavu izvan Hrvatske, 
trenutni kapaciteti im zasad dopuštaju 
izvoz u Sloveniju, a u planu je da se i to u 
dogledno vrijeme promijeni. Medico Home 
na samom je početku imao četiri zaposle-
nika, a danas broji njih 36, od čega ih je 17 
iz Koprivnice, 12 s područja županije, dok 
su ostali iz drugih dijelova Hrvatske.  Proi-
zvodnja se trenutno nalazi na dvije lokacije 
u Koprivnici, a Davor Lovković u potrazi je 
i za trećom.

Izgradnja svjetlovodne (optičke) mreže u 
Koprivnici započela je u veljači 2019. godi-
ne na području Vinice i Starigrada.
Pro-Ping je do danas na području gra-
da postavio više od 175 kilometara vla-
stite svjetlovodne mreže, a projektom 
su pokriveni Koprivnica, Draganovec, 
Herešin, Kunovec Breg, Reka, Stari-
grad, Koprivnički Bregi i Koprivnički Iva-
nec. Trenutne brzine na toj mreži su do 
1000 Mbit/s neograničenog prometa. 
Valja napomenuti da je Pro-Ping Telekom 
stopostotno domaći telekom koji je osno-
van 2010. godine sa sjedištem u Podravini, 
s idejom da bude alternativni operator te-
lekom usluga koje će biti dostupne prven-
stveno u ruralnim područjima koja nisu 
zanimljiva „velikim“ telekomima. Vlasti-
tom mrežom Pro-Ping Telekom je do sada 
pokrio više od 300 tisuća kućanstava u šest 
županija, bežičnom mrežom pokriveno je 
više od 120 naselja, dok je optičkom in-
frastrukturom pokriveno više od 40 tisuća 
kućanstava.

OBRT LUKŠA VLASNICE IVE 
BENOTIĆ NOVO ODREDIŠTE 
LJUBITELJA KVALITETNE ODJEĆE

PRODAJU MADRACA ODVELI 
NEKOLIKO KORAKA NAPRIJED

NOVI OBRTI

MEDICO HOME

Domaći telekom 
postavio više od 175 
km svjetlovodne mreže

Pro-Ping

Ideje svojih klijenata Iva Benotić pretvara u stvarnost

Sajam je bio humanitarnog karaktera

Kupnjom iz vlastitog doma, 
odnosno samo putem 
internetske trgovine, izlaze 
ususret svima u Hrvatskoj, 
a veseli ih i činjenica 
kako su sve prepoznatiji i 
priznatiji i u inozemstvu

Davor Lovković
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POTPUNE DIGITALIZACIJE 
VAŠEG POSLOVANJA

SAMO JEDAN TELEFONSKI 
POZIV DIJELI VAS OD

- Digitalizacija i upravljanje arhiviranjem dokumenata
- Usluge prodaje i najma novih i rabljenih višefunkcijskih printera
- Usluge dostave, instalacije i servisa uređaja
- Softverska rješenja za nadzor  ote ispisa



Najbolja 
energija za 

Vaš dom i 
posao

0800 8774     
eon.hr

solarne elektrane za 
kućanstva – manji računi, 
više vlastite energije

tržišna ponuda plina za 
kućanstva i dalje povoljnija 
od cijene plina u obvezi 
javne usluge

pouzdanost koja poslovnim 
partnerima jamči izvršenje 
ugovora po dogovorenim 
cijenama plina i struje 
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Gradska tržnica Gradska tržnica

Gradska tržnica godinama je omiljeno 
odredište brojnih građana. U potrazi za 
kvalitetnim, domaćim proizvodima po-
sjećuju je sve generacije Koprivničanaca 
kojima čak 42 certificirana OPG-a redovno 
nude kvalitetne proizvode. Vrijedni proi-
zvođači zaslužni su za širok spektar ponu-
de domaćih prehrambenih proizvoda, ali i 
odjeće, obuće te drugih potrepština. Plac 
je mjesto susreta i druženja koje nikoga 
neće ostaviti praznih ruku.

GRADSKA TRŽNICA PREPUNA ŠARENIH BOJA

OMILJENO ODRED  IŠTE BROJNIH 
GRAĐANA SVIH GE  NERACIJA

Obitelj Popović na koprivničkoj tržnici sva-
kodnevno prodaje povrće od davne 1974. 
godine, a najpoznatiji su po vezicama po-
vrća za juhu koje se kuha u brojnim ku-
ćanstvima našega grada. U svojoj redovnoj 
ponudi imaju brojne vrste povrća koje proi-
zvode na svojemu imanju.

Marija Šijak dugi niz godina prodaje na 
koprivničkom placu. U svojoj ponudi ima 
razne vrste sezonskog povrća i voća pro-
izvedene na obiteljskom poljoprivred-
nom gospodarstvu te kukuruzno i pše-
nično brašno. Njihovo je brašno posebno 
zato što ga melju u starinskom mlinu 
koji se pokreće mlinskim kame-
nom, kao što su nekada 
davno radili naši pretci. 
Brašno melju od sta-
rinskih sorti kuku-
ruza namijenjenih 
ljudskoj prehrani, a 
takvo je brašno izvr-
sno za tradicionalna 
slatka i slana jela na-
šega kraja.

Anita Harambašić tržnicu 
uljepšava prekrasnim 
bojama suhog cvijeća koje 
prodaje u svojemu obrtu 
Pušlek. Sama uzgaja cvijeće, 
zatim ga suši te izrađuje 
raznovrsne aranžmane, a 
dio proizvoda izrađuje i od 
umjetnog cvijeća.

Trikotaža Šprem 
posjetiteljima kopriv-
ničkog placa nudi kva-
litetni pleteni muški 
i ženski asortiman. 
Vladimir na tržnici 
prodaje od davne 
1987. godine, a u 
ponudi ima i pamučne 
odjevne predmete za 
sve uzraste.

Vlado Bistrović vlasnik je jednog 
od najpopularnijih odredišta za 
kupnju obuće na tržnici. Trenutno 
najveći i najtraženiji dio ponude 
čine mekane i tople papuče, 
idealne za umorne nožice, a u 
ponudi ima i druge vrste obuće za 
sve prigode.

Najkvalitetnije najlonke i 
čarape prodaju se na trž-
nici, potvrdit će vam mnogi 
kupci. Riječ je o proizvodima 
hrvatskih proizvođača koji 
svojom kvalitetom i cijenom 
oduševljavaju, a u ponudi ih 
ima i Marija Bračko.

Lice Štefice Pintarić dobro je poznato svim 
redovnim posjetiteljima tržnice. Već 25 go-
dina gotovo svakodnevno građanima nudi 
ručno rađenu domaću tjesteninu, rezance 
i krpice za juhu te mlince. Za proizvodnju 
tjestenine koristi svega dva sastojka, jaja i 
brašno, a koprivničke domaćice obožavaju 
u svoje domaće juhe dodavati njezine do-
maće rezance. 

POVRĆEM ANKE 
POPOVIĆ DO ZDRAVLJA BRAŠNO MARIJE ŠIJAK 

ZA UKUSNE ZLEVANKE

ANITA NUDI 
ARANŽMANE OD 
SUHOG CVIJEĆA

Pletenina 
Vladimira 
Šprema za 
duge zimske 
večeri

Mekane papuče 
Vlade Bistrovića 
idealne za umorne 
nožice

Čarape i 
najlonke 
hrvatskih 
proizvođača

ŠTEFICA PROIZVODI 
DOMAĆU TJESTENINU

Za tanjur pun ukusne domaće juhe
OD POLJA DO STOLA

PUŠLEKI ZA SVE PRIGODE

Domaće povrće na placu
Domaće brašno za najbolje kolače

Najbolji rezanci za juhu

sastojci: 1 čajna žličica maslinova ulja, 3 mrkve, 
pola poriluka, komadić celera, 1 peršin s lišćem, 
komadić korabe, 3 lista kelja, 1 litra temeljca za 
juhu, rezanci za juhu, sol, papar 

sastojci: 3 jaja, 1 
prašak za pecivo, 
10 žlica kukuruznog 
brašna, 10 žlica 
pšeničnog brašna, 
100 ml ulja, 3 žlice 
šećera, malo soli, pola 
kilograma domaćeg 
svježeg sira, 400 ml 
mlijeka
Za posipati 200 ml 
domaćeg vrhnja, a 
može i pekmez po 
želji te maslac za 
premazati tepsiju

Domaća 
zlevanka

priprema: Na žličici maslinova ulja popržiti pola 
poriluka, a zatim dodati sitno narezano sve ostalo 
povrće. Posebno nasjeckati peršinovo lišće koje 
se dodaje na kraju kuhanja. Zaliti jednom litrom 
temeljca i kuhati dok povrće ne omekša, a zatim 
dodati sitno sjeckano peršinovo lišće, sol i papar 
po želji i ukuhati rezance.

priprema: Pomiješati 
jaja i šećer, a zatim 
dodati sve ostale 
sastojke i dobro 
izmiješati. Izliti 
smjesu u tepsiju koju 
ste prethodno obilno 
premazali maslacem. 

Na smjesu se 
može, po želji, 

stavljati 
vrhnje, 
pekmez, 
oboje ili ništa. 
Peći dok 

zlevanka ne 
poprimi lijepu 

zlatnu boju.
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Domaća povrtna juha od  sastojaka s placa
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Komunalac Koprivnica tijekom ljeta za-
vršio je podjelu 8500 žutih spremnika za 
odvojeno prikupljanje plastike na kućnom 
pragu, nakon što je Fond za zaštitu okoliša 
i energetsku učinkovitost dao suglasnost 
za podjelu. Svim građanima koji stanuju 
u kući u Koprivnici i svim prigradskim na-
seljima žuti spremnik zaposlenici Komu-
nalca ostavili su na kućnoj adresi. Svi su 
spremnici čipirani, a prazne se prema re-
dovnom rasporedu odvoza plastike. Osim 
u spremnike u koje nije potrebno stavljati 
žute vreće, plastiku je i dalje moguće odlo-
žiti u žute vreće u slučaju viška plastičnog 
otpada, a njih je moguće kupiti na blagaj-
nama Komunalca.
Podsjetimo, žuti spremnici nabavljeni su 
preko Fonda za zaštitu okoliša i energet-

sku učinkovitost u sklopu Javnog poziva za 
iskaz interesa za nabavu spremnika za od-
vojeno prikupljanje otpada od 2018. godi-
ne. Ugovor s Fondom potpisao je Grad Ko-
privnica, a nabavljeno je 8500 spremnika 
za plastiku. Postotak sufinanciranja Fonda 
za zaštitu okoliša iznosi 85 posto, dok je 
ostatak podmirio Grad Koprivnica.

Reciklažno dvorište u Herešinu redovito 
posjećuju učenici svih koprivničkih i škola 
iz okolnih općina, a ovoga proljeća posje-
tili su ga i učenici 1. C razreda OŠ „Antun 
Nemčić Gostovinski“ s učiteljicom Đur-
đicom Poštom i ravnateljicom Gordanom 
Gazdić Buhanec, koji su pritom donijeli 45 
kilograma starih baterija koje su prikupljali 
tijekom školske godine.
Uz pratnju djelatnika komunalnog sektora 
objašnjen im je i prikazan cijeli postupak 
razvrstavanja korisnog otpada u reciklaž-
nom dvorištu. Učenici su mogli vidjeti na-
čin odvajanja i prešanja otpada, vrste otpa-
da koje se tamo odlažu te se uvjeriti kako 
je potrebno odvajati otpad u vlastitoj kući 
jer sav otpad nije smeće i može biti itekako 
koristan.
Na kraju posjeta učenici su izveli kratki 
igrokaz na temu zaštite okoliša, a za saku-
pljenih 45 kilograma baterija Komunalac 
ih je nagradio majicama Sreća bez smeća.

DA

UČENICI PRIKUPILI 
45 KILOGRAMA 
STARIH BATERIJA

Sreća bez smeća

ŽUTU KANTU DOBILA SVA KUĆANSTVA U GRADU I PRIGRADSKIM NASELJIMA

Podijeljeno 8500 spremnika za 
odvojeno prikupljanje plastike

Građani su žute spremnike 
dobili ovog ljeta

Osim u spremnike u koje 
nije potrebno stavljati 

žute vreće, plastiku je i 
dalje moguće odložiti u 

žute vreće u slučaju viška 
plastičnog otpada

Do sada je od 2012. godine, 
otkako je Komunalac 

uključen u akciju, prikupljeno 
više od 17 tona čepova

•	 Ambalaža od deterdženata, šampona, 
kozmetike

•	 Plastične boce, PVC čepovi
•	 Plastični tanjuri i pribor za jelo
•	 Ambalaža od jogurta, sira, mlijeka i 

prehrambenih proizvoda
•	 Tetrapak
•	 Najlon, vrećice

*ambalaža mora biti čista

•	 Aluminizirana ambalaža od grickalica
•	 Ambalaža od sprejeva, boja i lakova
•	 Plastične igračke
•	 Pelene, ulošci
•	 Inzulinske šprice
•	 Celofan
•	 Podlošci od mesa ili ribe
•	 Posude i podlošci dostave hrane  

iz restorana
•	 Plastična ambalaža onečišćena opasnim 

tvarima (motornim uljem, antifrizom, 
pesticidima, kiselinama, bojama, lakovima i sl.)

NE

Što se odlaže u žute kante?

Komunalno gospodarstvo

Učenici su izveli kratki igrokaz te 
dobili majice Sreća bez smeća

Komunalac Koprivnica i ove godine pri-
kuplja čepove u humanitarnoj akciji ko-
jom udruga Limfom od prodanih čepova 
skuplja sredstva za kupnju skupih lijeko-
va. Čepove možete donijeti na Reciklažno 
dvorište Herešin, a skupljaju ih i učenici 
svih gradskih škola, škola iz okolnih op-
ćina, a po jedna kanta namijenjena čepo-
vima postavljena je u prostorima općina 
u kojima Komunalac prikuplja otpad. Do 
sada je od 2012. godine, otkako je Komu-

nalac uključen u akciju, prikupljeno više 
od 17 tona čepova u suradnji s brojnim 
školama, udrugama, institucijama i gra-
đanima pojedincima. Veseli podatak da je 
ove godine u osam mjeseci prikupljeno 
već 2,1 tona čepova, što je najviše otkako 
se u Koprivnici provodi ova akcija.
Da bi se naglasila važnost skupljanja 
čepova u smislu humanitarne akcije, 
ali i kao dio odvajanja otpadne plastike, 
Komunalac s marljivim učenicima koji 
vrijedno skupljaju čepove tijekom cijele 
školske godine organizira radionice, po-

sjete Reciklažnom dvorištu te druženja u 
njihovim školskim dvorištima.
Učenici Osnovne škole „Braća Radić“ i 
ove su godine vrijedno prikupljali otpadne 
plastične čepove te sakupili ukupno 52 ki-
lograma čepova, od čega se posebno ista-
knuo 2. D razred koji je sam skupio čak 36 
kilograma. Komunalac je, da bi nagradio 
trud i humanitarni cilj skupljanja čepova, 
mališanima organizirao izlet na Bazene 
Cerine, a zaposlenici Sektora zelenih po-
vršina razgledali su njihov školski povrt-
njak.

PLASTIČNIM ČEPOVIMA DO SKUPIH LIJEKOVA

Brojni učenici i građani uključeni 
u akciju prikupljanja čepova

Skupina Srčeka iz DV Tratinčica skupila je čak 246 kilograma čepova

Učenici OŠ „Braća Radić“ bili su vrlo aktivni u skupljanju čepova

Članice KUD-a Srce 
već dugi niz godina 
sudjeluju u akciji
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Koprivnicu od ove godine krasi 75 novih 
stabala posađenih diljem grada. Tijekom 
godine uređen je okoliš kod novog dječ-
jeg igrališta u kvartu Cinderišće. Zasijana 
je trava na zelenoj površini koja okružuje 
igralište te je posađeno 16 mladih autohto-
nih stabala johe. Komunalac je početkom 
godine u suradnji s Komingom pripremio 
parcelu te kupio igrala.  
Potpuno je uređen park na Tgu kralja Kre-
šimira, gdje je posađeno 20 raznih ukra-
snih stabala koja su, uz ostale radove na 
uređenju te ukrasno grmlje, ovom trgu 
dala nov, svjež izgled.
Od početka godine posađena su stabla i 
na Lenišću kod poslovnog centra, u cen-
tralnom parku, ispred OŠ „Antun Nemčić 
Gostovinski“, u ulicama Antuna Mihanovi-
ća i Mije Šimeka. U planu je revitalizacija 
drvoreda u Križevačkoj ulici i nastavak no-
voposađenog drvoreda u Ulici Mije Šime-
ka. Trenutno u Koprivnici imamo oko 2800 
stabala.

Reciklažno dvorište za građevinski otpad 
nalazi se u sklopu Kompostane Herešin. 
Na njemu se obavlja obrada (drobljenje) 
građevinskog otpada u korisnu sirovinu, 
čime se smanjuje potreba za iskorištava-
njem prirodnih resursa, dok se istovreme-
no smanjuje i količina odloženog otpada, 
što pridonosi dužem vijeku korištenja po-
stojećeg odlagališta otpada.
Građevinski otpad je otpad nastao prili-
kom gradnje građevina, rekonstrukcije, 
uklanjanja i održavanja postojećih građe-
vina te otpad nastao od iskopanog mate-
rijala.
Korištenje reciklažnog dvorišta za građe-
vinski otpad besplatno je za građane koji-
ma Komunalac obavlja uslugu skupljanja 
komunalnog otpada u količini do jedne 
autoprikolice (cca 2 m³) mjesečno.

Kestenov moljac miner (Cameraria ohri-
della) najznačajniji je štetnik divljeg ke-
stena, a kako bi ga spriječili da oštećuje 
lišće gradskih kestena, tijekom ljeta dio 
kestenovih stabala u gradskom parku 
tretirano je endoterapijom, kako bi cijele 
godine ostali lijepi i zeleni, bez grizotina i 

šteta od ovog moljca. Također, tretirano je 
par platana kako bi i one ostale zelenije, 
bez nekroza na listovima uslijed djelovanja 
stjenica (Corythucha ciliata). Tretmani su 
provedeni jednim od najrazvijenijih sustava 
za injektiranje stabala naziva Endoterapia 
vegetal.

DomKo, kompost prve klase koji se na 
koprivničkom kompostištu proizvodi već 
nekoliko godina, od ove se godine počeo 
proizvoditi u novoj Kompostani Herešin. 
Nova tehnologija kompostiranja omogu-
ćuje bržu proizvodnju komposta budući 
da je cijeli proces skraćen s dosadašnjih 
nekoliko mjeseci na šest do osam tjedana, 
zahvaljujući kontroliranim uvjetima te su-
vremenoj opremi i mikroorganizmima koji 
se koriste u Kompostani Herešin.

Kompost DomKo proizvodi se isključivo od 
biorazgradivog otpada iz kućanstava te ze-
lenog otpada nastalog uređenjem zelenih 
površina, a redovita analiza Agronomskog 
fakulteta Sveučilišta u Zagrebu pokazuje 
da je DomKo kompost prve klase te kao 
takav spada u kategoriju organskog po-
boljšivača tla. Kompost DomKo možete 
kupiti na svim blagajnama Komunalca u 
pakiranju od 50 litara te u većim količina-
ma u Kompostani Herešin.

Ove godine posađeno 
je 75 novih stabala

Stabla kestena u gradskom parku prvi 
put u Hrvatskoj liječe se endoterapijom

GRAĐEVINSKI OTPAD VRIJEDNA JE 
SIROVINA, MOŽE SE RECIKLIRATI 
ČAK 80 POSTO UKUPNE KOLIČINE

Koprivnički kompost proizvodi 
se u Kompostani Herešin

Uređeno novo igralište i stari park

Jedan od najrazvijenijih sustava za injektiranje stabala

DOMKO – KOMPOST IZ NAŠIH KUĆANSTAVA

RECIKLAŽNO DVORIŠTE ZA GRAĐEVINSKI OTPAD

Zaposlenici Komunalca građevinski otpad 
od uklanjanja dimnjaka zbrinuli su u 
Reciklažnom dvorištu za građevinski otpad

Komunalno gospodarstvo

Vozila se koriste za odvoz papira, plastike i biorazgradivog otpada s kućnog praga 
na području grada i svih osam općina uključenih u uslužno područje Komunalca
Sustav gospodarenja otpadom u Kopriv-
nici od ove godine pojačan je s dva nova 
vozila za odvojeno prikupljanje otpada 
koji su u Koprivnicu stigli zahvaljujući 
sufinanciranju iz fondova Europske uni-
je. Ukupna vrijednost projekta Nabava 
komunalnih vozila za odvojeno priku-
pljanje otpada za uslužno područje Ko-

munalca d.o.o. Koprivnica iznosi 2 625 
610 kuna, od čega je Komunalac bes-
povratno dobio 1,48 milijuna kuna, što 
je najviši mogući iznos sufinanciranja 
ukupno utvrđene vrijednosti prihvatljivih 
izdataka projekta. 
Projekt je sufinanciran iz Europskih 
strukturnih i investicijskih fondova, iz 

Operativnog programa Konkurentnost i 
kohezija. 
Vozila se koriste za odvoz papira, plasti-
ke i biorazgradivog otpada s kućnog pra-
ga na području grada i svih osam općina 
uključenih u uslužno područje Komunal-
ca, a uključeni su i u pilot-projekt odvoza 
metala s kućnog praga.

EU PROJEKT „NABAVA KOMUNALNIH VOZILA“

Nabavljena dva nova kamiona za 
odvoz odvojeno prikupljenog otpada

Kamioni prevoze odvojeno prikupljeni otpad

 Nova tehnologija kompostiranja 
omogućuje bržu proizvodnju 
komposta budući da je cijeli proces 
skraćen s dosadašnjih nekoliko 
mjeseci na šest do osam tjedana

Sadnja stabala na Trgu kralja Krešimira

•	 beton, cigla
•	 crijep, pločice
•	 mješavina betona, cigle, 

crijepa i keramike
•	 zemlja i kamenje
•	 građevinski materijali 

na bazi gipsa

•	 staklo, papir, plastika
•	 drvo, gume
•	 miješani komunalni otpad
•	 biorazgradivi otpad

U RECIKLAŽNOM DVORIŠTU 
ZA GRAĐEVINSKI OTPAD 
MOŽE SE ZBRINUTI:

GRAĐEVINSKI OTPAD NE 
SMIJE BITI IZMIJEŠAN S 
OSTALIM VRSTAMA OTPADA:
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Građani Koprivnice u 2020. godini odvo-
jeno su prikupili čak 55,75 posto svojeg 
kućnog otpada. Prema podacima Mini-
starstva gospodarstva i održivog razvoja, 
Koprivnica je drugi grad u Hrvatskoj pre-
ma postotku odvajanja. Količine gotovo 
svih vrsta reciklabilnog odvojeno priku-
pljenog otpada rasle su, što je rezultiralo 
povećanjem udjela od pet posto u odno-
su na godinu ranije. 
Grad Koprivnica i Komunalac Koprivni-
ca d.o.o. stalno ulažu u infrastrukturu 
potrebnu za kvalitetno gospodarenje 
otpadom, a nakon reciklažnog dvorišta 
otvorenog 2020. godine, ove je godine 
otvorena i nova kompostana koja će do-
datno unaprijediti sustav. Ove su godine 
podijeljeni i žuti spremnici za odvojeno 
prikupljanje plastike svim kućanstvima u 
Koprivnici, a počeo je i pilot-projekt pri-

kupljanja metala na kućnom pragu u dva 
gradska rajona. Nabavljena su i dva nova 
vozila za odvojeno prikupljanje otpada.
Građani Koprivnice prepoznali su važ-
nost zaštite okoliša smanjenjem otpada 
na odlagalištima te povećanjem odvaja-
nja reciklabilnog otpada, a Grad i Komu-
nalac edukativnim i informativnim aktiv-
nostima rade na promicanju pravilnog 

odvajanja i važnosti odgovornog ponaša-
nja prema okolišu sa svim generacijama 
građana, od vrtićaraca do umirovljenika. 
Uvođenje novih tehnologija i trendova 
te ulaganje u infrastrukturu i dalje su 
najvažniji ciljevi i glavna zadaća sustava 
gospodarenja otpadom u Koprivnici.

Komunalno gospodarstvo

TEREZA MOSTARČIĆ:
Otpad odvajam već godinama, 
sve spremnike koje trebam 
dobijem doma i zašto onda ne 
bih odvajala. Najviše me ljuti 
kada mi dođu djeca iz Zagreba 
pa sav otpad ubacuju u jednu 
kantu. Onda im kažem kako je 
po svijesti o odgovornom po-
našanju s otpadom Koprivnica 
sto godina ispred Zagreba!

DAMIR VALENT:
Mogu reći da sjever Hrvatske 
stvarno ima odlično poslože-
no odvajanje otpada i zato su 
tako dobri rezultati. S druge 
strane, ljudi su spremni na 
suradnju i to onda odlično 
funkcionira. Zadovoljan sam 
što puno toga mogu odvojiti 
kod kuće, a onda to još netko 
pokupi i odveze.

BRANIMIR KRNJAK:
U Koprivnici su zeleni otoci 
već odavno, dok ih pojedini 
gradovi još niti nemaju. Dobar 
postotak odvajanja zajednički 
je rezultat dobre infrastruk-
ture i građana koji se drže 
pravila. No, ima još jako puno 
ljudi koji bacaju sve i svašta u 
kante za odvojeni otpad pa na 
tome još treba raditi.

ROMANA VALENTIĆ:
Kod nas doma normalno je 
da se sve što se može odvojiti 
– odvoji. Koristimo sve spre-
mnike, idemo u reciklažno 
dvorište i nemamo problema 
s odvajanjem. Moja kći živi u 
Puli, a tamo su tek nedavno 
dobili spremnike za plastiku, 
dok miješani otpad odnose u 
one male koševe na ulici.

U GODINU DANA POVEĆANA STOPA ODVOJENO PRIKUPLJENOG OTPADA ZA ČAK PET POSTO

Koprivnica druga u Hrvatskoj, 
odvajamo gotovo 56 posto otpada

ODVOJENO PRIKUPLJENI 
OTPAD U 2020. GODINI 
(kućanstva, zeleni otoci, reciklažno dvorište)

PLASTIKA 628,5 tona

PAPIR  693,1 tona

STAKLO  291,3 tona

METAL  66,5 tona

TEKSTIL  49,3 tona

BIORAZGRADIVI 3635,3 tona
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Biootpad se od srpnja prerađuje u 
kompost u novoj Kompostani Herešin

Dva nova vozila za odvojeno prikupljanje otpada 
dodatno su unaprijedila sustav gospodarenja otpadom

VOZNA LINIJA 1 – ZELENA LINIJA KAMPUS → AUTOBUSNI KOLODVOR

STAJALIŠTE VRIJEME POLASKA
Kampus 06:50 08:10 11:20 12:10 13:10 13:30 14:10 18:15 19:00 19:35
Stadion 06:53 08:13 11:23 12:13 13:13 13:33 14:13 18:18 19:03 19:37
Bolnica (Ul. braće Radića) 06:57 08:17 11:27 12:17 13:17 13:37 14:19 18:20 19:07 19:41
Trg mladosti 07:02 08:22 11:32 12:22 13:23 13:42 14:23 18:25 19:13 19:46
Autobusni kolodvor DOLAZAK 07:06 08:26 11:36 12:36 13:27 13:46 14:26 18:29 19:16 19:49

AUTOBUSNI KOLODVOR → KAMPUS

STAJALIŠTE VRIJEME POLASKA
Autobusni kolodvor 07:45 08:50 11:50 12:30 13:30 13:50 14:45 18:40 19:20
Centar (Županija) 07:48 08:53 11:53 12:33 13:33 13:53 14:48 18:43 19:23
Bolnica (Ul. braće Radića) 07:54 08:59 11:59 12:39 13:39 13:59 14:54 18:49 19:29
Stadion 07:58 09:03 12:03 12:43 13:43 14:03 14:59 18:54 19:32
Kampus DOLAZAK 08:02 09:07 12:07 12:47 13:47 14:07 15:03 18:58 19:34

  

VOZNA LINIJA 2 – PLAVA LINIJA
KAMPUS → VINICA → STARIGRAD →BOLNICA → KAMPUS

STAJALIŠTE VRIJEME POLASKA
Kampus 06:00 12:00
Autobusni kolodvor 06:06 12:06
Varaždinska (Pri Sv. Duhu) 06:08 12:08
Ulica kneza Branimira 06:10 12:10
Vinica (Društveni dom) 06:14 12:14
Vinogradska ulica 06:18 12:18
Križevačka cesta 06:20 12:20
Starigrad (Starogradska) 06:26 12:26
Starigrad (Društveni dom) 06:27 12:27
Pod lipama 06:30 12:30
Draganovec 06:32 12:32
Supernova Koprivnica 06:37 12:37
Bjelovarska cesta 06:39 12:39
Bolnica (Braće Radić) 06:42 12:42
Stadion 06:44 12:44
Kampus DOLAZAK 06:46 12:48 

KAMPUS → BOLNICA → STARIGRAD →VINICA → KAMPUS

STAJALIŠTE VRIJEME POLASKA
Kampus 10:20 16:50
Stadion 10:22 16:54
Bolnica (Braće Radić) 10:24 16:56
Bjelovarska cesta 10:27 16:59
Supernova Koprivnica 10:29 17:01
Draganovec 10:34 17:06
Pod lipama 10:36 17:08
Starigrad (Društveni dom) 10:39 17:11
Starigrad (Starogradska) 10:40 17:12
Križevačka cesta 10:46 17:18
Vinogradska ulica 10:48 17:20
Vinica (Društveni dom) 10:52 17:24
Ulica kneza Branimira 10:56 17:28
Varaždinska (Pri Sv. Duhu) 10:58 17:30
Autobusni kolodvor 11:02 17:32
Kampus DOLAZAK 11:08 17:38

napomena: Prometuje radnim danima od ponedjeljka do petka

napomena: Prometuje radnim danima od ponedjeljka do petka

napomena: Prometuje radnim danima od ponedjeljka do petkanapomena: Prometuje radnim danima od ponedjeljka do petka

Mosna 15, 48000 Koprivnica
Tel +385 (0)48 251 833
Besplatni info telefon: 0800 8848
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Grad Koprivnica prijavio je na na-
tječaj programa ruralnog razvoja 
RH, mjere 7.4.1., projekt izgrad-
nje i opremanja dječjeg vrtića u 

naselju Herešin. Naime, sve veća 
potreba za smještajem djece u 
vrtić motiv je za izgradnju još jed-
nog objekta. Riječ je o investiciji 

vrijednoj oko osam milijuna kuna, 
a bude li odobrena, sufinancira-
nje bi trebalo iznositi 80 posto. 
Novi vrtić osigurao bi mjesta za 

 U planu izgradnja novog vrtića  europskim novcem

Dječje

40 djece, a objekt veličine 405 
četvornih metara sastojao bi 
se od prostorija za smještaj 
dvije vrtićke mješovite odgoj-

ne skupine te sve ostale pra-
teće prostore potrebne za rad, 
kao i uređen vanjski prostor te 
igralište za djecu.

Grad Koprivnica nastavlja sufinancirati troškove čuvanja djece 
kod dadilja. U Koprivnici trenutno djeluje 12 obrta za čuvanje 
djece, a u prosjeku se kod njih sufinancira smještaj 115 djece. 
Grad je ove godine za to izdvojio 1,3 milijuna kuna. Visina sufi-
nanciranja smještaja djece u obrtima i u ovoj godini ostaje ista, a 
iznosi 1000 kuna za dijete starije od godine dana, 2000 kuna za 
dijete mlađe od godine dana te 2000 kuna za dijete s teškoćama 
u razvoju. Sva dodatna prava vezana za sufinanciranje smještaja 
ostvaruju se u obrtima jednako kao i u vrtićima. To je, primjerice, 
besplatan smještaj za svako treće i iduće dijete u obitelji, 50 posto 
jeftinije smještaj za svako drugo dijete i slično.

Dječji vrtić Tratinčica i vrtić koji djeluje u sklopu Centra za odgoj, 
obrazovanje i rehabilitaciju „Podravsko sunce“ digitalizirali su 
upise u vrtić. Riječ je o projektu Informatizacija procesa i uspo-
stava cjelovite elektroničke usluge upisa u odgojne i obrazovne 
ustanove koji provodi Središnji državni ured za razvoj digitalnog 
društva. Cilj je projekta uključiti ustanove ranog i predškolskog 
odgoja i obrazovanja u informatizirani sustav za prijavu i upis dje-
ce u vrtić.
Projektom je vrtićima omogućeno korištenje e-usluge, edukacija 
zaposlenika vrtića za korištenje e-usluga, korisnička podrška za 
provođenje projektnih aktivnosti, evaluacija, edukacija i korisnič-
ka podrška imenovanih stručnjacima za tehničku podršku i slič-
no. Vrtićima je također osigurana računalna oprema.
Ovaj projekt roditeljima će pojednostaviti upis i prijavu u Dječji 
vrtić Tratinčica i vrtić Centra za odgoj, obrazovanje i rehabilitaciju 
„Podravsko sunce“. Administracija se pojednostavljuje tako da 
se upotrebljavaju postojeći podatci iz temeljnih registara različi-
tih tijela državne uprave, odnosno sustav će omogućiti krajnjim 
korisnicima korištenje javnih usluga upisa sa što manje dodatnih 
administrativnih obveza.

Mala športska škola djeluje u 
sklopu Zajednice športskih udru-
ga grada Koprivnice te ove sezone 
slavi 22 godina postojanja, a u to 
vrijeme u sportske aktivnosti bilo 
je uključeno oko 20 tisuća kopriv-
ničkih mališana predškolskog i 
školskog uzrasta.
Ove sezone u Maloj sportskoj školi 
redovito trenira oko 350 mališana. 
Tijekom godine djeca sudjeluju u 

treningu koji se sastoji od bazičnih 
sportova, a to su atletika, gimna-
stika i plivanje te različite igre koje 
razvijaju motoričke sposobnosti. 
Mališani mogu birati i dodatnu 
aktivnost u Mini školi nogometa, 
tenisa ili ritmike. Na bazenima Ce-
rine provode aktivnost Igre na vodi, 
a najmlađi u dobi od četiri mjeseca 
sudjeluju u Bebama ribama. Zimi 
se provode Igre na ledu u kojima 

Za troškove čuvanja 
djece kod dadilja Grad 
izdvaja 1,3 milijuna kuna

DIGITALIZACIJA UPISA U VRTIĆ

U MALOJ SPORTSKOJ ŠKOLI TRENIRA 35 0 MALIŠANA

OBRTI ZA ČUVANJE DJECE

Informatizacija procesa

MALA SPORTSKA ŠKOLA

U Koprivnici djeluje 12 obrta za čuvanje djece

ULAGANJE U NOVE OBJEKTE

djeca uče klizati na glavnom 
koprivničkom trgu. 
Srž Male sportske škole čine 
ljudi, a roditelji su iznimno 
zadovoljni stručnjacima koji 
rade s djecom te vedrim pri-
stupom i zalaganjem djeci 
nastoje približiti svaku sport-
sku aktivnost. Programe rada 
Male sportske škole odobrilo 
je Ministarstvo znanosti, ob-
razovanja i športa, a 2018. 
godine dobila je i državnu 
nagradu za obuku neplivača.

Od početka 2021. godine aktiv-
na je mjera besplatnog smje-
štaja u vrtiću i kod dadilja za 
treće i svako sljedeće dijete 
u obitelji. Naime, navedena 
mjera odnosi se na roditelje 
koji imaju troje ili više djece, a 
besplatan smještaj ostvaru-
je se bez obzira jesu li starija 
braća polaznici vrtića ili škole. 
Ovu mjeru trenutno koristi 107 
djece. Važno je istaknuti kako je 
Grad Koprivnica 2018. godine 
donio odluku o sufinanciranju 
50 posto boravka drugog djete-
ta u vrtiću ili kod dadilja. Nave-
denu mjeru u ovoj pedagoškoj 
godini koristi 135 djece.

GRAD DODATNO 
SUBVENCIONIRA 
SMJEŠTAJ U VRTIĆU

Idejno rješenje budućeg dječjeg vrtića u naselju Herešin

Koprivničanci se mogu baviti sportskim aktivnostima od najranije dobi
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 Zatvorena Ulica Đure Estera poslužila je 
mališanima kao slikarsko platno

Dječje

Odgojiteljica i pripovjedačica priča 
Jelena Premec ove je godine izda-
la svoju prvu slikovnicu „Tratinčica 
i čudesna vrtićka krema”. Ova te-
rapeutska slikovnica nudi utjehu 
mališanima koji tek moraju kre-
nuti u vrtić jer im pokazuje čaroliju 
kojom tete u vrtiću pomažu otjera-
ti sve probleme i tuge. Slikovnica je 
nastala u suradnji s đurđevačkim 
fotografom Darkom Šostarecom, a 
ilustracije su napravljene pomoću 
lutaka koje je napravila kreativka 
Mira Krčmar. Mali polaznici ko-
privničkih vrtića zahvaljujući Jele-
ni sada mogu bezbrižno i hrabro 
krenuti u svoje prve vrtićke pusto-
lovine.

JELENA PREMEC OBJAVILA SVOJU 
PRVU SLIKOVNICU „TRATINČICA 
I ČUDESNA VRTIĆKA KREMA“

KNJIŽEVNI PRVIJENAC

Ovogodišnji Europski tjedan mobilnosti 
obilježilo je sudjelovanje brojnih vrtićara-
ca i učenika nižih razreda osnovnih ško-
la. Koprivnica je dio inicijative od samih 

početaka pa je ove godine 20. puta su-
djelovala u obilježavanju. Izložba dječjih 
radova „Zaustavljeni u pokretu“ otkrila 
je kako mališani doživljavaju mobilnost 
te je upravo njome i počeo Europski tje-
dan mobilnosti. U sklopu sedmodnevnog 
programa djeca su imala priliku naučiti 
sve o zdravoj prehrani, važnosti kretanja, 

sigurnosti u prometu, zaštiti okoliša te 
upoznati razne sportove. Tradicionalno, 
održan je i Dan bez automobila pa je Ulica 
Đure Estera bila zatvorena za promet, što 
su najmlađi iskoristili te oslikali kolnik i 
vozili se biciklima. Aktivnost je održana u 
suradnji s Auto-klubom Koprivnica.

Koprivnica je ove godine 20. put sudjelovala 
u obilježavanju Europskog tjedna mobilnosti

EUROPSKI TJEDAN MOBILNOSTI OKUPIO MALIŠANE

Lutkarska družina Kopriva pec, pec 
obilježava Deset godina djelovanja

JUBILEJ LUTKARSKE DRUŽINE

Lutkarska družina Kopriva pec, pec ove 
godine obilježava deset godina nepre-
kidnog i vrlo plodnog djelovanja u okviru 
Društva naša djeca Koprivnica. Djeluju u 
dvije sekcije. U starijoj nastupaju: Jana 
Senjan, Katja Gaži, Rea Damjanović, Kira 
Kolar, Tara Ritoša i Petar Megla, a u mla-
đoj: Ema Friščić, Karla Baranić, Luka Ma-
totan, Katja Galović, Korina Rogić te Fran 
Vedriš. Mali su lutkari svoje djelovanje 
ove godine morali prilagoditi epidemio-
loškoj situaciji pa su snimili dva DVD-a sa 
sedam lutkarskih predstava te ih poslali 
na adrese svih vrtića u našoj županiji i na 
odjel Pedijatrije koprivničke bolnice. Broj-
ni mališani tako su mogli uživati u eduka-
tivnim i zabavnim sadržajima. 
Mali lutkari sudjeluju u raznovrsnim pro-
jektima, a ove su godine sudjelovali u pro-
jektima Živjeti zdravo Hrvatskog zavoda za 

javno zdravstvo te projektu KUPID u sklo-
pu kojih su izvodili lutkarske predstave. U 
partnerstvu s Radiom Koprivnica snimili 
su i seriju priča za laku noć pa najmlađi 
slušatelji srijedom mogu slušati dogo-
dovštine o životinjama iz zbirke „Priče 
ispod kreveta” osječke književnice Anto-
anete Klobučar. Sve predstave pripremi-

la je voditeljica Tigrena Csik uz pomoć 
Narcise Kolar. Tigrena Csik napisala je 
scenarije za sve predstave i uvježbavala 
animaciju lutaka te je uz pomoć Kreativ-
ne grupe DND-a izrađivala kulise i lutke. 
Zbog svojeg je vrijednog rada proglašena 
volonterom godine te je u travnju primila 
nagradu Zlatni vol.

Voditeljica Družine Tigrena 
Csik primila nagradu za 
volontera godine, a mali 

lutkari doprli do svih 
vrtića u Koprivničko-
križevačkoj županiji

U listopadu ove godine u koprivničkom Domu mladih 
održan je šesti kazališni festival za djecu i mlade „Jaje“. 
Organizira ga Hartmann d.o.o. u suradnji s Kazalištem 
Oberon, a održava se u povodu Svjetskog dana jaja. Četiri 
besplatne kazališne predstave za djecu i mlade razve-
selile su mališane našega grada. Nagradu za najbolju 
predstavu dobilo je Kazalište lutaka Zadar za predstavu 
„Karlson s krova“ koja je nagrađena skulpturom Jaje.

„Jaje“ šesti put razveselilo 
koprivničke mališane 
besplatnim predstavama

Jelena Premec

Obilazak spomenika biciklu

Mali lutkari obilježili su desetu godišnjicu djelovanja

Učili su sve o sigurnosti u prometu

Voditeljica Družine Tigrena 
Csik s malim lutkarima
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U vrtiću se uči o običajima, tradiciji...

Dječje Dječje

U prigradskom naselju Starigrad krajem 
prošle godine otvoren je novi dječji vrtić 
Jabučica. Veseli mališani ispunili su pro-
stor, a u objektu su smještene tri skupine 
djece. Postoji višestruka dobrobit izgrad-
nje vrtića u prigradskim naseljima. Ro-
ditelji rado upisuju djecu u vrtić koji se 
nalazi u blizini njihova doma, a najveća 
dobrobit u mjestu stanovanja je suživot 
s lokalnom zajednicom. Djeca upoznaju 
vrijednosti, običaje te doprinose razvoju 

okoline u skladu sa svojim mogućnosti-
ma. Vrtić se nalazi pored zgrade škole što 
omogućuje kvalitetniju pripremu djece za 
školu.

Izgradnjom vrtića u prigradskim 
naseljima do kvalitetnijeg 
predškolskog odgoja

Dječji vrtić Tratinčica završio je Erasmus+ 
KA2 projekt Lančani eksperiment u vrtiću 
u kojemu je sudjelovalo devet partnera iz 
Slovenije, Italije, Poljske i Hrvatske, ali i 
Pučko otvoreno učilište Koprivnica. Pro-
jektom se poticala međugeneracijska so-
lidarnost i popularizacija STEM područja, 
a sudjelovala su djeca od pete do sedme 
godine života života, volonteri umirovljenici 
i volonteri roditelji iz tehničkih djelatnosti, 
edukatori odraslih te odgojitelji.
Ove godine počeo je i novi Erasmus+ KA2 
projekt Most prema multikulturalnom 
učenju i stvaranju s parterima iz Sovenije, 
Cipra i Estonije. Projekt će trajati dvije go-
dine, a cilj mu je osnažiti međugeneracij-
sku suradnju između najstarije i najmlađe 
generacije - seniora i predškolaca. Mentori 
i djeca izrađivat će raznovrsne predmete, 
čime će se ojačati njihova suradnja.

Današnji naraštaji djece često su prezasi-
ćeni gotovim igrama, nedostaje im inicija-
tive, kreativnosti, stvaralaštva te kritičkog 
mišljenja. Kako bi unaprijedili socio-emo-
cionalne i kognitivne vještine djece, u vr-
tiću su odlučili promijeniti materijalno 
okruženje. 
U devet skupina ponuđen je samo peda-
goški neoblikovani materijal pa su djeca 
sama kreirala svoje igračke, a poticana su 
i na što češći boravak u prirodi. Iako djeci 
nisu bile dostupne tradicionalne igrač-
ke, imala su pristup mnogim stvarima 
za razvoj, uključujući najmoćniju od svih 
– njihov um! Zahvaljujući razdoblju bez 
igračaka povećana je dječja kreativnost, 
kritičko razmišljanje, ojačane su njihove 
komunikacijske vještine i općenito je po-
većana dobrobit djece.

Provedena su i dva projekta 
kojima su djeca predškol-
skog uzrasta uz stručnu po-
moć kineziologa učila osnove 
plivanja. Projekt Sigurnost 
na vodi proveden je u su-
radnji s Gradskim društvom 
Crvenog križa Koprivnica, 
a projekt Plivanjem do jedna-
kosti u gradu Koprivnici sa 
Zajednicom športskih udru-
ga grada Koprivnice. Cilj je 
bio priviknuti djecu na vodu, 
pomoći im u savladavanju 
straha od vode i podučiti ih 
sigurnom ponašanju u vodi.

Učenje o svijetu oko nas pa tako i prirodi 
dio je odgojno-obrazovnog rada svakog 
vrtića. Nakon godina intenzivnog integri-
ranja brige o okolišu u svoj rad, prije šest 
je godina vrtić dobio status ekoškole, a 
zahvaljujući stalnoj brizi za prirodu, ove 
su godine dobili brončani status. 
Briga o prirodi u kojoj živimo i koju ostav-
ljamo novim naraštajima utkana je u vri-
jednosti i kulturu ovoga vrtića. Djeca uče 
o prirodi, a svakodnevnim aktivnostima 
pokazuju kako sami mogu doprinije-
ti očuvanju okoliša. Polako, ali sigurno 
naše se “Tratinčice” zelenim koracima 
kreću prema srebru.

U ovoj su godini u Tratinčici s radom počele 
tri nove radionice. Pripovjedno-dramska 
igraonica KABUUM pod vodstvom odgo-
jiteljice i pripovjedačice Jelene Premec 
razvijat će govorne sposobnosti i vještine, 
maštu i stvaralaštvo, osvještavati vlastito 
tijelo i pokret. Mali čuvari tradicije igraoni-
ca je koju vode odgojiteljice Marija Doma-
novac i Jasminka Hodalić. Različitim aktiv-
nostima i igrama djeca će upoznavati i od 
zaborava čuvati narodne običaje, pjesme, 
plesove i brojalice, jela, igračke i igre. 
Glazbena igraonica obogaćuje svoj pristup 
ritmičko-motoričkim igrama, a vode ju od-
gojiteljice Marina Novogradec i Nikolina 
Šestak koje potiču djecu na likovno izra-
žavanje doživljaja glazbe, muziciranje na 
dječjim instrumentima te korištenje tijela 
kao instrumenta.

LANČANI EKSPERIMENT

VRTIĆ BEZ IGRAČAKA

PRIVIKAVANJE 
NA VODU

VRTIĆ TRATINČICA 
DOBIO BRONČANI 
STATUS EKOŠKOLE

Nove vrtićke igraonice

DJEČJI VRTIĆ TRATINČICA

Stalnim provođenjem 
novih i inovativnih 

projekata namijenjenih 
djeci, ali i izgradnjom nove 

infrastrukture ulaže se u 
budućnost našega grada

Dodijeljena su i priznanja za 
uspješno svladane osnove plivanja

Mališani uživaju u 
novootvorenom objektu

Djecu se potiče na što 
češći boravak u prirodi

U vrtiću se stvaraju 
prva prijateljstva

Vrijedno europsko iskustvo Briga o prirodi utkana je u 
vrijednosti i kulturu ovoga vrtića

Inicijativa, kreativnost, 
stvaralaštvo
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Dječje

Dječji vrtić Svetog Josipa u Koprivni-
ci najmanja je predškolska ustanova u 
gradu organizirana u dvije odgojne sku-
pine. Smješten je u sklopu samostana 
sestara Kćeri Božje Ljubavi i upravo ta 
božanska ljubav pokretač je savjesnom, 
odgovornom i požrtvovnom brigom svake 

djelatnice. Kao katolički vrtić naglasak je 
stavljen na odgojno poslanje obitelji i u 
tom smjeru grade suradnju s obiteljima. 
U protekloj godini uspješno je realizirano 
niz različitih i zanimljivih aktivnosti. Ti-
jekom godine djeca su s odgojiteljicama 
sudjelovala u aktivnostima na području 

grada. Cjelokupni odgojno-obrazovni rad 
s predškolskom djecom u vrtiću temelji 
se na zadaći i cilju, a to je pomoći svakom 
djetetu u vrtiću da se osjeća prihvaćeno 
i voljeno, da razvije svoje sposobnosti u 
skladu s razvojnim mogućnostima i po-
tencijalima te očuvanju zdravlja.

Dječji vrtić „Igra“ ostvaruje djelatnost 
u području ranog i predškolskog odgo-
ja i obrazovanja sedam godina, a svojim 
radom nastoje pružiti kvalitetan odgoj i 
obrazovanje temeljen na suvremenim 
spoznajama u skladu s potrebama djece. 
Djeca putem raznih programa ostvaruju 
svoje potencijale i razvijaju vlastite kom-
petencije. Protekle pedagoške godine 
uveden je dramsko-scenski program, što 
je rezultiralo zadovoljenjem potrebe djece 
za kreativnošću, stvaralaštvom, među-
sobnom interakcijom i druženjem. Pose-

ban naglasak stavljen je na zdrav život u 
skladu s prirodom te svakodnevno promi-
canje ekološkog načina življenja, planira-
njem i realizacijom tematskih aktivnosti, 
kao i svakodnevnom brigom za uredan i 

čist okoliš. Svoje djelovanje u području 
ekologije predstavili su na Međunarod-
noj konferenciji slovenske koordinacije 
ekoškola, pod nazivom Naš vrtić za okoliš 
i održivi razvoj. 

Protekle godine Dječji vrtić „Smiješak“ 
bio je neizostavan partner i sudionik u 
mnogim kulturnim, sportskim, huma-
nitarnim te edukativnim događanjima i 
projektima. Mališani i njihove odgojiteljice 
sudjelovali su u Europskom tjednu mo-
bilnosti, zatim projektu Zasadi stablo, ne 
budi panj, obilježavanju Međunarodnog 

dana obitelji i Dječjeg tjedna. Također, 
obilježili su Večer matematike, virtualno 
ugostili knjižničare Knjižnice i čitaonice 
„Fran Galović“ u pričaonici putem apli-
kacije Zoom te se pridružili nacionalnom 
programu Živjeti zdravo obilježivši Tjedan 

zdravlja u vrtiću. Starija skupina Cvjetići 
uključila se i u međunarodnu inicijativu 
Preschool postcard exchange, što im je 
omogućilo razmjenjivanje razglednica s 
vršnjacima iz Kanade, Australije, SAD-a i 
Velike Britanije.

Naglasak u radu stavljen na obitelj
DJEČJI VRTIĆ SVETOG JOSIPA

DJEČJI VRTIĆ „IGRA“

DJEČJI VRTIĆ „SMIJEŠAK“

Aktivnost tkanja u okviru 
projekta Tradicija našeg kraja

Briga o okolišu na vrtićkom igralištu

Mališani iz Svetog Josipa vježbali u sklopu Europskog tjedna mobilnosti

U VRTIĆU PROMIČU ZDRAV ŽIVOT I KREATIVNOST

SMJEŠKIĆI SU AKTIVNI TIJEKOM CIJELE GODINE

Igra s kukuruzom uvijek je zanimljiva

Vrtićarci zasadili tratinčice
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Najbolji učitelji dobili vrijedne nagrade

DOMINIK UDOVIČIĆ, PRVAŠIĆ ZA 
KOJEG SE NASTAVA PROVODI U KUĆI

NEPRESTANO ULAGANJE U OBRAZOVANJE

POSEBAN KOPRIVNIČKI OSNOVAC

Grad je tradicionalno u povodu 
obilježavanja Svjetskog dana uči-
telja nagradio najbolje učitelje u 
protekloj školskoj godini te za njih 
organizirao prijem. 
Najboljim učiteljima prema odlu-
kama učiteljskih i nastavničkih vi-
jeća pojedinih škola proglašene su 

Martina Kobaš, učiteljica engle-
skog jezika u Osnovnoj školi „An-
tun Nemčić Gostovinski“, Sanja 
Pakasin, učiteljica likovne kulture 
u Osnovnoj školi „Braća Radić“, 
Tijana Martić, učiteljica tehničke 
kulture u Osnovnoj školi „Đuro 
Ester“, Ljubica Živko, edukacijska 

rehabilitatorica u Centru za odgoj, 
obrazovanje i rehabilitaciju „Po-
dravsko sunce“, i Maja Petrović, 
profesorica klavira u Umjetničkoj 
školi „Fortunat Pintarić“.
Za njih je Grad ove godine osigu-
rao po 2000 kuna novčane nagra-
de.

Dominik Udovičić (8) jedini je učenik ko-
privničkih osnovnih škola za kojeg se na-
stava provodi u kući. Ovaj zaigrani, rado-
znali prvašić voli druženje, igru, učenje i 
prijatelje, ali nažalost zbog rijetke bolesti 
u školu ne može. Sindrom PEPD (sindrom 
ekstremno jake paroksizmalne boli) dija-
gnosticiran mu je nekoliko mjeseci nakon 
rođenja. Bolest je toliko rijetka da je on 
jedini i prvi takav pacijent u Hrvatskoj, a 
u cijelom svijetu registrirano je manje od 
stotinu takvih pacijenata. Dominik neko-
liko puta tijekom dana ima iznimno jake 
bolove koje mu primjerice mogu izazvati 
kihanje, kašljanje, oblačenje i slično. Bo-
love mu može izazvati i okruženje, odno-
sno dodir drugih, hladni vjetar, iznenadni 
glasni zvukovi… Upravo zato obrazovanje 
u školi za njega je nemoguće.
Unatoč tome što nastavu ima u kući vo-

lje za rad i učenje mu ne nedostaje. Pr-
vih dana nastave s nestrpljenjem je svoju 
učiteljicu Narcisu Kolar iz Osnovne škole 
„Braća Radić“ dočekivao na ulici. A kad bi 
došla, osmijeh nije skidao s lica.
Kod kuće je jedna prostorija pretvorena u 
učionicu za Dominika i u njoj on s učitelji-
com Narcisom uči sve što i njegovi vršnja-
ci. Također, u njegov dom dolazi i učiteljica 
engleskog jezika Ana Posavec Strnad.

Bez obzira što nije u školi, sa svojim 1. d 
razredom povezan je zahvaljujući učitelji-
ci. Naime, ona redovno Dominiku putem 
videa prenosi sve što se na nastavi doga-
đa, a i učenicima u razredu prenosi što 
Dominik radi.
Dominik je doista poseban i nevjerojatno 
hrabar. I nakon najjačih bolova, on ustaje 
te s bratom, bratićima i sestričnama slo-
bodno vrijeme provodi u igri.

Nova kuhinja i blagovaonica u PŠ Vinica

Najbolji učitelji dobili su novčanu nagradu u iznosu 2000 kuna

Grad je i ove godine tradicional-
no nastavio s projektom besplat-
nih bilježnica za sve koprivničke 
osnovnoškolce. Besplatni paketi 
udžbenika, radnih bilježnica i obič-
nih bilježnica osigurani su za 2434 
učenika, od čega je 279 prvašića.
Gradu su ove godine partneri na 

ovome projektu bili: Podravka, 
Radnik, Podravska banka, Komu-
nalac, Koming, Koprivničke vode, 
OTP banka, Tehnix, Vemo trade, 
Hartmann, Belupo i PRO-PING. 
Tiskano je 42 460 bilježnica, a za 
neke od njih su grafička rješenja 
dali lokalni umjetnici Zvonimir 

Haramija, Iva Bolfek i Andreja Živ-
ko. Ukupna vrijednost projekta 
besplatnih bilježnica je 200 tisuća 
kuna, dok je za radne bilježnice iz-
dvojeno 729 tisuća kuna. Iva Bolfek 
izradila je ilustraciju za majice koje 
su na početku školske godine dobi-
li svi prvašići.

Područna škola Vinica dobila je novu bla-
govaonicu, a opremljena je i kuhinja te su 
uređeni sanitarni čvorovi. U ovoj se školi 
tako sada može pripremati i posluživati 
hrana pa je mališanima omogućen sva-

kodnevni topli obrok. Grad je za potpuno 
uređenje novog objekta uz školu, u kojem 
se nalaze blagovaonica i kuhinja, izdvojio 
1,2 milijuna kuna. 

UDŽBENICI, RADNE BILJEŽNICE I BILJEŽNICE 
SVIM KOPRIVNIČKIM OSNOVNOŠKOLCIMA

I OVE ŠKOLSKE GODINE

Ove godine učenicima je podijeljeno 42 460 bilježnica

Sindrom ekstremno 
jake paroksizmalne boli 
dijagnosticiran mu je 
nekoliko mjeseci nakon 
rođenja. Bolest je toliko 
rijetka da je on jedini i prvi 
takav pacijent u Hrvatskoj

Područna škola u Starigradu krajem ljeta 
dobila je novu pristupnu rampu i drvenu 
nadstrešnicu pokrivenu crijepom. Uređe-
ne su stepenice i podest ulaza u područnu 
školu uz sjeverozapadno pročelje, a ure-
đen je i pješački prilaz s betonskim oploč-
nicima. Radovi su vrijedni 135 tisuća kuna. 

Nova nadstrešnica 
i pristupna rampa 
u PŠ Starigrad

Zahvaljujući 
učiteljici Narcisi 
Kolar, Dominik 
je povezan sa 
svojim razredom
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Osnovna škola „Braća Radić“ prote-
kle je godine uspješno provodila ak-
tivnosti koje su poticale razvoj uče-
ničkih kompetencija, znanja i vještina. 
Škola je postala centar izvrsno-
sti u području povijesti i geogra-
fije, a nadareni učenici koprivnič-
kih osnovnih škola sudjelovali su u 
radionicama u kojima se koriste suvreme-

ni edukacijski materijali nabavljeni za po-
trebe provedbe projekta Knowledge Well. 
Učenici su istaknuli ekološku osviješte-
nost pa su tako polaznici likovne grupe 
izradili lik Orašara koristeći otpadne ma-
terijale, za što su primili nagradu Fonda 
za zaštitu okoliša i energetsku učinkovi-
tost. Uređen je i okoliš škole, napravljena 
je nadstrešnica za bicikle, kućice za ptice 

i kukce, izrađene su visoke gredice i po-
sađeno povrće te su iscrtani poligoni za 
igru u dvorištu matične škole. Također, 
nabavljena je nova informatička oprema 
i namještaj, što je popratilo i uvođenje 
nastave informatike od prvog razreda. 
Vrijedna investicija napravljena je i u PŠ 
Starigrad, gdje je izrađena nadstrešni-

ca te rampa za osobe s invaliditetom.  
Ostvarena je bogata kulturna i javna 
djelatnost škole, vrijedan humanitar-
ni rad, provedeni su mnogobrojni pro-
jekti edukativnog karaktera, surađiva-
lo se s ostalim koprivničkim osnovnim 
školama te mađarskim partnerima. 
Osnovna škola „Braća Radić“ jedina je s 
područja Koprivničko-križevačke župa-
nije koja je sudjelovala u velikom nacio-
nalnom istraživanju Nacionalno praćenje 
učinaka pandemije bolesti COVID-19 na 
sustav odgoja i obrazovanja u RH. Tako-
đer, prva su osnovna škola u županiji koja 
je stekla status „Sigurna škola“.

Dva velika događaja obilježila su godinu 
Osnovne škole „Đuro Ester“ - izgradnja 
nove sportske dvorane „Vinko Zember“ i 
dobivanje dijamantnog statusa Međuna-
rodne ekoškole. Osim toga, rekonstruk-
cijom PŠ Vinica učenici su dobili kuhinju 
i blagovaonicu, a važna prigoda bila je i 
svečana promocija knjige Svijet oko nas: 
Rad s darovitim učenicima u Osnovnoj 
školi „Đuro Ester“.
U školi su provodili Erasmus+ projekt The 
Challenge of Being Happy in a European 
Society. Učenici su proveli istraživanja o 

zadovoljstvu građana kvalitetom života i 
životnim standardom te surađivali s vrš-
njacima iz Njemačke, Portugala i Šved-
ske. Polaznici Novinarske grupe sudjelo-
vali su u eTwinning projektu Mladi novinari 
danas – odgovorni digitalni građani sutra 
2, koji je nagrađen europskom oznakom 
kvalitete. U Godini čitanja povezali su se s 
vršnjacima iz OŠ Olge Meglič Ptuj u pro-
jektu Čitanje ne poznaje granice / Branje 
ne pozna meja. Stvaralački i kreativni rad 
učenika predstavljen je na brojnim izlož-
bama, a učenici su i humanitarno djelovali 
surađujući s Gradskim društvom Crvenog 
križa i Udrugom Šinterice dobrog srca. 
Brojne datume i prigode protekle su godi-
ne obilježili virtualnim priredbama i izlož-

bama na svom YouTube kanalu, primjeri-
ce Našem gradu Koprivnici za rođendan, 
Vukovaru i Škabrnji u spomen, blagdan 
sv. Nikole, Božić, Svjetski dan voda, Dan 
planeta Zemlje, Majčin dan i Dan obitelji, 
a videopriredbom obilježen je i Dan škole 
2021.

Nabavljena je nova informatička 
oprema i namještaj, što je 
popratilo i uvođenje nastave 
informatike od prvog razreda

Brojne datume i 
prigode protekle 

su godine obilježili 
virtualnim 

priredbama i 
izložbama na svom 

YouTube kanalu

Novi centar izvrsnosti i status 
sigurne škole u izazovnoj godini

Dobili novu sportsku dvoranu 
i dijamantni status ekoškole

Radionice uz suvremene edukacijske materijale

OSNOVNA ŠKOLA „BRAĆA RADIĆ“

OSNOVNA ŠKOLA „ĐURO ESTER”
Obrazovanje

Ostvarena je bogata kulturna i javna djelatnost škole, 
vrijedan humanitarni rad, provedeni su mnogobrojni 
projekti edukativnog karaktera, surađivalo se s ostalim 
koprivničkim osnovnim školama te mađarskim partnerima

Rekonstrukcijom PŠ Vinica 
učenici su dobili školsku 
kuhinju i blagovaonicu

Učenici brinu za visoke gredice 
i uče o očuvanju okoliša U PŠ Vinica održan je festival slikovnica

Učenici su dobili dvoranu za tjelesni, priredbe i događanja
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OSNOVNA ŠKOLA „ANTUN NEMČIĆ GOSTOVINSKI“

Učenici u Reki učili su glagoljicu

Osnovna škola „Antun Nemčić Gosto-
vinski“ nositelj je statusa Međunarodne  
ekoškole s dijamantnim certifikatom. 
Više od 50 godina izdaje školski list „Kri-
jesnice“ koji bilježi sve važne događaje u 
školi. Škola se i u ovoj godini može po-
hvaliti rezultatima rada svojih učenika i 
nastavnika. Najboljim učenikom škole 
proglašen je Marko Kovač, a najboljom 
učiteljicom Martina Kobaš. Ponosni su 
i na činjenicu da je dječji gradonačelnik 
Gregor Gašparić njihov učenik, a prošle 
je godine ravnateljica Gordana Gazdić Bu-
hanec zaslužila Medalju Grada Koprivnice 

za doprinos razvoju odgoja i obrazovanja.
Učenici su sudjelovali na brojnim natje-
canjima. Pet učenika plasiralo se na dr-
žavnu poluzavršnicu natjecanja HIPPO, 
a značajno je i sudjelovanje učenika na 
državnim natjecanjima iz povijesti, fizike, 
informatike, kemije, natjecanju mladih 
tehničara te smotri učeničkog zadrugar-
stva. Učenici su na natjecanju Euromath 
zauzeli prva tri mjesta. 
Sudjeluju u raznovrsnim izvannastavnim 
aktivnostima, a škola provodi brojne pro-
jekte, primjerce Lora i Knowledge Well. 
Erasmus+ sastavni je dio kurikula jer uči-

telji ove škole vole podučavati, ali i učiti.
Nemčići su završili KA2 projekt Znam 
odakle sam u suradnji sa školama iz Polj-
ske, Mađarske, Italije, Grčke i Španjolske. 
Dojmove na sve sudionike ostavile su mo-
bilnosti u partnerske zemlje koje su se 
ipak uspjele realizirati iako su se održava-
le i virtualno. U srpnju i kolovozu putovalo 
se u Italiju i Poljsku. 
Osim ovog projekta, koji je uključivao 
mobilnosti učenika, učitelji su radili i na 
svojem profesionalnom usavršavanju u 
sklopu projekta Perpetuum Mobile: Evo-
lucija, a započeo je treći Erasmus+ projekt 
Perpetuum Mobile: Krug vrlina. Prihvaćen 
je te s najboljim bodovima ocijenjen i naj-
noviji Erasmus+ projekt Novi krug: Prigrli 
izazov koji će se početi provoditi iduće 
školske godine. Do sada je škola priho-
dovala 550 tisuća kuna za provedbu Era-
smus+ projekata.

Iza ‘Nemčića’ je godina ispunjena 
vrhunskim rezultatima

Učitelji rado sudjeluju u Erasmus+ projektima

Aktivnosti i projekte u Centru za odgoj i ob-
razovanje Podravsko sunce u izazovnoj su 
školskoj godini provodili koliko god je bilo 
moguće, a često i virtualnim putem. Na taj 
je način obilježen Dan škole, održavane su 
priredbe i radionice, druženja s vanjskim 
suradnicima i prijateljima. Centru kao par-
tnerskoj ustanovi odobren je Erasmus+ 
projekt Stvaranje inkluzivnih puteva, u ko-
jemu je ostvareno partnerstvo s četiri škole 
iz tri zemlje EU – Poljske, Španjolske i Hr-
vatske. Cilj mu je jačati kapacitete učitelja 
koji rade u posebnim odgojno-obrazovnim 
ustanovama, razmijeniti iskustva, una-
prijediti socijalne i svakodnevne vještine 
učenika te stvoriti inkluzivnu platformu 
podrške u provođenju odgojno-obrazovnih 
programa, ali i u prelasku učenika u svijet 
rada i radnog osposobljavanja.
Virtualno je škola sudjelovala i na među-

narodnoj smotri Upoznaj me za stolom s 
temom Kolačić prijateljstva, na kojoj su 
se učenici predstavili tradicionalnom zle-
vankom. Škola je nagrađena godišnjom 
zalihom voća i povrća zahvaljujući svom 
videu napravljenom za projekt Kaufland 
škola voća i povrća. Također, uključili su 
se i u projekt Podrška ostvarenju jedna-
kih mogućnosti u obrazovanju za učenike 
s teškoćama u razvoju kojemu je zadatak 
opremanje ustanova pomoćnim tehnolo-

gijama i obrazovanje za njihovo korištenje. 
Ove je godine prvi put omogućen patronaž-
ni oblik rada usluge rane intervencije, u 
kojoj edukacijske rehabilitatorice odlaze u 
domove djece i tamo rade s njima i njihovim 
obiteljima. Za potrebe takvog rada kupljeno 
je novo službeno vozilo zahvaljujući vrijed-
nim donacijama.

COOR PODRAVSKO SUNCE

Provedene su brojne zanimljive aktivnosti

PRVI PUT OMOGUĆEN 
ODLAZAK REHABILITATORICA 
U DOMOVE UČENIKA I OBITELJI

Obrazovanje

Centru kao partnerskoj 
ustanovi odobren je 

Erasmus+ projekt Stvaranje 
inkluzivnih puteva, u 
kojemu je ostvareno 

partnerstvo s četiri škole 
iz tri zemlje EU – Poljske, 

Španjolske i Hrvatske

Centar se uključio u projekt 
Podrška ostvarenju jednakih 
mogućnosti u obrazovanju 
za učenike s teškoćama u 
razvoju kojemu je zadatak 

opremanje ustanova pomoćnim 
tehnologijama i obrazovanje za 

njihovo korištenje

Stvaranje inkluzivnih puteva projekt je u kojemu se surađuje sa školama iz EU

Novo vozilo od iznimnog je 
značaja za pružanje usluga

Obrazovanje

Projekt Lora
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UMJETNIČKA ŠKOLA 
FORTUNAT PINTARIĆ

Glazba i glazbena umjetnost te ples i 
plesna umjetnost važni su čimbenici kul-
turnog identiteta grada, a Umjetnička 
škola Fortunat Pintarić daje veliki udio 
u uspjehu Koprivnice na tom području. 
U protekloj školskoj godini mnogi učenici 
osvajali su nagrade na natjecanjima. Kla-
viristi su osvojili šest prvih i sedam drugih 
nagrada, od Križevaca do Smedereva, gi-
taristi četiri druge nagrade na Bistričkom 
zvukoliku i Zagrebačkom guitar festu, a 
velike uspjehe postigli su učenici plesa i 
pjevanja.  Na 59. hrvatskom regionalnom 
natjecanju učenika i studenata glazbe 
i plesa na državno natjecanje plasirale 
su se četiri plesačice suvremenog ple-
sa i jedna pjevačica odjela solo pjevanja. 
Osvojili su tri prve i dvije druge nagrade. 
Škola je bila vrlo aktivna i u pandemij-
skim okolnostima te je putem svog 

YouTube kanala predstavljala rad svo-
jih učenika. Organiziran je niz jav-
nih, internih produkcija i koncerata od 
kojih su najpoznatiji Saks Koprivni-
ca i Musicorumm MasterWeek No.2. 
Ugostili su putem radionica i koncerata 
Splitski gitaristički kvartet i Zagrebački 
kvartet saksofona te organizirali semina-
re vrsnih glazbenih pedagoga za učenike i 
profesore. Učenici su, kao i dosad, svojim 
programima sudjelovali na svim važnijim 
proslavama i manifestacijama grada i žu-
panije. Djelovanje škole proširilo se i na 
druge sredine pa je tako djelovanje područ-

nih odjela Virje i Đurđevac obogatilo nji-
hova događanja i kulturne manifestacije. 
Umjetnička škola u svojim planovima i 
programima i dalje namjerava biti vodeći 
čimbenik kulture grada.

Suvremeni ples jedna je od perjanica Umjetničke škole

Godina je bila bogata aktivnostima unatoč otežanim okolnostima

Srednja škola Koprivnica uspješno se pri-
lagodila izazovnoj godini koja je za njima. 
Osim bogate kulturne i javne djelatnosti, 
Škola sudjeluje u Erasmus+ projektima. 
U svibnju su prvi put bili domaćini virtual-
ne mobilnosti Erasmus+ projekta Među-
narodno povezivanje vježbeničkih tvrtki, u 
kojem su sudjelovale partnerske zemlje 
Slovačka, Italija i Španjolska, a iz Srednje 
škole sudjelovalo je 18 učenika te četiri 
nastavnika. 
Također, nastavnice D. Ivaniš Sikavica i M. 
Alvađ sa svojim su učenicama sudjelovale 
u još jednom zanimljivom Erasmus+ pro-
jektu, PRO-YOUTH projektu Zaklade Zna-
nje na djelu, u sklopu kojega su učenice 
snimile kratki promotivni video koji pred-
stavlja Koprivnicu kao grad za mlade. 
Uloženo je i u opremanje i obnovu škole. 
Učionice su opremljene didaktičko-me-
todičkom i informatičkom opremom, 
uveden je sustav vanjskog videonadzo-
ra te su ugrađena nova rasvjetna tijela 

u holu škole. Školska knjižnica obo-
gaćena je novim naslovima, a kuplje-
ni su i udžbenici za učenike slabijeg 

imovinskog stanja. Prvi je put upisana 
generacija kemijskih tehničara, novo-
ga zanimanja dostupnog učenicima. 
Brojni su uspjesi učenika na natjeca-
njima. Na međunarodnom natjecanju 
Centropa za kratki videouradak Židovsko 
groblje u Koprivnici učenici i mentorica 
M. Gabelica osvojili su treće mjesto. 

Na Državnom natjecanju WorldSkills 
2021. fizioterapeutski tehničar K. Špeh 
osvojio je peto mjesto, na županijskom 
natjecanju iz biologije učenica M. Šve-
gović bila je druga, dok je na županijskoj 
razini natjecanja iz njemačkog jezika  A. 
G. Hrženjak osvojio prvo, a S. Savić treće 
mjesto. Na natječaju Moja županija bez 
korupcije učenici su osvojili prvo i treće 
mjesto.

SREDNJA ŠKOLA KOPRIVNICA

Prvi put domaćini Erasmus+ 
mobilnosti, uveli i novo zanimanje

VAŽAN KOTAČIĆ U UMJETNIČKOM 
I VIZIONARSKOM ŽIVOTU GRADA

Obrazovanje

Djelovanje škole proširilo 
se i na druge sredine 

pa je tako djelovanjem 
područnih odjela Virje 

i Đurđevac obogatila 
njihova događanja i 

kulturne manifestacije

Školska knjižnica 
obogaćena je novim 

naslovima, a kupljeni su 
i udžbenici za učenike 

slabijeg imovinskog stanja

Škola je bila 
vrlo aktivna i u 
pandemijskim 

okolnostima te je 
putem svog YouTube 
kanala predstavljala 

rad svojih učenika

Na natjecanju WorldSkills Croatia sudjelovao je 
Karlo Špeh, a mentorica mu je bila Ana Prentašić

Učenica Marija Švegović s mentoricom Željkom 
Razman bila je uspješna na natjecanju iz biologije

Prvi je put upisana generacija 
kemijskih tehničara, novoga 
zanimanja dostupnog učenicima
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OBRTNIČKA ŠKOLA KOPRIVNICA

Obrtnička škola Koprivnica i ove se go-
dine može pohvaliti brojnim uspjesima 
i aktivnostima. U ožujku je škola primi-
la Erasmus+ akreditaciju u strukovnom 
obrazovanju i osposobljavanju za novo 
programsko razdoblje Erasmusa od 
2021. do 2027. godine, što će učenicima 
omogućiti nove odlaske na usavršava-
nje u inozemstvo. U svibnju je prijav-
ljen najvredniji projekt škole do sada, 
Erasmus projekt koji uključuje mobil-
nost 39 učenika i petero nastavnika, za 
koji je odobreno oko 1,2 milijuna kuna. 
Učenici su postigli odlične uspjehe na ra-
znim natjecanjima. Drugo mjesto na na-
tječaju u sklopu projekta Budi NEovisan 
osvojila je peteročlana ekipa smjera teh-

ničar za računalstvo, pod mentorstvom 
prof. Dubravke Jakupec, za film Krivo 
rješenje. Na natjecanju iz robotike na 
njemačkom jeziku Kroatische CLIL-Ro-
botik-Meisterschaft 2020 četvero učenika 
pod mentorstvom prof. Kristine Kola-
rić-Varga osvojilo je četvrto mjesto. Benja-
min Zrakić, pod vodstvom mentora Svena 
Tintora, osvojio je prvo mjesto na Županij-
skom natjecanju iz engleskog jezika. Na 
Državnome natjecanju Worldskills Cro-
atia 2021., najvećem natjecanju učenika 
strukovnih škola u Hrvatskoj, Matija Šte-
fotić i Dominik Vuljak pod vodstvom men-

tora Emila Goluba osvojili su treće mjesto. 
Važno je spomenuti i projekt Regional-
nog centra kompetentnosti, koji je nakon 
odrađenih početnih aktivnosti, odabira 
izvođača radova, sastanaka i potpisivanja 
ugovora izrade potrebnih standarda i ku-
rikuluma, u fazi gradnje.

GODINA OBILJEŽENA USPJESIMA 
I NAJVEĆIM PROJEKTOM DO SADA

Škola se dograđuje u sklopu projekta Regionalni centar kompetentnosti

Učenici i mentorica nagrađeni za film Krivo rješenje

Važno je spomenuti i 
projekt Regionalnog 

centra kompetentnosti, 
koji je nakon odrađenih 

početnih aktivnosti, 
sastanaka i potpisivanja 

ugovora izrade potrebnih 
standarda i kurikuluma, u 

fazi gradnje

U svibnju je prijavljen najvredniji 
projekt škole do sada, Erasmus 
projekt koji uključuje mobilnost 39 
učenika i petero nastavnika, za koji 
je odobreno oko 1,2 milijuna kuna

GIMNAZIJA „FRAN GALOVIĆ“ KOPRIVNICA

Protekla godina bila je uspješna za ko-
privničke gimnazijalce.  Gimnazija „Fran 
Galović“ Koprivnica je od veljače nositelj 
Erasmus akreditacije, kao jedna od četiri 
srednje škole u Hrvatskoj koje su je do-
bile. To znači da će Gimnazija do 2027. 
godine imati pristup brzom postupku 
financiranja, odnosno da će učenici i na-
stavnici i ubuduće imati prilike predstav-
ljati Koprivnicu i Hrvatsku tijekom rada na 
raznim projektnim temama s vršnjacima 
iz Europske unije. 

Za nastavnike su ovo otvorena vrata pre-
ma inovativnom obliku projektne nastave, 
a također i prema stručnom usavršava-
nju i učenju iz primjera dobre prakse u 
europskim školama. Trenutno 20 profe-
sora i oko 100 učenika škole radi na šest 
Erasmus projekata, desetak eTwinning 
projekata i jednom INTERREG projektu. 
Gimnazija je u protekloj godini nastavila 

uspješnu suradnju s Goethe Institutom 
i lobističkom udrugom GEKOMA, što je 
rezultiralo stručnim usavršavanjem i mo-
bilnostima učenika i profesora te boljom 
vidljivošću škole. 
Proteklu godinu obilježile su brojne na-
grade i priznanja koja su dobili učenici i 

profesori te napredovanja u struci, čime 
je prepoznatljiva u gradu te nacionalnom 
i europskom okruženju. Naša je gimna-
zija i dalje Europska točka za darovite, 
e-Twinning škola, PASCH škola, e-Škola, 
te STEMI Škola budućnosti.

Nova Erasmus akreditacija 
osigurava velike prilike za napredak

Gimnazijalci njeguju međunarodna prijateljstva

Jedan od Erasmus+ projekata

Proteklu godina obilježile 
su brojne nagrade i 

priznanja koja su dobili 
učenici i profesori te 

napredovanja u struci

Trenutno 20 profesora i 
oko 100 učenika škole radi 
na šest Erasmus projekata, 
desetak eTwinning projekata 
i jednom INTERREG projektu

Obrazovanje
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Godinu Sveučilišta Sjever obilježili 
su brojni projekti u suradnji sa svjet-
skim, europskim i hrvatskim partneri-
ma iz gospodarstva, znanosti i kulture. 
Sveučilište se nastavilo razvijati kao par-
tner u raznim područjima društva. Na-
stavljena je suradnja s Gradom Kopriv-
nicom u nekoliko projekata, kao nositelj 
ušlo je u projekt Nacionalne zaklade za 

znanost i druge projekte na nacionalnoj 
razini, postalo je član Europskog udru-
ženja sveučilišta, domaćin je znan-
stvenih konferencija i skupova, razvija   
projekte s gospodarstvom, a njeguje i 
umjetničku djelatnost studenata i na-
stavnika. Obranjena je prva doktorska 
disertacija u Koprivnici, završena prva 
faza obnove zgrade Prehrambene teh-
nologije i pokrenut preddiplomski studij 
Računarstvo i informatika u Đurđevcu. 
Rekordan je broj studenata upisanih 
u prvu godinu te sada Sveučilište Sje-

ver broji više od 5000 studenata u Ko-
privnici i Varaždinu. Time je postalo 
najveće integrirano sveučilište u Hr-
vatskoj, odnosno peto po broju stu-
denata od svih hrvatskih sveučilišta. 
Sveučilište raste i po broju studijskih pro-
grama. Tako su ove godine u Varaždinu 
pokrenuta dva preddiplomska studijska 
programa, Glazba i mediji i Geodezija i 
geomatika, u Koprivnici preddiplomski 
studij Zaštita okoliša, recikliranje i amba-
laža te već spomenuti preddiplomski stu-
dij Računarstvo i informatika u Đurđevcu. 
Potrebu za novim prostorima namjera-
vaju zadovoljiti drugom fazom obnove i 
opremanja zgrade Prehrambene tehno-
logije, za što su osigurana sredstva, čime 
će se dodatno podići kvaliteta nastave i 
studentski standard.

SVEUČILIŠTE SJEVER

Rekordnim upisima postali najveće 
integrirano sveučilište u Hrvatskoj

Sveučilište se nastavilo 
razvijati kao partner u 

raznim područjima društva

Dobivena je i suglasnost za 
provedbu programa osnovnog 

obrazovanja odraslih

Sve je više studenata zainteresirano za studiranje u Koprivnici

Pučko otvoreno učilište odradilo je niz 
programa, tečajeva i radionica za 453 
polaznika iako u prvom tromjesečju ove 
godine nije bilo kontaktne nastave. Pro-
veli su dopunsku izobrazbu o sigurnom 
rukovanju pesticidima i pravilnoj primjeni 
pesticida za 226 polaznika te radionice o 
zdravoj prehrani u okviru projekta KUPID 
za 145 sudionika. U suradnji s Fakultetom 
za odgojne i obrazovne znanosti u Osijeku 
provodi se Pedagoško-psihološka i didak-

tičko-metodička izobrazba. Provedeni su i 
programi osposobljavanja za knjigovođe, 
računalne operatere i njegovateljice stari-
jih i nemoćnih osoba te edukacija uvođenja 
u rad pomoćnika u nastavi za 12 polaznika 
iz Koprivnice i Đurđevca. Uspješno je pro-
veden tečaj krojenja i šivanja za devet pola-
znica koje su organizirale i izložbu odjevnih 
predmeta izrađenih na tečaju, a trenutno 
tečaj pohađa nova grupa. U prosincu 2020. 

godine dobili su suglasnost za provedbu 
programa osnovnog obrazovanja odraslih 
pa je do kraja srpnja provedena nastava 
od 5. do 8. razreda za 38 polaznika, dok 
je u drugom ciklusu nastava organizirana 
samo za 5. razred. Obilježen je 15. Tjedan 
cjeloživotnog učenja u kojemu je Pučko 
otvoreno učilište bilo regionalni koordina-
tor za Varaždinsku, Međimursku i Kopriv-
ničko-križevačku županiju.

Međunarodna suradnja POU Koprivnica 
ove je godine dosegla svoj vrhunac pro-
vedbom šest europskih projekata s par-
tnerima iz Mađarske, Slovenije, Grčke, 
Estonije, Nizozemske i Cipra.
Najvažniji je projekt „EDU Roma“, pri-
javljen u okviru Interreg V-A programa 
suradnje Mađarska-Hrvatska vrijedan 
gotovo 250 tisuća eura. POU Koprivnica 
nositelj je ovoga projekta kojemu je cilj 
pomoći romskoj populaciji s obje strane 
granice u rješavanju problema suživo-
ta s većinskim stanovništvom i olakšati 
romskoj djeci ulazak u obrazovni sustav. 
Projekt se provodi u partnerstvu s Obrt-
ničkom školom Koprivnica, mađarskom 
nevladinom organizacijom Láthatár 

Közhasznú Egyesület te mađarskom 
školom Cigány Szociális és Művelődési 
Módszertani Bázis. U okviru ovog projek-

ta obnovljeno je unutarnje dvorište Do-
moljuba koje će se koristiti za projektne 
aktivnosti.

Obrazovanje

ČAK 453 OSOBE EDUCIRALE SU SE 
U PUČKOM OTVORENOM UČILIŠTU

CJELOŽIVOTNO OBRAZOVANJE

Brojni tečajevi, radionice i izobrazbe 
u Pučkom otvorenom učilištu

Primjer dobre prakse predstavljen na Cipru

Zgrada Prehrambene tehnologije prošla je prvu fazu obnove

Potrebu za novim 
prostorima namjeravaju 
zadovoljiti drugom fazom 
obnove i opremanja zgrade 
Prehrambene tehnologije

Najuspješnija godina 
međunarodne suradnje 
POU Koprivnica
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HGSS je protekle godine obilježio 70 
godina od osnutka, a s obzirom na 
pandemijske okolnosti, ta je obljet-
nica proslavljena radno. Spašavate-
ljice i spašavatelji, uz svoje redovne 
aktivnosti potraga i spašavanja, 

svoje su snage stavili na raspolaga-
nje regionalnim i lokalnim stožeri-
ma Civilne zaštite.
S 15 potražnih akcija, šest akci-
ja spašavanja, nizom dežursta-
va, osiguranja i edukacija, HGSS 
stanica Koprivnica u nepunih 10 
mjeseci 2021. godine bilježi više 
od 9000 sati volonterskog rada. 
Članstvo HGSS stanice Koprivnica 
čini 36 volontera, od toga je jedan 
gorski spašavatelj, tri su instrukto-
ra specijalnosti, komisija HGSS-a, 
11 spašavatelja i 21 pripravnik. 
Među aktivnim članovima, obuče-

nih za pružanje prve pomoći u ne-
urbanim i na teško pristupačnim 
terenima, djeluju jedan liječnik i tri 
medicinska radnika, a pet članova 
ima međunarodnu ITLS licencu. U 
svrhu potrage za nestalim osoba-
ma unutar stanice aktivno sudjeluju 
na tečajevima za voditelja potrage, 
kartografa, u formiranju je potraž-
ni tim K9, a djeluju dva licencirana 
rukovatelja te dva instruktora bes-
pilotnih sustava. HGSS stanica Ko-
privnica ima i jednog letača spaša-
vatelja te 17 spašavatelja na brzim 
vodama i poplavljenim područjima.

Koprivnički dobrovoljni vatrogasci pokazali 
su da su najspremnija i najbrojnija opera-
tivna snaga civilne zaštite brojnim aktivno-
stima vezanima uz potres na Banovini kra-
jem prošle godine. Članovi DVD-a i JVP-a 
Koprivnica, njih 16, istog su dana stigli na 
potresom pogođeno područje te sljedećih 
nekoliko tjedana pomagali kolegama na 
Banovini. Članice koprivničke Vatrogasne 
zajednice donirale su 25 000 kuna vrijed-
nu opremu tamošnjem DVD-u Mali Gra-
dac, a Zajednica je posredovala i prilikom 
pružanja pomoći slovenskih vatrogasaca 
kolegama na Banovini. Pet prikolica na-
bavljenih lani ove je godine nadograđeno i 
opremljeno vatrogasnom opremom i dano 
na korištenje dobrovoljnim društvima u 
Reki, Starigradu, Bakovčicama, Draga-
novcu i Jagnjedovcu, a ovu važnu investi-
ciju vrijednu 500 000 kuna financirao je 

Grad Koprivnica. Krajem veljače započelo 
je uklanjanje starih i opasnih dimnjaka 
na kućama i zgradama u Koprivnici, a do 
danas ih je uklonjeno dvjestotinjak. Uz to, 
svih 11 dobrovoljnih vatrogasnih društava 
i VZG izabralo je nova vodstva na izbornim 
skupštinama, a odrađeno je i pet smjena 
dislokacije sa po četiri vatrogasca na otoč-
ju Brijuni. Sva društva radila su na pro-
mociji vatrogastva u svojim sredinama te 
su se članovi uključili u akciju kolektivne 
sadnje stabala i dvije Zelene čistke. Mlade-
ži DVD-a Reka i Draganovec boravile su u 
Kampu vatrogasne mladeži Fažana, dok je 
ženska B ekipa DVD-a Draganovec nastu-
pila na Državnom natjecanju vatrogasaca 
u Varaždinu. Pripadnici društava od samog 
početka akcija cijepljenja protiv koronavi-
rusa sudjeluju u organizaciji i koordinaciji 
cijepljenja u dvorani Srednje škole.

Javna vatrogasna postrojba grada Ko-
privnice i ove je godine aktivno radila na 
požarnoj preventivi te edukaciji građana 
o važnosti zaštite od požara putem raznih 
aktivnosti poput vježbi, posjeta vrtića i 
škola te edukativnih članaka u medijima. 
Koprivnički profesionalni vatrogasci ove 
su godine do 1. listopada odradili 130 in-
tervencija, od čega 60 požara. Postrojbu 
od 1. srpnja vodi zapovjednica Jasminka 
Jakupec, i to kao prva žena u povijesti hr-
vatskog vatrogastva na ovoj važnoj i od-
govornoj zapovjedničkoj funkciji.
JVP Koprivnica u sklopu projekta Mo-
dernizacija vozila vatrogasnih postrojbi 
dobila je šumsko lako vozilo opremljeno 
suvremenom vatrogasnom opremom, 
koje će značajno doprinijeti učinkovitosti 
vatrogastva u gradu i županiji. Po četiri 
profesionalna vatrogasca i ove su godine 
u šest smjena provodili preventivnu pro-
tupožarnu zaštitu na Velikom Brijunu, a 
nastupili su i na ovogodišnjem Državnom 
natjecanju vatrogasaca u Varaždinu.

Koprivnički Crveni križ i njegovi vo-
lonteri u godini koju su obilježili 
koronavirus i potresi ponijeli su ve-
liki teret ublažavanja posljedica tih 
izvanrednih situacija. Nakon  potresa 
u Sisačko-moslavačkoj županiji, već 
31. prosinca 2020. godine prvi čla-
novi Interventnog tima otišli su na 
razrušeno područje kako bi pomogli 

Obilježavanje ovogodišnjeg Dana vatrogastva na Zrinskom trgu

Članovi HGSS-a vrijedno informiraju građane o sigurnosti

Civilno društvo

HRVATSKA GORSKA SLUŽBA SPAŠAVANJA

VATROGASNA ZAJEDNICA GRADA KOPRIVNICE

GRADSKO DRUŠTVO CR VENOG KRIŽA KOPRIVNICA

Uvijek spremni pomoći u svim 
uvjetima i na svakom terenu

Pokazali visoku razinu spremnosti 
za sve vrste ugroza i nepogoda

Jasminka Jakupec prva 
zapovjednica u povijesti 
hrvatskog vatrogastva

U TURBULEN TNOJ GODINI ISKAZALI SE 
POMAGANJEM POGOĐENIMA POTRESOM

JVP KOPRIVNICA

stanovnicima. Tamo su dijelili hranu i higi-
jenske potrepštine, sortirali humanitarnu 
pomoć u kampovima u Petrinji i Glini te 
obilazili ugrožene osobe i obitelji na terenu. 
U pogođena područja poslano je 11 tona 
donacija vrijednih više od 127 tisuća kuna. 
Dvadeset volontera odradilo je 610 sati 
pomažući tijekom cijepljenja protiv koro-
navirusa. Uz to, obavljali su i sve redovne 
djelatnosti, primjerice, organizirali tečaje-
ve prve pomoći te prikupljali i dijelili po-
moć u Socijalnoj samoposluzi. Nastavlje-
na je i tradicija uspješnosti darivanja krvi, 
u 2020. godini prikupljeno je 5066 doza. 

U srpnju 2020. godine počela je provedba 
projekta Centar za pomoć u kući Kopriv-
nica, a uskoro se očekuje početak gradnje 
objekta, za što je odobreno oko bespovrat-
nih 15 milijuna kuna iz Europskog fonda 
za regionalni razvoj. Projektni partner, 
Grad Koprivnica, darovao je zemljište za 
gradnju u Herešinskoj ulici, gdje će naj-
kasnije do 15. svibnja 2023. godine biti 
novi prostor kuhinje, dnevni boravak za 
umirovljenike i prihvatilište za beskućni-
ke. Uz to, nositelji su i partneri u nekoliko 
EU projekata, a provode i uspješan projekt 
Volonter penzioner.

Prikupljanje donacija u koprivničkoj 
vojarni za potresom razrušena područja

Nastavljena je i tradicija 
uspješnosti darivanja 
krvi, u 2020. godini 
prikupljeno je 5066 doza

HGSS Stanica Koprivnica 
u nepunih 10 mjeseci 2021. 
godine bilježi više od 9000 
sati volonterskog rada. 
Imaju 17 spašavatelja 
na brzim vodama i 
poplavljenim područjima, 
ali i letača spašavatelja

iz
vo

r:
 G

la
s P

od
ra

vi
ne

 i 
Pr

ig
or

ja

Volonteri su građanima 
olakšali snalaženje prilikom 

masovnih cijepljenja
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Udruge grada Koprivnice

Športska udruga 
slijepih KCKŽŽ Udruga Latice

Kulturno-umjetničko društvo Podravka Udruga slijepih Koprivničko-križevačke županije Hrvatsko planinarsko društvo ‘Bilo’

Klub za starije osobe Mariška

Udruga hrvatskih branitelja Klub 
61. lad Protuzračne obrane Koprivnica

Športska udruga tjelesnih invalida KoprivnicaUdruga Bolje sutra

Udruga volontera 
hospicijske i palijativne 
skrbi ‘Dignitate’
Udruga ‘Dignitate’ osnovana je s ciljem 
razvijanja i promoviranja palijativne skrbi 
te pružanja pomoći osobama kojima je po-
trebna hospicijska i palijativna skrb i njiho-
vim obiteljima. U partnerstvu s Klubom za 
starije osobe ‘Mariška’ provodi aktivnosti 
u sklopu projekta Zajedno u hospicijskoj i 
palijativnoj skrbi. Planira organizirati po-
sudionicu ortopedskih pomagala nami-
jenjenu isključivo osobama u potrebi za 
hospicijskom i palijativnom skrbi. 

Udruga osoba s 
invaliditetom ‘Bolje sutra’ 
grada Koprivnice 
Udruga osoba s invaliditetom ‘Bolje su-
tra’ grada Koprivnice provodila je projekt 
Biram zdravo, biram sigurno namijenjen 
edukaciji o važnosti očuvanja preostalog 
zdravlja kod osoba s invaliditetom koje 
boluju od kroničnih bolesti. Aktivnosti su 
bile usmjerene na pripremu jednostavnih 
obroka. Jedanaest članova sudjelovalo je 
na prvom nacionalnom gastro natjecanju 

‘Amorova žlica’ - za društvo jednakosti u 
Novom Marofu namijenjenom osobama s 
invaliditetom starijima od 17 godina, a pet 
ih je prošlo u polufinale. 

Športska udruga tjelesnih 
invalida Koprivnica
Športska udruga tjelesnih invalida Kopriv-
nica obilježila je Europski tjedan mobilno-
sti organiziranjem ‘pješačkog vlaka’ koje-
mu su se pridružili i članovi drugih udruga. 
Uslijedila je 13. utrka u invalidskim kolici-
ma u tri kategorije, a pobjednici su poka-
zali svoju okretnost i brzinu te promovirali 
važnost bavljenja sportom za osobe s in-
validitetom. 

Udruga ‘Latice’
Udruga za pomoć osobama s intelektual-
nim teškoćama ‘Latice’ trenutno ima 90 
korisnika. Organizira poludnevni boravak 
za starije od 21 godine, ljetne radionice, 
dežurstva za djecu s teškoćama tijekom 
cijele godine te psihosocijalnu podršku 
za roditelje. Trenutno provodi svoj prvi 
europski projekt pružanja usluga osobne 
asistencije, a partner je na još tri europ-
ska projekta. Ove je godine kupila vlastitu 

nekretninu te 50 roditelja sufinancira ratu 
kredita. Članovi Udruge senzibiliziraju lo-
kalnu zajednicu i ukazuju na velike moguć-
nosti osoba s intelektualnim teškoćama.  

Udruga za pomoć djeci 
s teškoćama u razvoju i 
osobama s invaliditetom 
‘LOKI’
Udruga za pomoć djeci s teškoćama u 
razvoju i osobama s invaliditetom ‘LOKI’ 
svoje aktivnosti u protekloj godini većinom 
je provodila na daljinu. Započela je provo-
đenje projekta Superučitelj u školi za sve 
kojemu je cilj ojačati kompetencije učitelja 
kako bi se povećala kvaliteta inkluzivnog 
odgojno-obrazovnog procesa, ali i života 
učenika s teškoćama te njihovih učitelja. 

Udruga žena s bolestima 
dojke Nada
Udruga žena s bolestima dojke Nada osno-
vana je s ciljem ranog otkrivanja raka doj-
ke, a trenutno ima 50 članica. Članice su 
obilježile Dan narcisa i Dan ružičaste vrpce 
te sudjelovale na stručnom putovanju u 
Trogir. Svojim aktivnostima potiču žene 
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Udruge grada Koprivnice

Udruga žena s bolestima dojke Nada Vokalni sastav „Olala“
Udruga hrvatskih vojnih 
invalida Domovinskog rata

na samopregled dojki, čime se smanjuje 
smrtnost žena, poboljšava kvaliteta života 
oboljelih te stvara navika samopregleda.

Društvo multiple skleroze 
Koprivničko-križevačke 
županije
Društvo multiple skleroze Koprivnič-
ko-križevačke županije provodi programe 
osobne asistencije za osobe s različitim 
vrstama i stupnjevima invaliditeta, kao i te-
rapiju ultrazvukom po Seltzeru. Članovi su 
obilježili Nacionalni dan multiple skleroze 
te jačali kapacitete Udruge, a Udruga je za 
svoje članove osigurala vitamine i brojne 
druge pogodnosti. 

Udruga invalida 
Koprivničko-križevačke 
županije
Udruga invalida Koprivničko-križevačke 
županije u ovoj godini provodi niz proje-
kata. Ističu se projekti Stižem po tebe, nisi 
sam 3 kojim je osiguran prijevoz starijih 
osoba i osoba s invaliditetom te projekt 
Zdraviji u vedrije dane. Izašao je i 20. broj 
glasila Vedriji dani. Trenutno oprema-
ju posudionicu ortopedskih i medicin-
skih pomagala za osobe s invaliditetom. 
Uspješno su završili projekt Osobna asi-
stencija - faza II., a  uslugu osobne asi-
stencije nastavljaju u projektu Osobna 
asistencija - faza III, dok europskim pro-
jektom Pružimo pomoć za lakši život 10 
žena vodi brigu o 60 korisnika. 

Klub za starije osobe 
‘Mariška’
Klub za starije osobe "Mariška" i u 2021. 
godini nastavio je s entuzijastičnim radom 
te povećanjem kvalitete života starijih 
osoba. Programom Pomoć u kući stari-
jim osobama osigurane su usluge pomo-
ći u kući za 156 korisnika, a programom 
Halo pomoć za starije osobe osigurana 
je cjelodnevna podrška za 50 korisnika u 

njihovom domu. Klub provodi drugu fazu 
projekta Ruka podrške te je na godinu 
dana zaposleno 35 žena iz kategorije teže 
zapošljivih osoba, čime je osigurana po-
drška za 224 korisnika. 

Udruga Podravkinih i ostalih 
umirovljenika Zlatna dob
Udruga Podravkinih i ostalih umirovljenika 
Zlatna dob svojim kreativnim radionicama 
sudjeluje na svim manifestacijama u Ko-
privnici. 
U svibnju je objavila autorsku pjesmu 
Uvijek sa srcem te peti nosač zvuka s au-
torskim pjesmama koji govori o životu u 
Podravini i njezinim običajima. Izvedbe 
autorskih pjesma članova Udruge ući će u 
trajnu kulturnu baštinu Podravine.

Udruga samaca Koprivničko-
križevačke županije
Udruga samaca Koprivničko-križevačke 
županije ove je godine obilježila 19. godiš-
njicu osnutka. Članovi svake godine sudje-
luju na brojnim manifestacijama u naše-
mu gradu, a članovi se druže međusobno, 
ali i s članovima prijateljskih udruga te u 
suradnji s njima organiziraju druženja. 

Mažoretkinje grada 
Koprivnice
Mažoretkinje grada Koprivnice čuvaju 
tradiciju mažoret plesa. Prilagodile su se 
epidemiološkoj situaciji pa su u ovoj godini 
plesale na igralištima i travnatim površi-
nama gradskog parka, a jedva su dočekale 
mogućnost treniranja u dvorani. Uspješno 
su sudjelovale na 24. prvenstvu Hrvatske 
na kojemu su ponosno nosile zastavu na-
šega grada te osvojile srebrnu i brončanu 
medalju. Obilježile su Majčin dan i ostvarile 
suradnju s Udrugom Kopriva. 

Kulturno-umjetničko 
društvo Podravka
Kulturno-umjetničko društvo Podravka 

u Koprivnici postoji od 1981. godine pod 
pokroviteljstvom Podravke, unutar njega 
djeluju likovna i literarna sekcija, ženski 
vokalni sastav te tamburaški orkestar koji 
je trenutno u mirovanju, a Društvo okuplja 
70-ak članova. U protekloj su godini odr-
žane promocije zajedničkog zbornika lite-
rarne i likovne sekcije ‘Podravka 72’ pod 
nazivom Srce na dlanu, članovi su postigli 
zapažene rezultate, održane su likovne 
kolonije i brojne druge aktivnosti s ciljem 
promicanja umjetnosti i umjetničkog izra-
žavanja. 

Udruga Vokalni  
sastav ‘Olala’
Udruga Vokalni sastav ‘Olala’ osnovana je 
u kolovozu 2019. godine, a trenutno je ak-
tivno 16 pjevača. Ove su godine sudjelovali 
na 22. županijskoj smotri pjevačkih zboro-
va i 18. županijskoj smotri malih vokalnih 
sastava u Đurđevcu. Marljivo rade i ne 
posustaju u želji da svoje talente i trud po-
kažu na raznim natjecanjima, smotrama i 
ostalim susretima.

Udruga Koprivkov svijet
Udruga Koprivkov svijet obilježila je 10 
godina djelovanja. Objavljena je knjiga 
Koprivko koja obuhvaća 12 priča u izdanju 
Europebooks na engleskom jeziku te tri 
nova nastavka Koprivka na hrvatskom je-
ziku. Autoru Branimiru Dolencu dodijelje-
na je prestižna švicarska nagrada za knji-
ževnost. Udruga je sudjelovala na brojnim 
manifestacijama, a održane su i predstave 
Koprivko spašava planet te Tko donosi naj-
ljepši dar - jaje, zeko ili dimnjačar.  

Udruga Podravska 
arheološka baština
U listopadu 2021. godine Udruga Podrav-
ska arheološka baština provela je probna 
arheološka iskopavanja na lokalitetu Trafo-
stanica. Pronađena je veća količina rimskih 
opeka i kamenja pa se pretpostavlja da se 
tamo krije veći zidani antički objekt. Istra-
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Udruge grada Koprivnice Udruge grada Koprivnice

Zajednica tehničke kulture Grada Koprivnice 
osnovana je 1995. godine, a danas u njezinom 
okviru djeluje osam klubova i četiri sekcije. U 
klubove spadaju: Astronomsko društvo Kopriv-
nica, Aeroklub „Krila Koprivnice“, Foto kino klub 
„Podravina“, Radio klub „Koprivnica“, Radio klub 

„Talan-co“, Ronilački klub „Šoderica“, Športska 
udruga slijepih Koprivničko-križevačke županije 
„Podravina“ te Zmajarski klub „Kampus“. Sek-
cije su: Kino sekcija „Mravec“, Sekcija robotike, 
Elektronička sekcija te Sekcija modelara.

Više od 25 godina 
okupljaju djecu i mlade 

i za njih organiziraju 
različite aktivnosti te 
pomažu u razvijanju 

lokalne zajednice

Astronomsko društvo Koprivnica ove 
je godine održalo nekoliko promatra-
nja neba te jedno gostovanje u školi 
u povodu Svjetskog tjedna svemira. 
Učenik Fabian Perošić nastupio je na 
Državnom natjecanju iz astronomije 
te osvojio peto mjesto. Društvo je na-

bavilo novu opremu koja će se dalje 
koristiti za popularizaciju astronomije 
te održava automatske meteorološke 
stanice u Koprivnici i priprema edu-
kativne i popularno-znanstvene ak-
tivnosti.

Djeca Kino sekcije „Mravec“ pod voditeljstvom 
učiteljica Karmen Bardek, Senke Pintarić i Mi-
haele Juriša svojim su dokumentarnim, igranim 
i animiranim filmovima i ove godine vrlo aktivno 
sudjelovala u kulturnoj i javnoj djelatnosti Ko-
privnice, naše županije, Hrvatske, Regije Sicilije, 
Poljske, Mađarske, Španjolske i Grčke.

Ove je godine radio klub izradio i stavio u funkciju 
antenu te je održan tečaj za radioamatere ope-
ratore P razreda. Ispit su položila tri kandidata, 
od toga jedan učenik osnovne škole. Glavna ak-
tivnost bila je održavanje radioamaterskih veza 
različitim vrstama rada, a posebno trenutno po-
pularnim digitalnim modom FT8.

Aeroklub Krila Koprivnice udruga je koja 
okuplja entuzijaste i ljubitelje zrakoplov-
nog sporta. U 2021. godini registrirali su 
školu za školovanje pilota jedrilica pa je 

uspješno provedena obuka za šest jedri-
ličara, a njih pet je već položilo praktičan 
ispit kod Hrvatske agencije za civilno zra-
koplovstvo. Klub trenutno ima 30 aktivnih 

članova i djeluje u području jedriličarstva 
te na uređenju i održavanju aerodroma 
Danica.

ASTRONOMSKO DRUŠTVO KOPRIVNICA

ZAJEDNICA TEHNIČKE KULTURE GRADA KOPRIVNICE

Radio klub ‘Talan-co’

AEROKLUB ‘KRILA KOPRIVNICE’

Kino sekcija ‘Mravec’

živanja su otkrila dijelove kasnoantičkog 
naselja smještenog u podnožju uzvišenja. 
Pronađeno je mnogo ulomaka keramičkih 
lonaca i nekoliko manjih svakodnevnih me-
talnih predmeta. Radi se o izuzetno značaj-
nim nalazima budući da je razdoblje kasne 
antike najturbulentnije, ali i najmanje istra-
ženo razdoblje kontinentalne Hrvatske.

Kreativna udruga Poklonček
Kreativna udruga Poklonček djeluje pet 
godina. Osnovana je kako bi se okupile 
osobe koje žele iskazati svoju kreativnost. 
Svoje radove članovi uspješno pokazuju 
i predstavljaju na manifestacijama u Ko-
privnici, ali i drugim mjestima. 

Odred izviđača ‘Kamengrad’
Odred izviđača ‘Kamengrad’ Koprivnica 
ove godine slavi 30 godina rada. Početkom 
godine u izviđačkoj kući formiran je Happy-
centar, mjesto na kojemu su građani mogli 
donirati nove igračke za djecu iz potresom 
pogođenih područja. Članovi su sudjelovali 
u Zelenoj čistki, obilježili su Noć knjige te 
organizirali Šatorijadu. Održani su i brojni 
izleti i logorovanja. 

Hrvatsko planinarsko 
društvo ‘Bilo’ 
U 2021. godini planinari Hrvatskog plani-
narskog društva ‘Bilo’ održali su brojne 
izlete diljem Hrvatske, a godinu je obilježio 
desetodnevni izlet po planinama Makedo-
nije, Kosova i Crne Gore. 
Visokogorska sekcija u ljeti je osvojila vrh 
Piz Buin visok 3312 metara na austrij-
sko-švicarskoj granici. Redovito su posje-
ćivali i održavali naše planinarske kuće te 
uređivali i markirali koprivnički planinarski 
put. U rujnu su se vratili tradicionalnom 
vođenju planinarskih izleta školske djece.

UMKO 
Članovi Udruge mladih Koprivnice i ove su 
godine organizirali Englesku jezičnu igrao-

nicu. Okupilo se mnogo zainteresirane dje-
ce, a u tri tjedna mališani su učili engleski 
jezik zanimljivim pristupom prilagođenom 
dobi. Volonteri Udruge uvelike su pomogli 
u provođenju programa. 

Povijesno društvo 
Koprivnica
Povijesno društvo Koprivnica već 37 godi-
na radi na poticanju ljubavi prema našoj 
kulturno-povijesnoj baštini. I ove je godi-
ne održalo brojne aktivnosti, a članovi su 
sudjelovali u brojnim edukativnim izleti-
ma te upoznavali povijest našega kraja. 
Predstavljen je 34. broj časopisa Scientia 
Podraviana, a održan je i znanstveni skup 
Židovi u Podravini.

Udruga hrvatskih branitelja 
Klub 61. lad Protuzračne 
obrane Koprivnica
Udruga hrvatskih branitelja Klub 61. lad 
Protuzračne obrane Koprivnica ove je 
godine svečano obilježila 30. godišnjicu 
ustroja ratne postrojbe 61. lad PZO Kopriv-
nica. Članovi su organizirali Memorijalni 
turnir Jovica Podravac u spomen na pogi-
nulog pripadnika u akciji ‘Una’. 
Sudjelovali su u obilježavanju 26. obljet-
nice završetka VRO ‘Oluja’ u Dvoru na Uni 
te 26. obljetnice akcije ‘Una’ u Hrvatskoj 
Dubici. 

Udruga hrvatskih vojnih 
invalida Domovinskog rata
Udruga hrvatskih vojnih invalida Domo-
vinskog rata u proteklih je godinu dana 
provodila projekte Socijalno-pravna zašti-
ta i psihofizička rehabilitacija, Sportom i 
kreativnim radom do kvalitetnijeg života te 
Kreativnu radionicu HVIDR-a Koprivnica. 
Korisnici su zahvaljujući ovim projektima 
ostvarili pomoć pri rješavanju pravnih i 
drugih problema te su stekli znanja i vje-
štine u području slikarstva i kiparstva.

Udruga Kopriva
Udruga Kopriva u ovoj je godini nastavila 
provoditi projekt Zajedničkih ekovrtova na 
kojima građani koriste čak 78 parcela. Pro-
vode projekt KUPID – Koprivničke Udruge 
Ponovno Imaju DOM kojim revitaliziraju 
Dom mladih Koprivnica, a dosad su proveli 
148 aktivnosti za 1026 korisnika. Nastavili 
su provoditi projekt za mlade - ‘ZEZ’ – Zna-
nje + Edukacija = Zabava koji je usmjeren 
na sadržaje za mlade. Udruga redovitim 
radom organizira Zelene čistke, nagrađi-
vanje najboljih volontera Koprivnice - Zlat-
ni VOL te sudjeluje u provedbi mnogih dru-
gih aktivnosti.

Udruga Šinterice dobra srca
Udruga Šinterice dobra srca i ove godine 
nudi besplatnu kastraciju za ulične mačke 
i mačke građana slabijeg imovinskog sta-
nja te za sve mačke s područja općine No-
vigrad Podravski. Provodi projekte Moj dom 
nije ulica i Ti me držiš, a nastavila je i ob-
navljati Mačkovec. Dobila je nagradu Zlatni 
volek za najboljeg volontera do 29 godina. 
Surađuje s Društvom naša djeca, provodi 
edukativne radionice, pomaže životinjama i 
njihovim vlasnicima s područja pogođenih 
potresom i organizira druge aktivnosti. 

Udruge žena na području 
grada Koprivnice
Udruge žena na području grada Koprivnice 
aktivan su sudionik svih manifestacija i zbi-
vanja u našemu kraju, a važna je i njihova 
uloga u očuvanju tradicije i baštine. Na po-
dručju grada tako djeluju: Udruga žena Vi-
nica, Društvo žena Reka, Društvo žena ‘Ka-
mengrad’ Starigrad, Udruga žena ‘Gorično 
srce’ Kunovec Breg, Udruga žena Herešin, 
Udruga žena ‘Hrvatska ruža’ Jagnjedovec, 
Udruga žena ‘Proljeće’ Štaglinec, Udruga 
žena ‘Velika srca’ Draganovec te Udruga 
žena Bakovčica. Zahvaljujući njihovom za-
laganju, život u našemu gradu mnogo je 
kvalitetniji i sadržajniji.  

Odred izviđača „Kamengrad“ Koprivkov svijet UMKO
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Za iznimne zasluge na području 
kulturnog i umjetničkog života  

u gradu Koprivnici

Nada Šešić rođena je u Bjelovaru 1952. godine. Aktivno 
sudjeluje 1981. u osnivanju KUD-a Koprivnica (kasnije 
Folklorni ansambl „Koprivnica“), društva koje nastavlja 
kulturno djelovanje ranijih društava, a djeluje i danas. 
Punih 40 godina radi kao plesni, a potom i umjetnički 
voditelj u Folklornom ansamblu „Koprivnica“, na mla-
đe naraštaje prenosi ljubav prema tradicijskoj kulturi i 
hrvatskoj baštini. Njezin dugogodišnji terenski i istraži-
vački rad po, posebno koprivničkoj, Podravini rezultira 
radom na osnivanju ili obnavljanju rada niza izvornih 
folklornih grupa: KPD „Seljačka sloga“ Đelekovec, DIF 
Koprivnički Ivanec, FG Udruga žena Ždala, FG Udruga 
žena Glogovac, KUD „Zrin“ Legrad, DIF „Zavičaj“ Veliki 
Poganac i KUD „Gotalovečko srce“ Gotalovo. Postavila 
je mnogo folklornih koreografija koje su otrgnute iz za-
borava i ostavljene mlađim naraštajima u nasljeđe. Na 
festivalima hrvatske folklorne koreografije u organi-
zaciji HDFVK sudjelovala je tri puta i s koreografijama 
pjesama i plesova Podravine osvajala najviše nagrade. 
Osmislila je i organizirala brojne koncerte, projekte, a 
Folklorni ansambl “Koprivnica” diljem svijeta prenosi 
kulturno bogatstvo i nasljeđe koprivničke Podravine. 
Nada Šešić je višegodišnjim radom trajno obilježila 
kulturni i umjetnički život Koprivnice, za što je izabrana 
kao dobitnica Nagrade za životno djelo.

NAGRADA ZA 
ŽIVOTNO DJELO

Nada Šešić

MEDALJA GRADA 
KOPRIVNICE

MIRKO 
LUKAVSKI
Za sveukupni 
doprinos 
promicanju 
kulture, sporta 
i drugih 
područja 
društvenog 
života grada 
Koprivnice

MEDALJA GRADA 
KOPRIVNICE

VESNA 
PETRUŠIĆ
Za sveukupni 
doprinos 
unaprjeđenju 
kvalitete 
odgojno-
obrazovnog 
rada s djecom

MEDALJA GRADA 
KOPRIVNICE

TANJA 
ŠPOLJAR
Za sveukupni 
doprinos 
razvoju 
nezavisne 
kulturne i 
umjetničke 
scene u gradu 
Koprivnici 

PLAKETA GRADA KOPRIVNICE
DOBROVOLJNO VATROGASNO DRUŠTVO REKA
Za sveukupni doprinos razvoju vatrogastva i društvenog života u naselju Reka

PLAKETA GRADA KOPRIVNICE

UMJETNIČKA ŠKOLA „FORTUNAT PINTARIĆ“
Za sveukupni doprinos i postignuća u razvoju 
umjetničkog odgoja i obrazovanja u gradu Koprivnici

PLAKETA GRADA KOPRIVNICE

MAJA RAŠČANEC
Za sveukupni doprinos 
očuvanju hrvatske tradicije  
i kulturne baštine

PLAKETA GRADA KOPRIVNICE

OBITELJ GREGORIĆ-RUS 
Za dugogodišnji doprinos razvoju 
obrtništva u gradu Koprivnici

PLAKETA GRADA KOPRIVNICE
ODRED IZVIĐAČA „KAMENGRAD“ KOPRIVNICA  
Za sveukupni doprinos u izviđačkom tridesetogodišnjem kontinuiranom radu s djecom i mladima
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Javna priznanja Grada Koprivnice
Javna priznanja Grada Koprivnice dodjeljuju se svake godine povodom Dana grada, 4. studenoga, zaslužnim po-
jedincima i pravnim osobama za izuzetna postignuća i ukupni doprinos u svim područjima gradskog života. Na 
sjednici Gradskog vijeća 25. listopada donesene su odluke kojima se dodjeljuju javna priznanja za 2021. godinu:

Biserka 
Čutanec

Miroslav 
Lukčin

Darko 
Solar

Vesnica 
Samardžić

Kristijan 
Sminderovac

Martin 
Strmečki

MEDALJE GRADA KOPRIVNICE
Za humanost i osobit doprinos na području dobrovoljnog darivanja krvi
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„Sanjali smo alternativu 
uljuljkanom kicu 
tradicionalnih sadrzaja, 
sanjali smo izbor,  
ja danas imam izbor“

KOPRIVNICA – DOSANJANI SAN

Povratak u 
Koprivnicu dogodio 
se baš kao i odlazak, 
kao nešto što se 
podrazumijeva, 
vratila sam se u grad 
u kojem sam prije 
36 godina jednog 
zimskog dana prvi 
put otvorila svoje oči

Kao srednjoškolku fascinirali su 
me svi oni filmovi koje gleda-
mo dok nam se ništa drugo ne 
da raditi i pritom smo svjesni 
da uzalud trošimo vrijeme i 

da će nam kad se na malom ekranu prika-
že The end biti žao što smo uzalud potrošili 
sat i pol svog vremena. To su one priče čiji 
zaplet počinje povratkom uspješne protago-
nistice u njen rodni kraj i sve bude nekako 
divno, kroz zrak malog grada buja toplina 
doma, ulice bude sjećanja na prve ljubavi i 
poljupce i nakon zapleta i unutarnjih razdi-
ranja pada odluka o ostanku. Stvarno? Zašto 
bi netko imalo normalan zamijenio raskoš 
velikog grada koji pruža bezbroj mogućnosti 
i dobrih prilika, povratkom u okvire i okove 
dosadne svakodnevice malog grada? To nije 
moja opcija, bila je moja mantra.

Jedva sam čekala da zalupim vrata gimna-
zije u školaku, ostavim iza sebe grad koji je 
otupio, grad kojem sam zamjerala to što 
je postao mjesto za umirovljenike i klince, 
grad koji je polako počeo mijenjati vizuru 
grada kakvog pamtim iz djetinjstva. Otišla 
sam. Živjela sam 12 godina na relaciji Za-
greb – Koprivnica, završila ženske studije, 
magistirala novinarstvo, radila u istraživač-
kom centru i na projektima, pisala za nepro-
fitne portale, upoznavala ljude, sklapala pri-
jateljstva, slušala koncerte, gledala filmove 
u starim kinima, rolala na Jarunu, uživala.
Povratak u Koprivnicu dogodio se baš kao i 
odlazak, kao nešto što se podrazumijeva. S 
onom istom nelagodom kakva mi se javljala 
zadnji tjedan ljetnih praznika prije početka 
nove školske godine, vratila sam se u grad 
u kojem sam prije 36 godina jednog zim-
skog dana prvi put otvorila svoje oči. Vratila 
sam se u onaj isti grad čijim me stazicama 
mama na paket sicu svog tamnocrvenog bi-
cikla vozila u vrtić dok sam svom snagom 
držala raširene noge kako mi ne bi završi-
le među špicama zadnjeg kotača udišući 
punim plućima miris čokolina koji se širio 
Starčevićevom. Vratila sam se na trg kojim 

smo sestra, tata i ja jurili na rolama, pre-
skakivali šahtove i vozili slalom. Ali, činilo 
mi se da to nije moj grad. Još uvijek sam mu 
zamjerala to što je predvidljiv, jednostavan, 
pun kiča, što mi je uzeo moju klupicu na ko-
joj sam se prije 15 godina prvi put ljubakala 
sa svojim mužem, ali istovremeno mu nije 
palo na pamet istrgnuti popucale ploče na 
trgu koje mi sa svakom kišom zapljusnu 
noge do koljena.

Dogodilo mi se to i sad pred koji dan, baš 
kad me prijateljica pitala zašto volim živjeti 
u Koprivnici. Zastala sam. Do tog trenut-
ka, svih ovih godina nisam shvatila da je 
čudna nelagoda koju sam osjećala pri po-
vratku iščeznula i prepustila svoje mjesto 
svjetlucavoj sigurnosti koja izbija iz puc-
ketanja šarenog jesenjeg lišća na stazama 
parka ili sa škripanjem tek palog snijega u 
gluho doba noći pod mojim i Bruninim čiz-
mama i Felininim šapicama. Čini mi se da 
je polako blijedila sa svakim pogledom na 
ogromnu magnoliju preko puta tržnice i s 
upoznavanjem predivnih ljudi koji godina-
ma žive u mom gradu, a nisam ni znala da 
postoje. Shvatila sam da upravo zahvaljujući 
divnim ljudima imam sve ono o čemu smo 
maštali ispod potrganog gola na igralištu 
pokraj prve osnovne dok smo pušili prve 
cigarete i ispijali jeftini bambus. Tada smo 
sanjali grad za mlade. Sanjali smo današnji 
FUNK, sanjali smo suvremenu umjetnost u 
AK galeriji, murale na Street art festivalu, 
začudnu umjetnost na FIUK-u, druženje s 
piscima u knjižnici, radionice kakve god po-
želiš s KUPID-om, cikluse starih filmova u 
Velebitu, Šinterice dobra srca. Sanjali smo 
nešto više od rukometa i nogometa, danas 
imamo i badminton, i pole dance, i plivanje, i 
yogu, i plesnu meditaciju.

Sanjali smo alternativu uljuljkanom kiču 
tradicionalnih sadržaja. Sanjali smo izbor. 
Ja danas imam izbor. Moje male nećakinje 
danas imaju izbor. 

piše: 
ADELA ZEMBER, 
urednica portala drava.info
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Ovogodišnju naslovnicu Koprivničkog godišnjaka iznjedrila je mašta i na papir prenijele ruke Zvonimira 
Haramije Hansa, poznatog koprivničkog slikara i umjetnika. Svojim prepoznatljivim stilom Hans je 
prikazao naš grad u malom, viziju srca Podravine s motivima koji su neizostavni dio njenog identiteta 
i biti. Ova je naslovnica nastavak suradnje Grada Koprivnice i Zvonimira Haramije Hansa, koji je ove 
godine dizajnirao bilježnice podijeljene školarcima.

Koprivnica u našim očima
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Poštovane Koprivničanke i Koprivničanci, 
izuzetno mi je zadovoljstvo što vam u ime 
Sveučilišta Sjever mogu čestitati Dan grada!
Ovu iznimno dinamičnu i uspješnu godinu 
obilježili su brojni projekti u suradnji s našim 
partnerima iz gospodarstva, znanosti i kulture. 
Aktivnosti na svim područjima rezultirale su i 
rekordnim upisima i posvjedočile atraktivnosti 
Sveučilišta Sjever. 
Na Sveučilištu je aktivno 29 studijskih programa 
na preddiplomskoj, diplomskoj i poslijediplomskoj 
razini s više od 5000 studenata, po čemu smo 
postali najveće integrirano sveučilište u Republici 
Hrvatskoj, odnosno peto po broju studenata od 
svih hrvatskih sveučilišta. 
Sve to dodatni nam je poticaj da i dalje radimo 
na podizanju kvalitete života na prostoru u kojem 
djelujemo. 
U ime Sveučilišta Sjever svim građanima grada 
Koprivnice, našim zaposlenicima i suradnicima, 

sadašnjim i budućim studentima,  
želim sretan Dan grada!

Poštovane i drage sugrađanke  
i sugrađani grada Koprivnice, 
ovo je prilika da vam zahvalim na svemu dobrom 
što ste učinili za naš grad i što ste svojim inici-
jativama i prijedlozima pomogli našoj kompaniji 
da Koprivnica postane pravi mali europski grad 
u kojem je lijepo i sigurno živjeti. Najzaslužniji za 
odlične rezultate koje već duže vrijeme zajedno 
postižemo ste upravo vi. Nastavljamo svoju misiju 
održavanja kvalitete života i okoliša građana na 
najvišoj razini. I dalje ćemo biti spremni za nove 
izazove i prilagodbu promjenama kako na loka-
lnom tako i na globalnom tržištu. Zahvaljujemo 
vam na dosadašnjoj  suradnji i povjerenju koje 
nam ukazujete te podršci koju nam pružate. 
Drage Koprivničanke i Koprivničanci, u ime svih 
zaposlenika Grupe Komunalac i u svoje osobno 

ime želim vam čestitati Dan grada.

Marin Milković, 
rektor Sveučilišta 

Sjever  

Nataša Tetec, 
predsjednica 

Uprave 
Komunalca  

Poštovane građanke i građani Koprivnice, 
sa zadovoljstvom obilježavamo Dan grada kao 
ponosan član koprivničke zajednice već 149 
godina. Koprivnica je gospodarski razvijen i 
inovativan grad, vrlo ugodan za život, a njezin 
uspjeh je rezultat zajedničkog rada, zalaganja 
i upornosti svih članova zajednice. Podravska 
banka je aktivno uključena u razvoj i napredak 
Koprivnice kroz društveno-odgovorno poslovanje 
u vidu praćenja i poticanja obrazovnih, kulturnih 
i sportskih projekata te kroz razvoj i unapređenje 
svojih usluga, poslovnih procesa i identiteta 
banke. Naša misija bit će i u narednom razdoblju 
usmjerena na proaktivan i partnerski pristup u 
razvoju našeg grada. 

U ime svih djelatnica i djelatnika Podravske 
banke, želim vam sretan Dan grada!

Goran Varat, 
predsjednik 

Uprave 
Podravske banke  

Čestitke za Dan grada

Poštovani, 
U Carlsbergu Koprivnicu doživljavamo kao srce 
naše kompanije i naš grad – ovo je mjesto gdje 
radimo ono na što smo ponosni, proizvodimo 
naša piva i cider. Iz Koprivnice naše pivo odlazi u 
cijelu Hrvatsku, a Somersby putuje na više od 20 
tržišta u svijetu. Nadamo se zato da ćete i za Dan 
grada nazdraviti Panom ili Somersbyjem.
U svoje osobno i ime svih kolega u Carlsbergu 
želim svim stanovnicima Koprivnice sretan Dan 
grada! Živjeli!

Marcin Burdach, 
predsjednik Uprave 

Carlsberga  

Poštovane građanke i građani grada 
Koprivnice, dragi moji Koprivničanci, 
živeći zajedno u istom gradu, Belupo i grad vežu 
pola stoljeća prijateljstva i suradnje. Prijateljstva 
u kojem prepoznajemo i dijelimo iste vrijed-
nosti - izvrsnost, motivaciju, snagu, upornost, 
posvećenost rezultatu, strast i entuzijazam. To 
nam je donijelo poziciju grada poželjnog za život 
te poslodavca prvog izbora mnogima.
Iza sebe imamo zlatne godine, mnoga priznanja 
i povjerenja koja su nas osnažila u vremenima 
kad nam je trebao oslonac, ali i dala poticaj kojim 
gradimo budućnost. S našim zaposlenicima, ali i 
prijateljima te partnerima, punih 50 godina slavi-
mo zajednička postignuća, živimo iste vrijednosti, 
dijelimo iste neizvjesnosti, čuvamo zdravlje i život.  
Svim građanima našega grada želimo još puno 
sretnih zima i bezbrižnih ljeta koje ćemo provesti 
zajedno u pomicanju vlastitih granica. 

Sretan nam Dan grada, sretan nam rođendan!

Hrvoje Kolarić, 
predsjednik 

Uprave Belupa 

Drage Koprivničanke i Koprivničanci, 
u ime svih vrijednih Podravkašica i Podravkaša, 
želim vam sretan Dan grada Koprivnice! 
Izuzetno mi je zadovoljstvo biti dio kolektiva 
koji već desetljećima raste i sazrijeva zajedno s 
Koprivnicom, učinivši je jednim od najpoželjnijih 
hrvatskih gradova za život.
Iza nas je još jedna izazovna godina koju svi 
zajedno uspješno i odgovorno privodimo kraju. 
Učili smo jedni od drugih, brinuli jedni za druge 
i odlučno se suočili s novim izazovima. Ovom 
prilikom želim istaknuti kako će Podravka i dalje 
ustrajati u namjeri da bude društveno odgovoran 
partner svojoj lokalnoj zajednici - vama, Kopriv-
ničanke i Koprivničanci - te kroz brojne vrijedne 
projekte naš grad učiniti još prosperitetnijim i 
ugodnijim za život.
Ponosna sam što sam postala dio takve snažne 
i optimistične zajednice i želim da zajedno stva-
ramo atmosferu u kojoj će i svi naši sugrađani 
osjećati isto!

Martina Dalić, 
predsjednica 

Uprave 
Podravke d.d.  

Poštovane Koprivničanke i Koprivničanci,  
dragi sugrađani, 
izuzetna mi je čast što vam i ove godine mogu 
čestitati Dan našeg grada, naše lijepe Koprivnice. 
Aktivno sudjelovanje i doprinos razvoju i 
prosperitetu naše lokalne zajednice i čitavog 
podravskog kraja čini mi posebno zadovoljstvo. 
Koprivnica je grad vrijednih i marljivih stanovnika 
i stvaranje novih i sigurnih mjesta za rad dodatno 
nas obavezuje i motivira kao poduzeće koje 
djeluje i stvara  nove vrijednosti u našem gradu. 
Želja nam je da Koprivnica i dalje zadrži sliku 
pravog mjesta za skladan suživot i rad budućih 
generacija. 

Zbog toga vam još jednom želim u ime tvrtke 
Hartmann Hrvatska i svih Hartmannovih 

zaposlenika čestitati Dan grada, s vjerom da 
nas stvaranjem pozitivnih vrijednosti čeka još 

prosperitetnija budućnost.

Dario Šumiga, 
generalni direktor 

Hartmanna 
Hrvatska  

Vemo trade d.o.o. PROIZVODNJA PAPIRNATIH VREĆICA
Koprivnica, Ivana Đurkana 9 | Tel: 048/220-846 | www.vemo.hr

Svim građanima Koprivnice čestitamo Dan grada
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piše: 
ROBERT MIHALJEVIĆ, 
urednik portala danica.hr

Dobio sam pismo. Nekidan 
sam otvorio poštanski san-
dučić u hodniku zgrade i pri-
lično iznenađeno, s oprezom, 
primio požutjelu poštansku 
kovertu u ruke. „Gospodinu 

novinaru, na znanje i postupanje, on će već 
znati kakvo“, pisalo je, umjesto imena i adre-
se, perom umočenim u tintu. 
Par sitnih kapljica modre tinte razlilo se oko 
tih riječi. Pismo je mirisalo na stare, izblije-
djele novine čiji je papir ozbiljno načet zubom 
vremena. Bez žiga, datuma, poštanske mar-
ke, ičega što bi primatelju pomoglo da odgo-
netne barem dio te male, skrivene tajne o pu-
tovanju jedne stare, požutjele koverte. Ništa. 
Samo je tog dana, onako oronula i s patinom, 
osvanula u mojem kasliću.
Na stražnjoj strani, opet ispisano tintom, ovaj 
put sitnijim slovima i bez onih sitnih kapljica 
toliko svojstvenih drhtavim staračkim ruka-
ma, kratko predstavljanje pošiljatelja: „Svje-
dok vremena i običaja, Zadnja pošta Kopriv-
nica“. Nekad sam dobivao mnogo pisama, 
uglavnom anonimnih, ali uredno su slana 
poštom uza sve insignije kojima se služi taj 
državni mastodont u žuto-plavoj odori. Pi-
sma već dugo stižu isključivo elektroničkim 
putem. Nema koverti, papira, tinte, niti otiska 
jeftinih pisača na A4 papiru mizerne grama-
ture. U sandučiće danas dobivamo sudske 
pozive, račune za režije, opomene, letke su-
permarketa.
Pismo je napisano u Koprivnici - 4. studenoga 
1990. godine! Baš tako, naime, počinje. Kako 
je nakon 31 godinu dospjelo u moj sandučić i 
zašto baš u moj – to samo dragi bog i njego-
vi anđeli nebeski znaju. Ipak, to je bio samo 
početak nevjerojatne avanture o kojoj ću vam 
u drugim prigodama još pripovijedati. Ne o 

svemu jer su neke tajne tu da ostanu tajne 
i nikad se nikome ne vele. Poput recepture 
za Vegetu. Neobično pismo pročitao sam tog 
dana najmanje desetak puta, zatvoren u svo-
ju utrobu, nijem od uzbuđenja i očekivanja.
Gospon Svjedok vremena i običaja, tako se 
potpisao, izvještava me o važnim događajima 
s početka studenoga prije više od tri deset-
ljeća. Štrajkaju radnici Sloge i direktora Volfa 
optužuju da si je preko sindikata sredio četiri 
svinjske polovice. On kaže da mu podmeću. 
Direktor Izvora Vrtiprah žali se na niske trgo-
vačke marže u dućanima, a šef Grozda prijeti 
da će iz preuređenog ugostiteljskog objekta 
Vinica jednom zasvagda izbaciti gemište. 
Samo buteljke, nema više narodnih pijanki i 
veselica. Direktor Bilokalnika Garaj izvijestio 
je radnike o čak 33 milijuna dinara gubitka i 
neodrživoj situaciji zbog drvne industrije koja 
je u teškoj gabuli. Umjesto Štefa Kapuste, na 
čelo Podravke u kojoj radi 8500 ljudi došao je 
Majdančić, a prim. dr. Krešimir Švarc, ruko-
voditelj Medicinskog centra, otišao je u za-

Priča o konobaric i Jeleni, direktorovim 
svinjskim polovic ama i danu oslobođenja

služenu penziju. Zamijenio ga je dr. Karlo 
Šutalo.
Gradski su oci predvođeni HDZ-ovim 
gradonačelnikom Zdravkom Mikotićem i 
šefom izvršnog vijeća Nikolom Gregurom 
uspjeli s komunistima iz stranke SKH-
SDP u mirnoj i staloženoj raspravi ukinuti 
Dan grada koji se slavio 7. studenoga, na 
datum kad su partizani Koprivnicu prvi 
put oslobodili od ustaša. Grad je, tako, 
ostao bez svojeg rođendana i te godine 
nije bilo priznanja i nagrada zaslužnima. 
Konobarica Jelena u lokalnom se listu, 
piše moj gospon Svjedok, žali na sindi-
kate čija se misija svela na nabavu jefti-
nog mesa te sindikalne izlete i veselice. O 
pravima radnika i većim plaćama nitko ne 
govori, to se ne usude, veli Jelena.
Piše moj Svjedok u pismu iz povijesti o još 
koječemu, nekim privatnim odnosima, 
teškim ljudskim dvojbama, rušenju jed-
nog svijeta i dolasku novog, nepoznatog, 
umiranju starih ideala i stvaranju nekih 

novih. O poštenima i lopovima koji su vječ-
ni. O nepravdi. Zatucanosti i primitivizmu. 
Samoći i patnji. Ali, neke će stvari iz tog 
svjedočenja ostati neispričane. Nema ih 
potrebe iz te tmine izvlačiti opet na danje 
svjetlo. Avetima treba čvrsto zatvoriti sve 
izlaze na površinu. Vječno ih prepustiti 
dubokoj tmini i bezdanu.
„Nemojte mi zamjeriti, ja sam već star i 
bolestan, pa kad ovo budete čitali teško da 
ću više biti među živima. Činite s mojim 
mislima i vijestima koje otkrivam kaj mi-
slite da treba. Povijest će pamtiti, makar i 
kroz malobrojne oči i uši“, zaključuje moj 
neobični, daleki pisac citirajući na koncu 
onu latinsku o povijesti kao učiteljici živo-
ta i tome kako nikad nećete ugaziti u istu 
rijeku. Jer sve teče.
Recite mi da sam stoput lud, ali ja sam 
čovjeku odgovorio! Uljudno i s emocija-
ma, onako kako to bonton u slanju i pri-
manju pisama nalaže. Jedne sam noći 
ukrao pero i tintu kojom u školi uči pisati 
moj maleni školarac, zatvorio se u ured 
i krenuo pisati. Kraj je listopada, godi-
na je 2021. Pisao sam mu o tome kako 
naša Koprivnica izgleda danas. Da Izvora, 
Grozda, Sloge i Bilokalnika više nema, ali 
da su sindikati iz žalopojke konobarice Je-
lene ostali isti – šunkica, izlet i radničke 
veselice. Da se o Danu grada više ne vode 
ideološki prijepori jer nam grad vode ljudi 
koji su aveti o kojima sam govorio čvrsto 
zazidali i ostavili iza neprobojnih granitnih 
blokova, duboko u nutrini najcrnje tmine.
Da moramo nositi maske u dućani-
ma, zbog čega smo postali bezličniji i 
licemjerniji nego što jesmo. Da smo u 
društvu civilizirane zajednice europskih 
naroda od koje dobivamo nesebičnu po-
moć kako bismo bili bolji nego što jesmo. 
Pisao sam mu mnogo i strasno. O mojoj 
i njegovoj Koprivnici koja se gradi kao ni-
kad prije. Niču škole, vrtići, poslovne hale, 
obnavljaju se trgovi i ceste, podzemna 
infrastruktura, skele su opasale cijelu 
poslovnu zgradu Podravke nad kojom se 
nadvio čelični kran. Jer naherene šara-
polke odlaze u povijest. Da, iste one koje 

su vaše oči gledale u času dok ste mi ovo 
pisali, dragi moj Svjedoče.
„Što se, zapravo, suštinski otad promije-
nilo? Jesmo li postali barem mrvicu bolji 
ljudi? Jesmo, u to nema nikakve sumnje. 
Nove generacije su nam to donijele, za-
kopavši one aveti o kojima ste mi pričali 
duboko, duboko ispod teških i čvrstih ka-
menih staza kojima kroči naša civilizacija. 
Da konačno budemo samo ljudi. I ništa 
drugo. Ako su samo to napravile, mnogo 
su napravile“, zaključujem.
Još te noći, sav smeten od bunila i neke 
čudne groznice, izašao sam s pismom, na 
kojem se tinta nije do kraja osušila, u mir-
nu koprivničku noć. Grad je upravo usnuo. 

Iza Podravkinih pročelja u Starčevićevoj 
čuo se zvuk tvorničkih strojeva. Treća 
smjena vraća tuđi dug, prisjetih se jednog 
refrena. Negdje u daljini, preko pruge, za-
vijao je pas. Uputio sam se prema njemu 
tražeći neki znak koji će me usmjeriti. Jer 
pismo moram isporučiti pošiljatelju, to 
je red. Pismo iz budućnosti primatelju iz 
povijesti.
Ni sam ne znam kako sam se odjednom 
našao nasred gradskoga groblja, među 
starim grobnicama s kamenim križevima 
i anđelima s patinom. Onaj pas je prestao 
zavijati. Stajao sam pred tim grobom do 
kojeg me je dovela neka nevidljiva ruka. 
Gorjela su dva lampaša, jedan zatvoreni 
stakleni stalak za svijeću bio je prazan. 
Bliže se Svi sveti. Na nadgrobnoj ploči da-
tum rođenja i smrti. I poznato ime.
Otvorio sam ta klimava vratašca i ubacio 
pismo. Drugi dan ga tamo više nije bilo.

JEDNO JE ZAGONETNO PISMO TRI DESETLJEĆA   PUTOVALO DO MOJEG SANDUČIĆA

„Jesmo li postali 
barem mrvicu 

bolji ljudi? 
Jesmo, u to nema 
nikakve sumnje. 

Nove generacije su 
nam to donijele, 

zakopavši one 
aveti o kojima ste 
mi pričali duboko, 

duboko ispod 
teških i čvrstih 
kamenih staza 

kojima kroči naša 
civilizacija“

Stajao sam pred tim grobom 
do kojeg me je dovela neka 
nevidljiva ruka. Gorjela su 
dva lampaša, jedan zatvoreni 
stakleni stalak za svijeću bio 
je prazan. Bliže se Svi sveti

Ni sam ne znam kako sam se odjednom 
našao nasred gradskoga groblja, 
među starim grobnicama s kamenim 
križevima i anđelima s patinom

foto: Ivan Grobenski / GLAS PODRAVINE

„Nemojte mi zamjeriti, ja sam 
već star i bolestan, pa kad 
ovo budete čitali teško da ću 
više biti među živima. Činite s 
mojim mislima i vijestima koje 
otkrivam kaj mislite da treba. 
Povijest će pamtiti, makar i 
kroz malobrojne oči i uši“
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Nije loše povremeno sjetiti se onih koji 
su u sportu bili prvi i „pravi“. U ruko-
metu su to bili svestrani gimnazijski 
sportaši Ivan Kušek i Vinko Zember 
te Josip Samaržija - Bepo.

Postoji Zemberov zapis o Ivanu Kušeku koji govori 
gotovo sve:
„Moram reći da je Ivica bio divan kolega, drug, pri-
jatelj bogatog sportskog i kulturnog znanja. Bio je 
svestran u sportskim disciplinama, košarci s kojom 
je i počeo u gimnaziji, rukometu itd. Počeo je raditi 
u gimnaziji u sezoni 1954./1955. On je udario temelj 
muškog rukometa u Koprivnici“.
Nakon godinu dana vođenja muške rukometne 
momčadi, Kušek je otišao u vojsku, pa je Zember 
trenirao dečke dvije godine u sezonama 1955./1956. 
i 1956./1957. U istom razdoblju Zember je formirao 
i trenirao oba rukometna sastava, i muški i ženski, 
do 30. lipnja 1957. godine, do odlaska u vojsku.
Danas novoizgrađena sportska dvorana kod kopriv-
ničke Osnovne škole „Đuro Ester“ nosi ime pro-
svjetnog, društvenog i sportskog djelatnika, ute-
meljitelja rukometa u Koprivnici, bivšeg direktora 
te škole i izvrsnog nogometaša Vinka Zembera.
Ivan Kušek, osim što je sudjelovao u stvaranju te-
melja u rukometu, bio je i virtuozni nogometaš te 
prosvjetni i sportski djelatnik. Zasluženo je u nazivu 
Gradskog stadiona Ivan Kušek Apaš.
Stvari su došle na svoje mjesto kada je ovoga ljeta 
Školska sportska dvorana Gimnazije „Fran Galović“ 
dobila ime najzaslužnijeg za stvaranje brenda ko-
privničkog ženskog rukometa, Josipa Samaržije -  
Bepa. Moderna dvorana za utemeljitelja modernog 
ženskog rukometa!
Kao stalni spomen na djelovanje u Koprivnici biv-
ših sportaša već ranije imenovane su ulice, pa tako 
nose imena svjetskog prvaka u stolnom tenisu Žar-
ka Dolinara te novinara i vrsnog nogometaša Vinka 
Česija – Česke.
Koprivnica je ovim odlukama pokazala razumije-
vanje i širinu uspomena na ljude kojima se zbog 
dnevno-političke situacije neće mijenjati nazivi 
objekata koje su svojim odlukama u ovom slučaju 
donijeli dobri ljudi grada i Podravine.

IVO ČIČIN-MAŠANSKER
umirovljeni novinar

Stvari su došle 
na svoje mjesto

Karting klub Koprivnica, kao jedna od najstari-
jih sportskih udruga na području grada, bila je 
u ovoj godini veoma aktivna. S obzirom na to da 
na gradskom području ne postoje odgovarajući 
uvjeti za treninge, članovi KK Koprivnice napor-
no su trenirali čak i na stazama izvan Hrvatske.
A najbolji je bio najmlađi, Leon Zelenko. Mladom 
Koprivničancu tek je 13 godina, ali je već osvojio 
brojne medalje i trofeje, višestruki je prvak Hr-
vatske i središnje Europe, a najbolji plasman na 
Svjetskom prvenstvu dosad mu je bilo 2. mjesto 
koje je osvojio u Portugalu.
U aktualnoj sezoni osvojio je Sportstil Cup, a bio 
je najbrži i u konkurenciji vozača iz 14 država na 
Prvenstvu centralne Europe.
Zahvaljujući tim rezultatima, Leon je opet dobio 
pozivnicu za Grand Final, odnosno za Svjetsko 
prvenstvo u kartingu koje će se održati od 10. do 
20. prosinca ove godine u Bahrainu.
Uz to što je osvojio dva važna naslova, natjecao 
se i u tri utrke FIA akademije kao prvi i jedini 
predstavnik Hrvatske među 50 najboljih junior-
skih vozača na svijetu.

Unatoč turbulentnom prvenstvu s 
pauzama, bez treninga, s mjerama 
stožera, samoizolacijama, utakmi-
cama bez punog sastava i bez po-
drške publike, kuglačice Podravke 
osvojile su solidno šesto mjesto u 
Prvoj hrvatskoj ligi za žene.
Zbog pandemije su otkazana pla-
nirana natjecanja Kupa i državna 
prvenstva za seniore i seniorke. U 
pojedinačnim natjecanjima mlađih 
kategorija, juniorka Lana Buhinjak 

je na državnom prvenstvu osvojila 
treće mjesto u kategoriji juniorke 
U23 pojedinačno, dok je u kategori-
ji mlađe juniorke U18 osvojila šesto 
mjesto. Na državnom prvenstvu 
parova u kategoriji juniorke U23 par 
Podravke Grčić i Buhinjak osvojio je 
peto mjesto. Uz prvu ekipu aktivna 
je i škola kuglanja za djecu od devet 
godina, koja prima članove tijekom 
cijele godine.

Leon Zelenko nastupit 
će na Svjetskom 
prvenstvu u Bahrainu

Seniorke šeste, Lana Buhinjak treća

KARTING KLUB KOPRIVNICA

ŠPORTSKI KUGLAČKI KLUB PODRAVKA

U Koprivnici je u listopadu ove godine odr-
žano 20. izdanje Europskog prvenstva u ku-
glanju za slijepe i slabovidne. Na prvenstvu 
su sudjelovale reprezentacije Rumunjske, 
Slovenije, Srbije i domaćina Hrvatske. 
U 14 disciplina Hrvatska je osvojila 24 me-
dalje, od kojih je 10 zlata, te sedam srebrnih 
i sedam brončanih medalja. Od 10 zlatnih 
odličja, član Športske udruge slijepih Po-
dravina Ivica Ferenčić osvojio ih je čak četiri.  
Ovo je bilo njegovo četvrto sudjelovanje na 
Europskom prvenstvu gdje je dosad osvo-
jio zlato u ekipnoj disciplini, a ove godine 
ga i obranio. Prvi put je zlatne medalje 
osvojio u pojedinačnoj disciplini, kombina-
ciji i u mješovitim parovima.
Članovi Športske udruge slijepih Kopriv-
ničko-križevačke županije “Podravina” 
u 2021. godini sudjelovali su u svim koli-

ma 1. Hrvatske kuglačke lige za slijepe i 
slabovidne, te na Međunarodnom turniru 
u Apatinu. Troje članova ušli su u repre-
zentaciju i sudjelovali na Europskom pr-
venstvu u kuglanju za slijepe, održanog u 
Koprivnici. Troje članova Udruge ostvarili 
su pravo sudjelovanja na Pojedinačnom 
prvenstvu Republike Hrvatske gdje su Iva 
Šola i Marijan Črneli osvojili 2. i 3.mjesto, a 
Ivica Ferenčić obranio zlato. Osim u kugla-
nju, članovi Udruge natječu se u Amater-
skoj radiogoniometriji, tzv. Lovu na lisice 
te su ove godine bili domaćini 5. Otvore-
nog prvenstva Općine Đelekovec i Croatia 
cupa 2021.

ŠPORTSKA UDRUGA SLIJEPIH PODRAVINA

Ivica Ferenčić osvojio četiri europske medalje

Sport

Odličan uspjeh ostvario je Luka Jambreuš, 
mladi član Streljačkog športskog kluba 
Podravka. On je u svibnju ove godine na-
stupio za hrvatsku juniorsku reprezentaci-
ju na Europskom prvenstvu te je s nepunih 
16 godina bio i najmlađi sudionik Eura.
U ekipnom juniorskom nastupu u disciplini 
malokalibarska puška trostav 3×40 Luka 
Jambreuš odradio je odličan nastup u kle-
čećem stavu, a Hrvatska je osvojila bron-
čanu medalju. Luka je u pojedinačnom na-
tjecanju u disciplini malokalibarske puške 
trostav 3×40 otpucao svoj osobni rekord od 
1150 krugova. U finalu je nastavio s odlič-
nim nastupom te je zauzeo sedmo pojedi-
načno mjesto u Europi. Jambreuš je u dis-
ciplini zračne puške u ekipnom plasmanu 
juniorskih reprezentacija s Hrvatskom 
osvojio četvrto mjesto u Europi.

Luka Jambreuš osvojio 
europsku broncu

SŠK PODRAVKA

Ivica Ferenčić
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Neće po dobrom 2021. godinu pamtiti na-
vijači Rukometnog kluba Podravka. Kad je 
u pitanju prva ekipa pod imenom Podravka 
Vegeta, jedina svijetla točka bilo je osvaja-
nje naslova prvakinja Hrvatske. Ostvareno 
je to zahvaljujući pobjedi protiv Lokomotive 
u ožujku u Koprivnici, no taj derbi nažalost 
više je ostao zapamćen po tragičnoj smrti 
trenera Zlatka Saračevića koja se dogodila 
iste večeri.
Izazvalo je to veliki šok u klubu, no ipak 
su igračice i privremeni trener Antonio 
Pranjić pronašli snage kako bi osvojili pr-
venstvo u preostalim utakmicama. U Kupu 
nisu uspjeli, u finalu ih je pobijedila Loko-
motiva. U Ligi prvakinja nije ostvaren cilj, 

nije osvojeno jedno od prvih šest mjesta u 
skupini, ali je EHF na kraju ipak sve klu-
bove zbog korone poslao u osminu finala, 
gdje je bolji od Podravke bio ruski Rostov.
Između dvije sezone dogodile su se mno-
ge promjene. Tako je poziciju predsjednice 
Nadzornog odbora kluba napustila Ljiljana 
Šapina, a povukla se i većina predstav-
nika glavnog sponzora Podravke osim 
Krunoslava Bešvira. Novim predsjedni-
kom Nadzornog odbora imenovan je Ivan 
Pal, predsjednik Gradskog vijeća Koprivni-
ce i bivši rukometni trener te dugogodišnji 
sportski djelatnik.
Vođenje prve ekipe preuzeo je doma-
ći stručnjak Neven Hrupec, no on je vrlo 

brzo dobio otkaz, presudio mu je uvjerljiv 
domaći poraz u derbiju s Lokomotivom 
(17:25), čime je ugroženo osvajanje prvog 
mjesta na kraju sezone, a to je glavni cilj 
kluba.
Doveden je i niz novih igračica, među njima 
su Larissa Kalaus, Bianca Balaziu, Dijana 
Ilina, Irina Stelmah, Bojana Milić i Sara 
Šenvald. Klub se nakon smjene Hrupeca 
dao u potragu za novim trenerom.
Iako se na tribine novoimenovane dvorane 
‘Josip Samaržija – Bepo’ vratila publika, 
atmosfera nije ni sjena onoj prije pande-
mije, kad je pred punim tribinama svim 
suparnicima bilo teško igrati u Koprivnici...

Sport

Kadetkinje RK Podravke obranile su na-
slov prvakinja Hrvatske na završnom tur-
niru održanom u svibnju u Poreču. Sa se-
dam pobjeda u sedam utakmica opravdale 
su status favorita, a osvojile su i pojedinač-
ne nagrade. Tena Megerle proglašena je 
najboljom igračicom turnira, Ema Balaško 
za najbolju obrambenu igračicu, a Lana 
Strugar za najbolje desno krilo. Nagradu 
za najbolju trenericu dobila je Đurđica Ze-
čević. Ekipa Podravke 2 Lino pod vodstvom 
Zečević osvojila je drugo mjesto u Drugoj 
HRL-sjever. Završnice prvenstava u osta-
lim uzrastima nisu održane ove godine.

Brojne promjene dogodile su se u 2021. 
godini u koprivničkom nogometnom prvo-
ligašu Slavenu Belupu. Ostvaren je i jedan 
sjajan transfer u redove europskog nogo-
metnog velikana, u klubu se hvale dobrim 
radom u mlađim kategorijama koje oku-
pljaju velik broj djece, no prva momčad je 
tamo gdje je bila i prošlih godina, u donjem 
domu ljestvice, povremeno i u borbi za op-
stanak u društvu najboljih.
No, krenimo redom. Dugogodišnji direk-
tor Zvonimir Šimunović napustio je klub, a 
naslijedio ga je mladi koprivnički odvjetnik 
Aleksandar Aleksovski. Promijenjena je i 
Uprava iz koje su otišli svi ljudi iz Podravke 
osim predsjednika kluba Hrvoja Kolarića, a 
upražnjena mjesta popunili su novi članovi, 
uglavnom lokalni poduzetnici.
Financijsku stabilnost za ovu i sljedeću 
godinu, a možda i malo dulje, osigurao je 
sjajan transfer 16-godišnjeg talenta Lovre 
Zvonareka u redove slavnog Bayerna iz 

Münchena. Slaven će prihodovati 1,8 mi-
lijuna eura, također i određene bonuse, a 
najmlađi strijelac u povijesti Prve HNL Ba-
varcima će se priključiti sljedećeg ljeta. U 
klubu ističu kako je Lovrin transfer dokaz 
kvalitetnog rada u Školi nogometa.
Na kraju prošle sezone, u kojoj je ostanak 
u ligi osiguran tek kolo prije kraja, smije-
njen je trener Tomislav Stipić. Novo vod-
stvo željelo je krenuti s novim čovjekom 
na klupi, te je Dean Klafurić dobio zadatak 
afirmiranja mladih i domaćih igrača. Nje-

gov mandat nije dugo potrajao, smijenjen 
je zbog slabih rezultata nakon domaćeg 
poraza od Hrvatskog dragovoljca u 7. kolu.
Na njegovu poziciju stigao je Zoran Zekić, 
bivši trener Osijeka, a uz njega i nekolicina 
novih igrača među kojima je i nekadašnji 
kapetan Rijeke Zoran Kvržić. Iako će se i 
dalje nastojati promovirati mlade i domaće 
igrače, osiguravanje prvoligaškog statusa 
u ovom je trenutku prioritet te su se u klu-
bu tome i podredili.

Nogometni klub Tehnika-Koprivnica tije-
kom ove je godine promijenio ime te se sad 
(opet) zove Nogometni klub Koprivnica. S 
mjesta predsjednika povukao se dugogo-
dišnji čelnik Igor Bajalica, a Uprava je za 
njegovog nasljednika izabrala Tomislava 
Zalara. Seniorska momčad u prošloj sezo-
ni natjecala se u Četvrtoj nogometnoj ligi 
Bjelovar-Koprivnica-Virovitica te je zahva-
ljujući dobrom plasmanu stekla pravo na-
predovanja u Treću hrvatsku nogometnu 
ligu – sjever. Momčad je uglavnom sastav-
ljena od domaćih igrača, a u sklopu surad-
nje sa Slavenom Belupom na posudbu su 
stigla i tri darovita juniora: Marko Domović, 
Marko Harači i Antonio Tumpić.

Kadetkinje Podravke 
prve u Hrvatskoj

NOGOMETNI KLUB KOPRIVNICA

Teška godina za koprivnički rukometni ponos

LOVRO ZVONAREK OTIŠAO U BAYERN, 
A FARMACEUTI U STARIM PROBLEMIMA

RUKOMETNI KLUB PODRAVKA

NK SLAVEN BELUPO

Financijsku stabilnost za ovu 
i sljedeću godinu, a možda 

i malo dulje, osigurao je 
sjajan transfer 16-godišnjeg 

talenta Lovre Zvonareka 
u redove slavnog Bayerna 

iz Münchena. Slaven će 
prihodovati 1,8 milijuna eura, 

također i određene bonuse

PROMIJENILI IME I VRATILI SE U TREĆU HNL-SJEVER

Staro ime za nove uspjehe
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Atletski klub Koprivnica ove godine slavi 
45. rođendan. Najljepši poklon za tu ve-
liku obljetnicu priredili su sami atletičari 
i atletičarke koji su osvojili pet naslova 
prvaka Hrvatske i ostvarili niz drugih od-
ličnih rezultata unatoč tome što treniraju 
u neadekvatnim uvjetima, bez atletske 
staze i atletskih borilišta za skokove i ba-
canja.
Prva zlatna medalja osvojena je na Pr-
venstvu Hrvatske u štafetama u Zagrebu. 
Mlađekadetska mješovita štafeta u sasta-
vu Ivana Cenko, Lukas Petrić, Luka Kva-
ternik i Dora Lovrinović suvereno je pobi-
jedila konkurenciju. Nakon toga nastupili 
su na Prvenstvu Hrvatske za mlađe ka-
detkinje i mlađe kadete te kadetkinje i ka-
dete u Čakovcu, što im je ujedno bilo i naj-
uspješnije natjecanje ove godine. Naslov 
prvaka Hrvatske osvojile su štafete mla-
đih kadeta na 4x60 m i 4x200 m u sastavu: 
Petar Slavinić, Lukas Petrić, Luka Kolonić 
i Luka Kvaternik. Treću zlatnu medalju na 

ovom natjecanju osvojila je Dora Lovrino-
vić u disciplini 200 m prepone za mlađe 
kadetkinje. Petu zlatnu medalju osvojila je 
Marija Vladušić na Prvenstvu Hrvatske za 
veteranke u Čakovcu na 5000 m u katego-
riji Ž50. Valja napomenuti i da su atletičari 
Koprivnice nastupili i na nizu drugih natje-

canja, od državnih prvenstava do atletskih 
mitinga i gradskih utrka. Klub je u svibnju 
organizirao 2. Koprivnički polumaraton 
pod pokroviteljstvom Grada Koprivnice, a 
trčala se i utrka građana na pet kilome-
tara. Ukupno su nastupila 304 trkača, od 
toga 157 na polumaratonu.

Škola nogometa grada Koprivnice zajed-
nički je projekt nogometnih klubova Ko-
privnica, Miklinovec i Močile koji okuplja 
velik broj djece, a zanimanje za trenira-
njem nogometa sve je veće kod naših mla-
dih sugrađana.
Osim redovitih treninga i natjecanja, u Ško-
li nogometa u 2021. godini proveli su i dva 
projekta koji su tijekom ljeta okupili velik 
broj sudionika. Riječ je o turniru za mlađe 
uzraste Capronca Cup, na kojem je na-
stupio velik broj momčadi s koprivničkog 
i okolnih područja te Kids' Day, koji je bio 
namijenjen privlačenju novih članova.

Rad s djecom i mladima te mogućnost da 
se stvore što bolji uvjeti za rad u južnom 
dijelu grada cilj je koji NK Starigrad godi-
nama ostvaruje. Predanost najmlađima u 
uvjetima kad je nogometno igralište jedi-
ni javni prostor u Starigradu za bavljenje 
sportom i rekreacijom svakodnevno pred 
njih stavlja nove izazove. Ove su godine 
prihvatili ŽNK Koprivnica sa svoje četiri 
selekcije kako bi zajedno stvarali što bolju 
budućnost za najmlađe.

U sezoni kad slave 25 godina kluba, nji-
hove najmlađe generacije probijaju se u 
lige izvan granica županije. Uzrast do de-
vet godina natječe se u ligi koju čini osam 
najboljih klubova s područja regije Sjever. 
Posljednjih sedam godina jedini su klub 
unutar županijskih liga koji ima svih šest 
mlađih dobnih kategorija. Prvi su pokrenuli 
„akademiju golmana“ kako bi unaprijedili 
rad s djecom u tom dijelu, a sve njihove eki-
pe ponosno nose identitet kluba i zajednice 

kojoj pripadaju te tako doprinose podizanju 
svijesti o važnosti bavljenja sportom.
Cilj je u sljedećem razdoblju osigurati što 
bolje infrastrukturne uvjete za rad svih 12 
selekcija koje koriste samo jedan teren. 
Nadaju se pomoći i razumijevanju mjero-
davnih kako bi se taj dio grada razvio su-
kladno potencijalu i predanom radu koji 
pokazuje jer klub u Starigradu mjesto je 
okupljanja i razvoja, a ne samo nogometa.

Nakon što su prošle sezone postale dopr-
vakinje Druge hrvatske nogometne lige za 
žene Skupine B, u kojoj se natječu klubovi 
iz sjeverne Hrvatske i Slavonije, seniorska 
ekipa Ženskog nogometnog kluba Kopriv-
nica pred sebe je u novoj stavila cilj osva-
janja prvenstva, čime žele potvrditi uspjeh 
pionirki od proteklog ljeta.
Na pravom su putu jer nakon uvodnih ne-
koliko utakmica drže čelno mjesto ligaške 
ljestvice. Uz prvi sastav, u klubu koji trenira 
te svoje susrete igra na igralištu u Starigra-

du, aktivne su još tri kategorije. Kadetkinje, 
spomenute prvakinje pionirke, koje su se-
zonu okončale kao neporažene s 11 od 12 
mogućih pobjeda, kao i limačice, najmlađe 
članice, pravi su pokazatelj da ženski nogo-
met u Koprivnici ima svijetlu budućnost te 
da najbolji dani kluba tek dolaze.
Potvrda nerijetko stiže i iz Hrvatskog nogo-
metnog saveza, koji mlade koprivničke no-
gometašice redovito poziva na okupljanja 
reprezentacija.Capronca cup i Kids’ 

Day pun su pogodak SLJEDEĆE GODINE SLAVE 50. OBLJETNICU DJELOVANJA

ŽENSKI NOGOMETNI KLUB KOPRIVNICA

KARATE KLUB PODRAVKA

NK STARIGRAD

Više od 40 članova Karate kluba Podravka 
tri puta tjedno marljivo odrađuje treninge 
karatea u sportskoj dvorani OŠ „Braća 
Radić“ u Koprivnici. Treniraju djeca svih 
uzrasta, a okušavaju se u dvije discipline, 
katama i borbama.
- Na treninzima radimo s djecom u tri 
skupine, početnicima, borcima i natje-
cateljima u katama, tako da svaki uzrast 
može napredovati svojim tempom i dobro 
svladati osnove karatea kojima se postav-
lja temelj za daljnje učenje. Stoga koristim 
ovu priliku da pozovem svu zainteresiranu 
djecu od šeste godine na dalje, da nam 

se pridruže, jer još uvijek primamo nove 
članove – kazao je Marin Marković, koji uz 
Mladena Markovića i Biljanu Čičin-Mašan-
sker trenira karatiste Podravke.
Tijekom godina članovi KK Podravka 
ostvarili su značajne rezultate, osvajali su 
odličja na županijskim, državnim i među-
narodnim natjecanjima te su neki od čla-
nova kluba bili uvršteni i u redove hrvatske 
reprezentacije. Nažalost, na rad je prošle 
dvije godine imala veliki utjecaj pandemija 
zbog koje su treninzi u zatvorenim prosto-
rima bili zabranjeni te se nisu održavala 
natjecanja.

Veliki ponos vodstva i svih članova Karate 
kluba Podravka je njegova tradicija. Klub 
je davne 1972. godine osnovao jedan od 
prvih učenika karatea u Hrvatskoj, Ja-
dranko Radić. Okupio je oko sebe skupinu 
zaljubljenika u taj plemeniti sport te KK 
Podravka od tada nije prestao s radom. 
Na čelu kluba je dugogodišnji predsjednik 
Stanislav Lovković.
Sljedeće godine proslavit će 50 godina 
djelovanja te neprestanog rada s djecom, 
koji osim fizičkog razvoja, karateu mogu 
zahvaliti i zdravo mentalno odrastanje.

NOGOMETAŠICE SU NA PRAVOM PUTU

Škola nogometa grada Koprivnice

Cilj je poboljšanje infrastrukture

Sport

Proslavili 45. rođendan uz pet državnih zlata
ATLETSKI KLUB KOPRIVNICA
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Rafting klub Koprivnica ove godine prvi je 
put krenuo s projektom Rafting hrvatskom 
Amazonom – Drava 2021 kojem se oda-
zvalo stotinjak građana različite dobi.
Da rafting uz nemjerljivu ljepotu naše rije-
ke bude još zanimljiviji, osmislili su Drava-
zonke na jednom otoku uz pomoć Ludens 
teatra, a poticaj su im bile legendarne 
ratnice Amazone pa je na tu temu bio i 
scenski prikaz koji završava u Art Centru 
Drageca Ciglara na Ješkovu.
To sve ne bi bilo moguće bez partnera, Tu-
rističke zajednice Koprivničko-križevačke 
županije, HGSS-a i ostalih koji su im uve-
like pomogli. Cilj je kluba da Rafting hrvat-
skom Amazonom od Legrada do Ješkova 
preraste u tradicionalni rafting za sve.

Već tradicionalno Hrvački klub Podravka 
svake godine osvaja niz odličja na turniri-
ma i državnim prvenstvima, tako je bilo i u 
2021. S obzirom na to da smo ograničeni 
prostorom, ovdje ćemo navesti samo me-
dalje koje su koprivničke hrvačice i hrvači 
donijeli u Koprivnicu s natjecanja na držav-
noj razini.
Tako je Ivan Lončarić postao prvakom 
Hrvatske grčko-rimskim načinom u seni-
orskoj kategoriji do 60 kg, a do naslova je 
stigao s pet pobjeda u nizu. Filip Verčević je 
u kategoriji do 67 kg osvojio broncu zlatnog 
sjaja, i to bez dvoranskih treninga.
Verčević je uskoro popravio učinak te je 

osvojio zlatnu medalju na Prvenstvu Hr-
vatske u hrvanju grčko-rimskim načinom 
u uzrastu mlađih seniora do 67 kg. Valent 
Delimar je u istoj kategoriji bio brončani, 
kao i Alen Nogić u kategoriji do 72 kg.
Kadetska prvakinja Hrvatske u slobodnom 
načinu hrvanja postala je Lana Nogić u ka-
tegoriji do 57 kg. Lana je kasnije nastupila i 
na Europskom kadetskom prvenstvu, gdje 
je osvojila 10. mjesto, dok se na Svjetskom 
prvenstvu plasirala na 14. poziciju.
Na Prvenstvu Hrvatske za juniore Filip 
Verčević osvojio je broncu u kategoriji do 
67 kg, baš kao i Alen Nogić u kategoriji do 
72 kg.

Borna Ljubić bio je drugi u kategoriji do 60 
kg na kadetskom PH u hrvanju grčko-rim-
skim načinom, dok je Ivan Adžaga osvojio 
broncu u kategoriji do 71 kg. Karlo Mijato-
vić također je bio treći, u kategoriji do 92 
kg.
Jelena Mijatović osvojila je zlatnu medalju 
na Prvenstvu Hrvatske za starije djevojči-
ce u kategoriji do 50 kg, dok je Rajna Tot 
u kategoriji do 54 kg bila brončana. Na PH 
za mlađe djevojčice Lara Blažeković bila 
je druga u kategoriji do 36 kg, a Rajna Tot 
također je osvojila srebrnu medalju, no u 
kategoriji do 54 kg.

Sport

Športski plesni klub Ritam uspješno je 
predstavio grad i županiju na državnim pr-
venstvima. Lara Vuković i Fran Jakopanec 
zauzeli su četvrto mjesto u kategoriji sta-
rije mladeži, dok su Eva Banek i Antonio 
Habajec bili četvrti u kategoriji mladeži 
na Prvenstvu Hrvatske. Riječ je o mladim 
14-godišnjim plesačima čije vrijeme tek 
dolazi, dok Marina Tomac-Rojčević i Neno 
Rojčević i dalje drže titulu veteranskih dr-
žavnih prvaka.
Klub je u lipnju ove godine u Koprivnici 
organizirao i Prvenstvo Hrvatske u la-
tinsko-američkim plesovima te bodovni 
turnir. U kategoriji mladeži Leona Belčić 
osvojila je deveto, a Antea Špernjak 19. 
mjesto. Stariju mladež, kao i kategoriju 
U-21 predstavljala je Iva Horvat i zauzela 
peto mjesto.
Na bodovnom turniru briljirali su Gabriel 
Sebastian Sarapa i Petra Sabolić te su 

bili drugi u kategoriji standardnih i la-
tinsko-američkih plesova, dok su Jakov 
Jagar i Lorena Habek bili četvrti. Zlatne 
medalje u kategoriji standardnih i latin-
sko-američkih plesova osvojili Tin Mezga 
i Nika Balaško.
Odlične rezultate ostvarili su i članovi po-
četne natjecateljske grupe. 

Odlični rezultati 
mladih plesača

POKRENULI PROJEKT RAFTING HRVATSKOM AMAZONOM

HRVAČICE I HRVAČI DONIJELI NIZ ODLIČJA U KOPRIVNICU

ŠPORTSKI PLESNI KLUB RITAM

RAFTING KLUB KOPRIVNICA

HRVAČKI KLUB PODRAVKA

Športsko-ribolovni klub Šoderica jedan je 
od najaktivnijih sportsko-ribolovnih klu-
bova u Koprivnici. Sudjeluje u raznim ak-
tivnostima, a posebno u natjecanjima koje 
organizira Županijski ribolovni savez.
Osim natjecanja, ŠRK Šoderica sudjeluje 
i u aktivnostima koje provodi Zajednica 
sportova grada Koprivnice, kao i u aktiv-
nostima održavanja jezera Ribnjak u su-
radnji sa Zajednicom sportsko ribolovnih 
klubova Koprivnica.

Ekipa seniora Športsko-ribolovnog kluba 
Podravka natječe se u Županijskoj ligi u 
lovu ribe udicom na plovak te u Hrvatskoj 
ligi u lovu grabežljivca iz čamca. Posebno 
su u klubu posvećeni radu s mladima.
Sudjelovali su u kvalifikacijama za Kup pr-
venstvo Hrvatske, kadeti i seniori kluba su 
ispali, a kadetkinje su osvojile šesto mje-

sto u Hrvatskoj na natjecanju u Rakitju.
Juniorke su, nakon prvog mjesta 2019., 
te bez natjecanja 2020. zbog pandemije, 
u ovoj godini na Kup prvenstvu Hrvatske 
održanom u Banovoj Jarugi osvojile odlič-
no treće mjesto. Uz natjecateljske aktiv-
nosti, članovi ŠRK Podravka sudjeluju i u 
poribljavanju te čuvanju voda i prirode.

Prva momčad Teniskog kluba Koprivnica 
igrala je ove godine kvalifikacije  za ulazak 
u Prvu hrvatsku ligu. Zagrebački Tweener 

bio je ipak prejak, no već i sam na-
stup u finalnoj rundi kvalifikacija 
bio je velik uspjeh. Za Koprivnicu su 

nastupili: Hrvoje Šifkorn, Tin Šandl, Dejan 
Dautanec, Filip Cvek, Lovro Živko i Gordan 
Knežević.
Više od stotinu malih tenisača nastupilo je 
na ekipnom prvenstvu sjeverne regije za 
djecu do osam, devet i 10 godina. Na tur-
niru do osam godina prva ekipa Koprivnice 
bila je prva, a na turniru do 10 godina prva 
ekipa Koprivnice osvojila je drugo mjesto.

Mlade tenisačice i tenisači ostva-
rili su odlične rezultate i 

na turnirima širom Hr-
vatske. Tako je Mia 
Gregurina bila druga 
na jakom turniru TK 
Prečko u Zagrebu, 
dok je Laura Šifkorn 
osvojila drugo mjesto 

u Dubrovniku.

Hanžeković i Kuzmić na 
Svjetskom prvenstvu

Juniorke treće na Kup prvenstvu Hrvatske

Kvalitetan rad s mladima donosi i odlične rezultate

ŠRK ŠODERICA

ŠRK PODRAVKA

TENISKI KLUB KOPRIVNICA

Sport

Mia Gregurina, druga na turniru u Zagrebu
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Sport

Gradski bazeni Cerine omiljeno su mje-
sto opuštanja, zabave i relaksacije za sve 
dobne skupine. U 2021. godini imali su oko 
80 tisuća posjetitelja, 287 djece naučilo je 
plivati putem programa obuke neplivača, a 
više od 500 djece redovito vježba u raznim 
programima Plivačkog kluba Cerine, Male 
sportske škole, Ronilačkog kluba Šoderica 
te Ronilačkog kluba Plavi.
Tradicionalni program Ljetni kamp Cerine 
ove godine održan je u čak četiri termina. 
Mališani su testirali svoje vještine na vodi i 
zabavljali se na aquatrack poligonima. Bile 
su to igre bez granica koje su izmamile 
puno osmijeha na dječjim licima.

Ljetna sezona bila je obogaćena Cerine 
Aqualandom - poligonom dužine 12 meta-
ra te edukativnom plesnom radionicom na 
kojoj je sudjelovalo 50 djece.
Sportski centar Cerine pokazao se naj-
boljim mjestom za sve sportaše amatere, 
ali i profesionalce te za sve rekreativce 
koji drže do sebe i svojeg zdravlja. Široka 
ponuda programa vježbanja omogućila je 
prave transformacije u pogledu brige za 
vlastito tijelo. Nude se vrhunski programi 
treniranja, od individualnih i funkcionalnih 
treninga do teretane, TRX-a, Stott pilatesa, 
Fat burna, Cardio tabate, Kettlebella te po-
sebno osmišljenih programa vježbanja za 

zlatnu dob. Spa centar Cerine nudio je ra-
znovrsne masaže te posebno osmišljene 
sauna programe, a posjetitelji su uživali i 
u vanjskoj panoramskoj sauni s pogledom 
na zalazak sunca te ponudi novih wellness 
programa.

GRADSKI BAZENI CERINE AKTIVAN ODMOR ZA CIJELU OBITELJ

Idealno odredište za ugodne 
i nezaboravne trenutke

Plivački klub Cerine ove godine broji 250 članova koji svakodnevno 
treniraju pod vodstvom trenera Lane Kovač, Predraga Žagara, Ma-
tije Rušaka, Tedija Femeca i Martine Gregurek, dok je predsjednik 
kluba Tomislav Sinjeri. Na regionalnom prvenstvu Hrvatske meda-
lje su osvajali Marko Franjo, Ivan Sinjeri, Damjan Domanovac, Petar 
Ferčec, Katja Koščak, Erik Petrić i Pavel Pahek Remenar, a osvojili 
su 16 medalja. PK Cerine ove je godine imao čak pet predstavnika 
na Prvenstvu Hrvatske, a to su Ivan Sinjeri i Damjan Domanovac od 
mlađih juniora te Pavel Pahek Remenar i Katja Koščak od kadeta. 
Katja Koščak osvojila je peto mjesto u disciplini 200 m leptir.
Plivački klub, osim škole plivanja koju provodi tijekom cijele godine, 
organizira i Ljetnu školu plivanja, projekt obuke neplivača koji je 
sufinanciralo Ministarstvo turizma i sporta. Kvalitetnim radom te 
trudom trenera i plivača klub stalno širi broj članova, a svake godi-
ne rezultati su sve bolji.

Masovnost i sve bolji rezultati

Ljetni kamp Cerine ove godine održan u čak četiri termina

Na Cerinama vježbaju 
sve dobne skupine

PLIVAČKI KLUB CERINE
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Agencija za društveno poticanu 
stanogradnju Grada Koprivnice 

Svim sadašnjim i budućim 
kupcima te građanima grada 

Koprivnice čestitamo Dan grada

APOS

Svim sadašnjim i budućim stanarima 
i svim građanima grada Koprivnice 

ČESTITAMO DAN GRADA!



Kultura

K
u

lt
u

ra

Folklorni ansambl Koprivnica svojoj je publici donio 
pregršt novih sadržaja putem društvenih mreža, ali 
i uživo. Tamburaško-violinistički sastav krajem proš-
le godine predstavljao je našu županiju na Državnim 
susretima tamburaških orkestara, a kući se vratio 
sa zlatnom plaketom. Održani su festivali „Iz baki-
ne škrinje“ i „U bakinom krilu“. Ansambl je prvi put 
održao panel tribinu „Amaterizam u kulturi“, na kojoj 
su sudionici Božica Jelušić, Andrija Ivančan i Amon 
Remenar govorili o svim aspektima amaterizma. 

Nastupali su na Ljetu na Zrinskom i na dva izdanja 
Podravskih motiva te svim važnim događajima u gra-
du i županiji. U rujnu je odrađen još jedan flash mob 
kojim su članovi donijeli dašak folklora na ulice grada 
i iznenadili građane. Sudjelovali su i u projektu Ba-
lunom kroz Europu te u svom gradu ugostili Vlatka 
Možara koji je spojio sport i folklor. Održana je revi-
ja narodnih nošnji „Ruho naše, najljepše“ na kojoj 
je Ansambl prezentirao svoj bogat fundus narodnih 
nošnji iz različitih krajeva Hrvatske.

NIZOM AKTIVNOSTI OBILJEŽILI  
40 GODINA DJELOVANJA

FOLKLORNI ANSAMBL KOPRIVNICA

Folkloraši su ponosni na svoj bogati fundus narodnih nošnji
Ove godine održavaju se 28. Galovićeve jeseni, međunarodni fe-
stival književnosti, kojim se prisjećamo tragično i prerano premi-
nulog književnika hrvatske moderne Frana Galovića (Peteranec, 
1887. – Radenković, 1914.). Festival će biti otvoren 29. listopada u 
Galovićevu rodnom Peterancu, dok će u Galeriji „Ivan Sabolić“ biti 
otvorena prigodna izložba te predstavljen izbor iz Galovićeva stva-
ralaštva u knjizi Dok večer se zmrači, priređivača Marija Kolara. U 
Knjižnici i čitaonici „Fran Galović“ planirana je kreativna radionica 
za djecu, bit će predstavljen i roman Okretište Damira Karakaša, 
a u Galeriji „Mijo Kovačić“ knjige Glavom kroz zid i Mongolske pje-
ge slovenskog kantautora i pisca Zorana Predina. U programu će 
aktivno sudjelovati i koprivnički srednjoškolci.

I u ovoj godini nastavljeni su radovi na obnovi Sinagoge. Obavlje-
ni su radovi na sanaciji oštećenja nastalih kao posljedica potresa 
iz prosinca 2020. godine. Investicija je vrijedna gotovo 300 tisu-
ća kuna, a osim građevinskih radova, obnova je uključila izradu 
projektne dokumentacije, geomehaničke istražne radove i uslu-
gu stručnog nadzora. Dio novca za ovaj zahvat osiguralo je Mini-
starstvo kulture i medija u okviru javnog poziva Provođenje hitnih 
mjera zaštite na kulturnim dobrima na potresom pogođenim po-
dručjima u 2021. godini.

Ove je godine u Domoljubu održano sedam kazališnih 
naslova za odrasle, osam izvedbi za djecu te tri kon-
certa. Zbog epidemioloških mjera koje ograničavaju 
broj posjetitelja, u programima je sudjelovalo 959 po-
sjetitelja. Nakon godine dana stanke s investicijskim 
radovima, nastavljena je i sanacija Domoljuba. Zahva-
ljujući projektu EDU Roma iz Interreg V- A programa 
suradnje Mađarska-Hrvatska za razdoblje od 2014. do 
2020., obnovljeno je unutarnje dvorište pa je dobiven 
prekrasan prostor za održavanje programa na otvore-
nom, a Ministarstvo kulture omogućilo je obnovu po-
drumske dvorane Domoljuba.

Kino „Velebit” privlačnim naslovima budi interes pu-
blike pa je na filmskim hitovima dvorana „puna“ u 
epidemiološkom smislu riječi jer trenutno na svakoj 
projekciji može sudjelovati samo 45 gledatelja. U 
kino su se nakon godinu dana stanke vratili vrtićarci 

FESTIVAL SVAKE GODINE OKUPLJA 
SVE VEĆI BROJ KNJIŽEVNIKA 

Nastavlja se obnova 
Sinagoge - kulturnog centra 
prim. dr. Krešimir ŠvarcNastavak obnove Domoljuba

Kino „Velebit” puno je publike   željne novih filmskih uspješnica

ULAGANJA U KULTURU

Pučko otvoreno učilište

Međunarodni festival književnosti

te učenici osnovnih i srednjih škola. Kako bi kino i dalje bilo 
atraktivno i ispunjavalo najbolje uvjete za gledanje filma, u 
2021. investirat će se u nova pojačala i zvučnike pa će audi-
tivni doživljaj dostojno pratiti vizualni na wall to wall platnu.

Unatoč epidemiološki neizvjesnoj godini, koprivničke 
ustanove u kulturi postigle su iznimne rezultate

Obnovljeni opločnici u unutarnjem dvorištu
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Kultura Kultura

KNJIŽNICA I ČITAONICA „FRAN GALOVIĆ“ KOPRIVNICA

Ova je godina na nacionalnoj razini pro-
glašena Godinom čitanja, a događanja u 
toj godini osmišljena su kako bi potaknula 
interes za čitanje, motivirala čitatelje te 
razvila čitateljsku publiku. Knjižnica i čita-
onica „Fran Galović“ Koprivnica u Godini 
čitanja organizirala je šestu po redu Olim-
pijadu čitanja, koja je osmišljena kao ljetni 
izazov za učenike nižih razreda osnovnih 
škola s područja Koprivnice, a cilj joj je 
potaknuti učenike da u slobodno vrijeme 
posegnu za knjigom. Osmišljen je novi 
logo, dizajnirani su bedževi, dnevnici či-
tanja i nova, jedinstvena mrežna stranica 

za svu djecu u Hrvatskoj putem koje djeca 
mogu upoznavati književnost, komentirati 
je i međusobno si preporučiti knjige, što 
je rezultiralo povećanjem broja čitatelja i 
pročitanih knjiga. U nešto više od dva mje-
seca, koliko je trajala Olimpijada čitanja, 
215 sudionika pročitalo je ukupno 2447 
knjiga, 12 knjiga u prosjeku po sudioniku. 
Za usporedbu, u proteklih pet godina pro-
vođenja Olimpijade pročitano je 3876 knji-
ga. Na završetku Olimpijade, u suradnji s 
Gradom, održana je završna svečanost u 
gradskom parku.

Koprivnički knjižničari među svojim su korisnicima odabrali 20 osoba za koje smatraju 
da svojim javnim i privatnim djelovanjem promoviraju knjige i čitanje. Radi se o osobama 
različitih profila koje mogu utjecati na širok krug potencijalnih čitatelja, a ambasadori su 
javnosti predstavljeni u travnju, uz obilježavanje Noći knjige.

KREIRANI PROGRAMI 
ZA SVE NARAŠTAJE

Ovogodišnja 
Olimpijada 

čitanja 
oborila je 

sve rekorde, 
u dva mjeseca 
215 sudionika 

pročitalo je 
2447 knjiga

Ambasadori čitanja promoviraju knjige i čitanje

Projekt koprivničke knjižnice „Princeza 
na kraju svijeta“ ove je godine dobio novu 
dimenziju u obliku aplikacije „Mitska bića 
– digitalna priča“. Osam slikovnica, koje su 
napisala i ilustrirala djeca pod vodstvom 
književnice Ivane Kranželić, oblikovano je 
u animirane priče koje je moguće besplat-
no preuzeti na svoje mobilne uređaje ili 
računala.

Knjižničari su ove godine pokrenuli novi 
program inspiriran čarobnim svijetom 
Harryja Pottera. Ciklusom radionica 
„Godišnja doba s Harryjem Potterom u 

Hogwartsu“ ponuđeno je više tematskih 
radionica kreativnog i obrazovnog sadr-
žaja za mlade od 11 do 19 godina. Cilj je 
bio književni sadržaj povezati s učenjem 

o novim informacijskim tehnologijama te 
potaknuti kreativno izražavanje mladih i 
omogućiti im da se upoznaju s vršnjacima 
sličnih interesa.

Krajem 2020. godine kopriv-
nička je Knjižnica objavila 
svoju prvu tiskanu slikovni-
cu „Magdalenina knjižnica 
na kotačima“. Slikovnica 
obiluje veselim ilustracija-
ma, a inspirirana je radom 
koprivničke bibliobusne 
službe i koprivničkih knjiž-
ničara. Postigla je veliku 
popularnost kod čitatelja te 

je rasprodana gotovo cijela 
naklada, a za potrebe hr-
vatskih narodnih knjižnica 
otkupilo ju je i Ministarstvo 
kulture i medija Republike 
Hrvatske.

Koprivnička knjižnica već 15 
godina sustavno i kontinui-
rano brine i za korisnike koji 
imaju teškoće u čitanju. Ove 
je godine Knjižnica nabavila 
moderna pomagala za čita-
nje; dva reproduktora zvuka 
i jedno prijenosno džepno 

povećalo. Uz Dan grada 
Koprivnice organizirat će 
nacionalni stručni skup pod 
nazivom „Knjižnične usluge 
za osobe s teškoćama čita-
nja u kontekstu pandemije 
COVID-19 – izazovi, moguć-
nosti i perspektive“. 

Osmišljena aplikacija 
„MITSKA BIĆA – 
DIGITALNA PRIČA“

Magdalenina 
knjižnica  
na kotačima

Knjižnične usluge za osobe  
s teškoćama čitanja

Novi program za mlade ljubitelje Harryja Pottera

Princeza na kraju svijeta
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Projekt reVITAlize vrijedan je 7,5 milijuna kuna, a više od pola toga iznosa pripada 
Koprivnici, što ga čini najvećim prekograničnim projektom Grada Koprivnice

Kultura Kultura

MUZEJ GRADA KOPRIVNICE

Jedna od aktivnosti EU projekta reVITAlize bilo je predstavljanje 
proizvodnje vina u sklopu jesenskih Podravskih motiva

Djelomično rekonstruirano krovište sredinom rujna 2021. godine

POČETAK VELIKE OBNOVE 
MUZEJSKE INFRASTRUKTURE

Koprivnički je muzej u jesen 2020. godi-
ne dobio lijepu vijest o odobravanju eu-
ropskog projekta financiranog u okviru 
Interreg V-A programa prekogranične 
suradnje pod akronimom reVITAlize ili 
punim nazivom Vinski folklor kao povijesni 
identitet Podravine i Pomurja. 
Glavni korisnik projekta je Grad Koprivni-
ca, a partneri su Muzej grada Koprivnice 
i Mađarsko kulturno neprofitno društvo 
regije Mura iz Tótszentmártona. Uku-

pna vrijednost projekta iznosi gotovo 7,5 
milijuna kuna, a više od pola toga iznosa 
pripada Koprivnici, što ga čini najvećim 
prekograničnim projektom Grada Kopriv-
nice. 
U sklopu projekta bit će obnovljena sre-
dišnja muzejska zgrada, a u podrumskim 
prostorijama postavljen stalni muzejski 
postav na temu vinogradarstva i sakral-
nosti. Tako će naš grad dobiti nove i atrak-
tivne turističke sadržaje. 

Muzealci su vrijedno radili na osmišlja-
vanju budućeg postava podrumskih pro-
storija, ali i provodili brojne aktivnosti za 
posjetitelje. Održano je sedam izložbi, 
organizirana je vinska konferencija, Wi-
neFest i interaktivna prezentacija proi-
zvodnje vina na jesenskim Podravskim 
motivima. Nakon što završe građevinski i 
obrtnički radovi, prionut će se implemen-
taciji pripremljenoga i krajem ljeta novi će 
postav biti predstavljen javnosti.
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Zahvaljujući Ministarstvu kulture 
i medija osigurana su sredstva za 
cjelovitu rekonstrukciju krovišta pa 
je središnja muzejska zgrada dove-
dena u odgovarajuće stanje te sada 
može pričekati potpunu obnovu. 
Ova je zgrada  najstariji koprivnički 
sačuvani svjetovni objekt te to ne-
upitno zaslužuje, kao i sam okolni 
prostor. Realizacijom muzejskog 
trga u sljedećih se nekoliko godina 
planira urbano i društveno oživjeti 
najstarija gradska jezgra. Tijekom proljeća i ljeta 2021. 

godine provođena su opsežna 
zaštitna arheološka istraživa-
nja u podrumu i na prostoru 
malog dvorišta koprivničke 
muzejske zgrade. Doku-
mentirani su slojevi i ljudske 
intervencije od 12. pa sve do 
18. stoljeća, a prikupljeno je 
mnoštvo pokretnih nalaza i 
uzoraka koji se tek trebaju 
obraditi.
Za povijest i razumijevanje na-
stanka suvremene Koprivnice 
vjerojatno je najvažniji nalaz 
poluukopanih stambenih 
objekata i odvodnih drvenih 
kanala koji okvirno datiraju u 
kraj srednjega vijeka. Do ovog 
su istraživanja postojale pret-
postavke da se otprilike u 15. 
stoljeću u Koprivnici pojavljuje 
planska organizacija naselja, 
no arheologija je dala dokaze 
da se organizacija urbanizira-
nog naselja dogodila i ranije.

Iako se pojava koronavirusa odrazila i na broj-
na kulturna događanja, Muzej se uspješno 
prilagodio situaciji i publici. U proteklih godinu 
dana uspješno je realizirano više od 30 izlož-
bi te su obilježene 100. obljetnice rođenja triju 
majstora Ivana (Večenaja, Rabuzina i Sabolića). 
Održane su brojne muzejske akcije, nakon 35 

godina zatišja otvorena je Galerija skulptura 
Ivana Sabolića u Peterancu, radilo se na mu-
zejskoj građi, obrađivalo, istraživalo, pisalo i 
govorilo. Muzej je u proteklih godinu dana po-
sjetilo više od 16 tisuća korisnika, čime se ne 
mogu pohvaliti ni brojne veće ustanove ovoga 
tipa.

Muzej dobiva i 
novo krovište

Arheolozi 
istražuju 
nepoznatu 
povijest grada

Čak 16 tisuća korisnika u proteklih godinu dana

Obnova i rekonstrukcija

 Otisak pečata u vosku 
s godinom 1505. (MDV) 
pronađen prilikom arheoloških 
iskopavanja u dvorištu muzeja

S otvorenja izložbe Bluza - povijest mode u Podravini u Galeriji Koprivnica
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AK su jedna od rijetkih udruga i prostora 
koja u sebi pomiruje raznovrsne uloge i 
funkcije. Okuplja umjetnike i upravlja pro-

storima ateljea, vodi nezavisni galerijski 
prostor fokusiran isključivo na suvreme-
ne umjetničke prakse, provodi edukativne 
aktivnosti iz područja suvremene umjet-
nosti i kulture te rezidencijalni program 
koji se bavi specifičnostima bivšeg vojnog 
kompleksa. Putem dva dominantna pro-
grama (AK galerija - prostor suvreme-

ne umjetnosti, koji obuhvaća izložbeni i 
edukativno-teorijski dio te rezidencijalni 
program Kompleksi: (su)život ljudi i pro-
stora), AK galerija reagira na aktualne 
društvene pojave. Kontinuirani godišnji 
program u 2021. obuhvatio je skupnu 
izložbu „Disimulacija maske“, samostal-
ne izložbe Izabele Čuni, Tina Dožića, Ivana 
Gundića, Nikice Jurkovića, Hrvoja Spudi-
ća, Line Rice, Sabine Mikelić, Darka Ba-
voljaka, izložbu Vlatka Vinceka u Galeriji 
V. Bužančić u koprodukciji s AK, skupnu 
izložbu „Dvije periferije“ u Gradskom 
muzeju Križevci, gdje su predstavljeni svi 
članovi AK i članovi srodne organizacije iz 
Zagreba, Atelijera Žitnjak, predavanje or-
ganizacije BLOK, Dane otvorenih vrata te 
radionicu, izložbu i predavanje „Međupro-
stor u međuvremenu“. 

AK galerija dio je i trogodišnjeg projekta 
Zajednički fotografski narativi u suradnji 
sa sedam hrvatskih kulturnih institucija i 
udruga, čiji je nositelj Ured za fotografiju 
iz Zagreba. U 2021. Atelierima Koprivnica 
priključilo se troje novih članova/umjet-
nika, a cjelokupni program i dalje vodi 
kustosko-dizajnerski tim koji čine Tanja 
Špoljar, Bojan Koštić i Petra Travinić.

Kultura Kultura

GLAZBENA SCENA

AK GALERIJA /ATELIERI KOPRIVNICA

SJEDINJAVANJE SUVREMENE 
UMJETNOSTI, EDUKACIJE I 
REZIDENCIJALNIH PROGRAMA

Izložba Izabele Čuni

Koprivnički folk 
rockeri Ogenj, 
nakon osvojene 
nominacije za 
Porin 2021. 
u kategoriji 
za najbolji 
world music 
album, ove su 
godine objavili 
dva nova 
singla sa svog 
posljednjeg 
albuma Si kak 
jen, pjesme 
Duša i Dok 
sam s tebom 
imam se.

Koprivnički duo Šiza 
(Bruno Antolić i Marko 
Kuhar) u ožujku 2021. 
objavio je album 
Pristojnost iz malog 
prsta izgubila se u 
srednjem u izdanju 
Dostave zvuka koji je 
krajem rujna objavljen 
i na vinilu.

Za svoj je album 
Siromahi i Lazari, 
napisanom i 
otpjevanom na 
kajkavskom dijalektu 
i objavljenom krajem 
2020., Ivan Grobenski 
dobio mnoge pohvale 
i pozitivne kritike. 
Tijekom 2021. godine 
odsvirao je najviše 
samostalnih koncerata 
u svojoj karijeri diljem 
Hrvatske i regije.

Marko Košutić u 
svibnju se široj 
javnosti predstavio  
svojom autorskom 
pjesmom  Sada znam 
koju je objavio za 
izdavačku kuću Croatia 
Records.

Od aktivnijih koprivničkih bendova treba izdvojiti još: JegerKolu, The Haze, One Step Away, Mrlju,  
Acid Hags, Mycenu, Grinded Grin i Rens Argou. (tekst: Helena Hraščanec)

Rodeo, kopriv-
nički indie rock 
sastav koji čine 
Romana Pavliša 
(vokal), Dejan Ha-
lusek (bas gitara, 
gitara), Marko 
Kuhar (bubanj, 
perkusije), Luka 
Osrečak (gitara) 
i Hrvoje Štefanić 
(trombon), ove su 
godine objavili dva 
singla Imperator i 
No Cigar.

Koprivnički glazbenici u 2021. godini

Miroslav i Gordana Evačić u ožujku su objavili singl Brand New Day s 
albuma Dan i Noć. Također, snimili su minikoncert uživo u sklopu Mo-
onlight Sessionsa. Početkom listopada obnovili su suradnju s istarskim 
kantautorom Livijom Morosinom u pjesmi Ura je za poj. Kontinuirano 
rade na očuvanju i promoviranju tradicijske glazbe našeg kraja. Odsvi-
rali su brojne koncerte i manifestacije, a HRT je o njima snimila glazbe-
ni dokumentarni film pod naslovom Blues reke Drave.

Koprivnički kantautor i multiinstru-
mentalist The Gentleman krajem 
listopada objavio je novi album 
Hide & Seek na kojem se nalazi 
osam njegovih autorskih pjesama.

Debitantski album I Am Eric glazbenika 
Erica Vidovića iz Rasinje našao se na pr-
vom mjestu liste najprodavanijih albuma u 
Hrvatskoj. Talentirani 20-godišnji vokalist, 
kantautor, multiinstrumentalist i producent 
time nastavlja nizati značajna postignuća. 
Na albumu I Am Eric našlo se 11 pjesama, 
a ERICOV je autorski potpis na svakoj od 
njih. Četiri pjesme napravio je sa švedskim 
producentima Ninosom Hannom i Ada-
mom Kullingom još 2017. godine, a ostalih 

sedam u svom kućnom studiju uz pomoć 
koprivničkih glazbenika i producenata (To-
mislav Horvatinović, Laura Mjeda, Dalibor 
Grubačević, Ivan Grobenski). Predstavlja-
nje prvijenca, objavljenog 18. lipnja u iz-
danju diskografske kuće Universal Music 
Hrvatska, ERIC je popratio videospotom za 
aktualni singl No Good. Pjesma Not Gonna 
Let Go dospjela je na  10. mjesto HR Top 
40 ljestvice najemitiranijih pjesama u ra-
dijskom eteru.

Debitanski album na prvom mjestu liste 
najprodavanijih albuma u Hrvatskoj

Eric Vidović

Cjelokupni program i dalje vodi 
kustosko-dizajnerski tim koji 
čine Tanja Špoljar, Bojan Koštić 
i Petra Travinić

Izložba Tina Dožića
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Događanja Događanja

TURISTIČKA ZAJEDNICA GRADA KOPRIVNICE

Turistička zajednica grada Koprivnice 
u 2021. godini provela je brojne ak-
tivnosti, unatoč otežanim okolnosti-
ma zbog pandemije koronavirusa. 
Uz već dobro poznate manifestacije, 
poput Podravskih motiva, koji su ove 
godine održani u dva navrata, tu su i 
neke nove, poput Galovićevih steza, 
radionica starih zanata, srednjovje-

kovnog streličarskog turnira i sajma, 
a food blogeri iz cijele Hrvatske uživali 
su u hrani od koprive. Renesansni fe-
stival, još uvijek s titulom Najbolje tu-
rističke manifestacije Hrvatske, zbog 
okolnosti uzrokovanih pandemijom 
koronavirusa, nije održan. Unatoč 
tome, dobitnik je Zlatne povelje Sun-
cokreta ruralnog turizma Hrvatske. 

PONUDA OBOGAĆENA NOVIM 
USPJEŠNIM MANIFESTACIJAMA

Krajem 2020. godine potpisan je sporazum o projek-
tnom udruživanju TZ grada Koprivnice, TZP Središnje 
Podravine, općina Rasinja i Peteranec s ciljem zajed-
ničkog osmišljavanja i provedbe turističkih projekata 
te promoviranje Podravine pod inicijativom Skrivena 
Podravina. Tim su povodom organizirane radionice 
starih zanata. Održane su radionica košaraštva i po-
krivanja krovova slamom te radionica ispiranja zlata 
na Dravi, a u planu su i radionice lončarstva, bačvar-
stva, izrada logožara i slično, uz nadu da će pomalo 
zaboravljena znanja i vještine nastaviti živjeti među 
novim naraštajima.

Tijekom ovogodišnjeg ljeta u gradu se provodilo 
više aktivnosti, a najveća su Podravski motivi. Uz 
glavnu temu koprivu, 27. izdanje manifestacije 
okupilo je mnoštvo sudionika i posjetitelja koji su 
mogli uživati u lepezi poznatih sadržaja sa sre-
dišnjom atrakcijom – naivom. Početkom listopa-
da održano je jesensko izdanje Podravskih moti-
va s temom mošta i kostanja, na kojima je tisuće 
posjetitelja uživalo u jesenskim delicijama.

Novi projekt započeo je u rujnu pod na-
zivom Galovićevim stezama. U suradnji 
s Udrugom vinogradara i voćara Fran 
Galović organizirana je prva vinska tura 
koprivničkim obroncima, s 13 stajali-
šta na kojima su posjetitelji mogli de-

gustirati domaća vina desetak vinara, 
podravske delicije i slastice te uživati 
u prirodi i slušati recitacije Galovićeve 
poezije. Manifestaciji je prisustvovalo 
više od stotinu posjetitelja iz županije, 
ali i cijele Hrvatske.

Skrivena Podravina 
oživljava stare zanate

Dva izdanja 
Podravskih 
motiva privukla 
tisuće posjetitelja

GALOVIĆEVIM STEZAMA PROŠETALO 
JE MNOŠTVO ZALJUBLJENIKA 
U VINA I DOMAĆE DELICIJE

Radionice Podravski motivi

Novi projekt

Za završetak godine Turistička zajednica pla-
nira jedinstvenu manifestaciju Srednjovjekovni 
božićni sajam, koja bi bila uvertira u Koprivnič-
ku bajku na Zrinskom trgu i tako zaključila još 
jednu uspješnu turističku godinu. Uz sve to, Tu-
ristička zajednica nastavlja brendirati Koprivni-
cu kao „grad koprive“ uključivanjem te biljke u 
brojne programe, aktivnosti, manifestacije i su-
venire, stvarajući tako turistički identitet grada.

Vinska tura uz dobro društvo

Renesansni festival dobio je još jednu nagradu

Košaraštvo je gotovo zaboravljena vještina

Članovi Udruge Anno Domini 
na snimanju serije Mrkomir

Vesela manifestacija na trgu
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Događanja

MAŠTOVITIM PROGRAMIMA RAZVIJAJU 
KULTURU GLAZBE, FILMA I UMJETNOSTI

Koprivnička glazbena sce-
na okuplja iznimno velik 

broj aktivnih bendova, glaz-
benika i pjevača, koji svake godine sve više 
dokazuju da su globalni glazbeni trendovi utje-
cali  na pomicanje glazbenih središta iz velikih 
gradova u manje sredine. Jedan od najvažnijih 
faktora u formiranju scene je upravo prostor 
u kojem scena ima mogućnost okupljanja, 
promišljanja i kreacije, a taj je prostor u po-
sljednjih nekoliko godina preselio na periferiju 
grada u prostorije FUNK-a. FUNK tako nije 
samo prostor za održavanje koncerata ili pro-
ba, nego i mjesto na kojem se glazbenici spon-
tano okupljaju i inspiriraju u razmjeni različitih 
iskustava. 
Osim toga, u FUNK-u se redovno održava-
ju besplatne radionice pjevanja i sviranja 
gitare, bas gitare i bubnjeva, koje su jam-
stvo daljnjeg rasta i razvoja lokalne scene. 

Uz prostor, važnu ulogu imaju i razna udruže-
nja i festivali. Tako udruga RockLive brine o 
naširoko poznatom RockLive festivalu koji u 
Koprivnicu dovodi kremu alternativne i rock 
scene, Jazz klub i Fest Jazza odavno su pro-
bili lokalne granice i brinu da domaća publika 
ima prilike uživati u kremi hrvatskog i svjet-
skog jazza. Tu je i Festival izvedbenih umjet-
nosti i kulture koji nije zaboravio da je glazba 
prije svega performativna umjetnost i koji u 
Koprivnicu dovodi nekomercijalne i eksperi-
mentalne izvođače i na kraju, ali ne manje važ-
no, tu je i Umjetnička škola Fortunat Pintarić 
s bogatim klasičnim glazbenim programom.  
Treću najvažniju ulogu igraju izdavači, produ-
centi i promotori od kojih o alternativnoj i rock 
sceni brine RockLive, a izdavačka kuća Intek 
Music polako gradi možda i najuspješniju ko-
privničku izdavačku priču još od Šarenog du-
ćana i KC Rock-a. Tu je i Moonlight Sessions, 
danas vjerojatno najkvalitetnija i najpoznatija 
session platforma za lokalne i druge domaće 
izvođače koja služi kao odskočna daska u be-
skonačni ocean digitalnog glazbenog sadržaja.

Udruga FUNK krajem 2020. 
godine završila je s provedbom 
projekta FUNK – Centar izvan 
centra, a odmah nakon toga 
započeo je novi naziva Centar+, 
oba financirana iz Europskog 
socijalnog fonda. Centar+ je 
dvogodišnjim projektom počeo 
ciklus programa RockLive ško-
la, u kojemu polaznici uče svirati 
gitaru, bass gitaru, bubanj te 
pjevati. 
FUNK je ostvario i 85 500 kuna 

potpore Zaklade Kultura nova, a 
zaposlena je i osoba na poziciji 
voditelja prostora. Obnovljen je 
sanitarni čvor s garderobom za 
izvođače i izgrađena je pristupna 
rampa za osobe s invaliditetom. 
Početkom ljeta održan je pro-
gram Bass madness, koji razvija 
kulturu bass glazbe. Održana je 
i radionica samogradnje susta-
va ozvučenja te je izgrađen prvi 
koprivnički sustav ozvučenja na-
zvan Nettle. U lipnju su na sed-

mom izdanju FUNK Day progra-
ma nastupili brojni koprivnički 
bendovi, a nakon toga započelo 
je prvo FUNKtastično ljeto. 
Tijekom srpnja i kolovoza održa-
ni su programi poput dramske 
radionice Dramim(o), filmske 
večeri, koncerata, radionice 
MIDI kontrolera, izložbe i DJ ve-
čeri, a završetkom ljeta još jedna 
filmska večer te radionica audi-
oprodukcije.

Koprivnička glazbena scena 
u 2021. godini - globalni 
trendovi u maloj sredini
Jedan od najvažnijih faktora u formiranju scene upravo je prostor 
u kojem scena ima mogućnost okupljanja, promišljanja i kreacije

Forum udruga nezavisne kulture - FUNK
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Radionica MIDI kontroler

Koncert Lika Kolorado

Osmo izdanje Festivala izvedbenih umjetnosti 
i kazališta ove je godine od 2. do 4. rujna u Ko-
privnicu donio zanimljive sadržaje. Riječ je o fe-
stivalu koji objedinjuje kazalište, performanse 
i glazbu, a organizira ga Udruga Mamuze. Ove 
se godine festival odražavao na sedam loka-
cija, a ugostio je plesnu intervenciju Kristine 
Ogrinec i Ivone Bečeić, performanse Siniše La-
brovića i Matka Abramića, audiovizualni per-
formans Prostor/Vrijeme/Zvuk (Želimir Sc-
hauer, Marko Gašparac, Tijana Gojić Topolnik) i 
predstavu Plesnog centra Tala A Solo Together. 
Glazbeni dio programa predstavio je bendove 
Grinded Grin, Bizon, Dogs in Kavala i Klotljudi.  
Namjera je organizatora predstaviti aktualnosti 
u suvremenoj umjetničkoj praksi, pokazati što je 
novo u svijetu izvedbenih umjetnosti te potaknuti 
izvođenje djela koja su eksperimentalnog karak-
tera, interdisciplinarna i uvijek negdje na rubu 
medija.

Na sedam lokacija 
objedinili kazalište, 
performanse i glazbu

Festival izvedbenih umjetnosti i kazališta

Deveto izdanje Street art festivala ove je godine 
uljepšalo gradske zidove novim muralima, vizu-
alima i umjetninama. Svoje vizije ostvarili su na 
ovom festivalu već poznata imena, ali i umjetnici 
koji su se na ovaj način prvi put predstavili. Bili su 
tu autori pod umjetničkim imenima Shy, Blana-
na, zatim Kristina Ogrinec, ojoMAGico, Žuti šafran, 
Theia, Hans i drugi. Od 20. do 26. rujna oslikavali 
su lokacije kod pješačkog podvožnjaka u Kolodvor-
skoj ulici, na igralištu u gradskom parku, u Mač-
kovcu i FUNK-u te na jednoj novoj lokaciji u ovo-
godišnjem izdanju SAF-a, zgradi Crvenog križa. 
Festival se od 2013. godine odvija u organizaciji 
Udruge Mamuze, a ovogodišnje izdanje poslužilo je 
i kao mali uvod u jubilarni deseti festival.

Gradski zidovi oživljeni 
novim umjetninama

MAMUZE Street art festival

Novi vizuali na poznatim lokacijama

Kristina Ogrinec na djelu

Plesna meditacija

piše: IVAN GROBENSKI, 
glazbenik
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Događanja Događanja

Ljetno kino izazvalo je veliki interes

Nastupi se prate bez daha

Učile su se i nove vještine

Veselje u parku uz žonglereDjeca i roditelji na poslijepodnevnom uživanjuKoncerti su punili trg tijekom ljetnih večeriCrvena jabuka napravila je pravi show

Nova prijateljstva

Mališani su bili oduševljeni programom
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Tijekom ljeta središte grada ove je go-
dine bilo napunjeno dobrom atmosfe-
rom. Ljeto na Zrinskom trajalo je od 
15. srpnja do 19. kolovoza, a građani su 
se rasplesali uz  17 koncerata i glaz-
benih nastupa, među kojima su bili 
Vatra, Silente, Crvena jabuka, Tragovi, 

klapa Cambi i mnogi drugi, uživali su 
u nizu radionica za djecu, kazališnim 
predstavama, žonglerima, bajkaonici, 
ljetnom kinu, radionicama i ostalom 
veselom programu. U ovako ispunje-
nom ljetu za male i one starije nije bilo 
mjesta za predah. 

CENTAR GRADA BIO   JE MJESTO 
VESELJA, SMIJEHA I  DOBRE ATMOSFERE



Događanja

Ove je godine uz Dan branitelja obilježe-
na i 30. obljetnica preuzimanja vojarne 
u Koprivnici. Obilježavanje je započelo 
svetom misom za sve poginule, nestale 
i umrle hrvatske branitelje u crkvi sve-
tog Nikole biskupa. Kod „Križa života“ na 
prostoru bivše Vojarne „Ban Krsto Fran-
kopan“ položeni su vijenci i zapaljene 
svijeće. Prigodnim govorima okupljenima 
su se obratili Nikola Gregur, predsjednik 
Kriznog štaba Općine Koprivnica, i Ivica 
Zgrebec, ratni zapovjednik 117. koprivnič-
ke brigade. Organiziran je svečani mimo-
hod od prostora nekadašnje vojarne do 
Spomenika hrvatskoj slobodi za branite-
lje iz Domovinskog rata na Florijanskom 
trgu uz pratnju Puhačkog orkestra grada 
Koprivnice. Događaj su uveličale Mažo-

retkinje grada Koprivnice te vatrogasci 
koprivničke Javne vatrogasne postrojbe.
Kod Spomenika hrvatskoj slobodi polo-
ženi su vijenci izaslanstava Predsjednika 
RH, Vlade RH, Ministarstva obrane, Mini-
starstva hrvatskih branitelja, Ministarstva 
unutarnjih poslova, zatim izaslanstva obi-
telji poginulih, smrtno stradalih i nestalih 
hrvatskih branitelja, Odbora za branitelje 
Grada Koprivnice, ratnih zapovjednika ko-
privničkih postrojbi i Grada Koprivnice.
Navečer je na Zrinskom trgu održan pri-
godni koncert Najboljih hrvatskih tambu-
raša.

U SPOMEN NA SVE HRVATSKE BRANITELJE

Obilježen Dan branitelja i 30. obljetnica 
preuzimanja vojarne u Koprivnici

Puhački orkestar grada Koprivnice svake 
godine sudjeluje na brojnim manifestacija-
ma i uveličava sve važnije događaje. Orke-
star je godinama vodio dirigent i profesor 
Tihomir Klauček, a od 2017. godine vodi ga 
profesor glazbe Dino Jakšić. Trenutno broji 
oko 50 članova te sudjeluje na natjecanji-
ma i smotrama puhačkih koncerata. Ko-
privničancima je poznat zahvaljujući tradi-
cionalnoj prvomajskoj budnici iako njegovi 
članovi vole svirati i obrade popularnih pje-
sama kojima nastoje popularizirati ovu vr-
stu glazbe među svim naraštajima.

Koprivnički puhači i 
ove su godine uveličali 
brojne događaje

PUHAČKI ORKESTAR 
GRADA KOPRIVNICE

Položeni su vijenci i zapaljene svijeće

Obilježavanje je posebno emotivno za ratne zapovjednike i branitelje

Orkestar trenutno broji oko 50 članova, a vodi ga profesor glazbe Dino Jakšić

KOPRIVNIČKI GODIŠNJAK_2021  |  117116  |  KOPRIVNIČKI GODIŠNJAK_2021

AUTOMATSKI SUSTAVI
ALUMINIJSKA BRAVARIJA

ALUMINIJSKI FASADNI SISTEMI
SUSTAVI ZAŠTITE OD SUNCA

Ligo grupa d.o.o. / Josipa Bukovčana 2 48000 Koprivnica / www.ligo.hr
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JUBILARNO DESETO IZDANJE 
VRATILO FESTIVAL U KAMPUS

JOŠ JEDNA VRLO USPJEŠNA SEZONA 
KOPRIVNIČKOG LUDENS TEATRA

U srpnju je u prostoru Kampusa održa-
no jubilarno deseto izdanje koprivničkog 
RockLive Festivala. Glavni izvođači festi-
vala bili su Let 3 i TBF, a na festivalskoj 
pozornici tijekom dva dana izmijenili su 
se još i: Kandžija, Motus, Mortal Kombat, 
Šank!?, Šiza, Zebas, Grunter, Kraj progra-
ma, Core System i JegerKola. Poseban 
trenutak festivala bila je vizualna kulisa za 
vrijeme izvođenja pjesme „Genije“, kada 

se TBF-u iznad pozornice pri-
družio veličanstveni vatromet. 
Oba dana kao after program 
održan je RockLive Radio, na 
kojem je publika uz mješavinu različitih 
žanrova zborno pjevala i slavila jubilarni 
10. RockLive do jutra. Iako je organizacija 
bila otežana zbog pandemijske situaci-
je, organizatori su ga uz poštivanje svih 
mjera uspjeli i realizirati. Sve to ostavlja 

iznimno pozitivan dojam nakon još jednog 
RockLivea. Nakon nekoliko godina odr-
žavanja na jezeru Šoderica, RockLive se 
vratio u „svoj“ Kampus, a po reakcijama 
publike i izvođača, izvjesno je da će tamo i 
nastaviti svoju priču.

Ludens teatar imao je još jednu uspješ-
nu sezonu. Premijerno je u Domu mladih 
prikazana predstava „Potonuće Titanika“ 
u kojoj glume Janko Rakoš i Sven Še-

stak, a redatelj je Ivan Penović. Predstava 
„Kraljevstvo Moje (za početnike)“ imala 
je gostovanja diljem Hrvatske. Ovogodiš-
nji festival „Ljeto u Ludensu“ ugostio je 
Teatar Exit s predstavama „I drvo je bilo 
sretno“ i „Voliš li me?“, Kazalište Viroviti-
ca s „Mikeški korona kabare“ te stand-up 
„Zabezeknut“ uvijek posjećenog Vlatka 
Štampara. 
Dramski je studio Ludens teatra u surad-
nji s Udrugom Kopriva u sklopu projekta 
KUPID realizirao predstavu „...Si Dobro?“ 
koja je na Županijskoj smotri kazališnih 
amatera Koprivničko-križevačke županije 
osvojila nagrade za najbolju glavnu žen-
sku i mušku ulogu, režiju i tekst. Primlje-
na je i nagrada za najbolju predstavu te će 
tako Dramski studio Ludensa predstavlja-
ti našu županiju na 61. Festivalu hrvatskih 
kazališnih amatera.

RockLive

LUDENS TEATAR

Nastup TBF-a bio je prava atrakcija

Ovogodišnji “Fest jazza”, održan 9. i 10. 
srpnja, doveo je najbolje od hrvatske jazz 
scene.  Festival je otvorio Mimika Orkestar, 
a prvu večer festivala zaključio je Bruno 
Mičetić Quintet. Najmlađi džezoljupci uži-
vali su u radionici za djecu ‘Zika, zika, mu-
zika’. Subotnji program otvorio je Big Band 
Bjelovar jutarnjim nastupom na Zrinskom 
trgu, a zajedno s njima zasvirali su i pola-
znici radionice za najmlađe. U večernjem 
programu drugog dana festivala nastupili 
su Dixieland band Čakovec, Filip Pavić Qu-
intet i glazbena diva Radojka Šverko.

Mentori iz Glazbenog centra Musicorum, 
kojeg čine iskusni akademski glazbenici 
pod vodstvom profesora Filipa Klaučeka, 
15. i 16. svibnja održali su drugo izda-
nje seminara naziva “Musicorum Ma-
sterWeek MMW 2.” u suradnji s Umjetnič-
kom školom Fortunat Pintarić. Do sada je 
ovaj seminar polazilo više od 60 polaznika 
iz šest različitih gradova. Osim stalnih 
članova, profesora Antonija Rumenovića 
(gitara), Filipa Klaučeka (kreativni solfeg-

gio i Sibelius), Vojkana Jocića (saksofon), 
Laure Malovac (glasovir) i Nike Bauman 
(flauta), svake godine dovode i gostujuće 
profesore. Za prosinac pripremaju i tre-
će izdanje seminara, a u goste im dolaze 
profesori Antonia Mikas (flauta), Gordan 
Tudor (saksofon) i Dino Jakšić (trombon). 
U ponovnoj je realizaciji i prvo koprivničko 
glazbeno natjecanje ‘MUSICORUM_fest’ 
predviđeno (nakon odgode zbog epidemi-
oloških mjera) za 2023. godinu.

Najbolji hrvatski jazz 
glazbenici oduševili građane

Iskusni akademski glazbenici obrazuju mlade
Musicorum

Polaznici saksofona

Publika na festivalu

Dom mladih sinonim je za mjesto susreta 
svih naraštaja, a korisnici Doma mladih 
- razne udruge, umjetničke organizacije, 
kao i mnogi kreativni pojedinci provode 
programe i aktivnosti kako bi ponudili što 
više zanimljivih sadržaja kojima će pobolj-
šati kvalitetu društvenog života u gradu. 
Ove je godine u Domu mladih realizirano 
više od 70 različitih programa, a oko 200 
korisnika svaki tjedan ondje kvalitetno 
provodi svoje vrijeme. 

Provodili su se individualni Play Attention 
tretmani namijenjeni poboljšanju kon-
centracije kod djece i odraslih s ADHD-
om i teškoćama koncentracije, a u ožujku 
je sustav nadograđen novim softverom 
te je Dom mladih dobio novi certifikat za 

pružanje tretmana. Dosad su održana 
1824 tretmana za 78 djece osnovnoškol-
ske dobi. Tretmani su besplatni za djecu 
predškolske i osnovnoškolske dobi s po-
dručja grada, a provode ih licencirani tre-
neri Play Attention sustava.

DOM MLADIH KOPRIVNICA – KREATIVNI VEZNIK ZA SVE GENERACIJE

Tjedno 200 građana sudjeluje u aktivnostima

Sportska radionica u atriju KUPID

Kreativna radionica 
grafita s WWF Adriom

Ivan Andrašić obilježio je 50 godina um-
jetničkog stvaralaštva izložbom „Jutra i 
sutoni“. Izložba donosi pregled posljed-
njeg ciklusa autorova stvaralaštva, a do-
sad je imao 82 izložbe, što uvelike govori 
o uspješnoj slikarskoj karijeri našega 
umjetnika.

Ivan Andrašić obilježio 
50 godina umjetničkog 
stvaralaštva

IZLOŽBA „JUTRA I SUTONI“

S otvorenja izložbe
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Povrtni Wok

    Smoothie 
  od koprive

• ½ jabuke
• ½ banane
• 1 kivi
• 2 lista blanširane koprive
• 1 čaša (2dcl) bademovog 
mlijeka
• 1 žličica meda
• malo limunovog soka
• kockica leda

Vrijeme pripreme: 35 minuta

Sastojci:

• 2 velike žlice biljnog ili maslinovog ulja
• 2 mrkve, narezane
• 100 g celera
• 1 tikvica, narezana
• 1 poriluk, narezan
• 1 paprika narezana
• 100 g svježeg kupusa
• 300 ml povrtnog temeljca
• 1 čajna žličica soli
• rezanci od koprive
• 1 manja vezica peršina
• začini: papar, po želji curry i chilli 
Priprema:

Rezance od koprive skuhajte i nakon 
toga ih ocijedite i isperite hladnom 
vodom.
Zagrijte ulje u već zagrijanoj wok tavi.
Smanjite vatru i dodajte mrkvu, celer, 
tikvice, poriluk, papriku i svježi kupus. 
Pržite od 5 do 7 minuta uz miješanje.
Dodajte temeljac, sol i po želji druge 
začine, smanjite vatru, poklopite i 
pirjajte 20 minuta.
Umiješajte tijesto od koprive u wok i 
pirjajte još 3 minute uz miješanje.
Prije posluživanja raspršite peršinov 
list po vrhu i poslužite odmah

 
Uvijek možete dodati i neki vama omiljeni sastojak, poput zobenih 
pahuljica, lanenih sjemenki i sl. Sve što trebate jest ubaciti sastojke 
u blender. Prvo miksajte na najmanjoj brzini 10-ak sekundi,  
a zatim i na većoj 10-ak sekundi, dok ne dobijete finu teksturu.

SPOJ TRADICIONALNOG I MODERNOG




